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| صفحه ۴ | | صفحه ۲ | 

نباید آثار مادی
 هنرمندان را از اصل هنر

 دور کند

انتقال پساب تصفیه خانه 
ماهدشت باید به
 اشتهارد برسد

| مجتبی عبداللهی | 
|  استاندار البرز  |

|  محمدحسین بلاغی | 
|  مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی |

| صفحه آخر | 

رییس موسسه تحقیقات علوم باغبانی وزارت جهاد کشاورزی:

 گسترش گلخانه ها یکی از 
ضروریات درکشور است

وزیر کشور:

ملت ایران از هیچ تهدیدی واهمه ندارد
| صفحه 3 | 

| صفحه ۶ | 

| صفحه 3 | 
 مسؤول سازمان بسیج ادارات و کارمندان البرز :

حضور پای صندوق های رأی وضعیت را تغییر می دهد

ملت ایران با قدرت در صحنه 
است و از هیچ تهدید و فشاری 

واهمه ندارد، فشارهای وارد 
شده بر این مردم آنها را مانند 

فولاد قوی کرده است

| صفحه ۲ | 

بیش از ۹۰ درصد از 
دستگاه های اجرایی به
 فیبر نوری متصل هستند

|  عبداله بیان | 
|  مدیرکل مخابرات منطقه البرز |

زنگ خطری با اسم رمز»خواص«
------------علی مهدیان؛ استاد حوزه و دانشگاه -----------

اگر بیشترین اهتمام حضرت امام)ره( در زمان حیات مبارکشان خرج ایجاد هویت انقلابی و معماری نظام اسلامی شد، بیشترین اهتمام 
حضرت آقا را باید طراحی و معماری »دوران دولت اسلامی« دانست؛ دورانی که در آن نقش جلوداران انقلابی بسیار جدی است.

»حلقه های میانی« بین حاکمیت و مردم، کانال کشی تبیینی بین امام و امت و احزاب اسلامی که هویت انقلابی و مردمی و تبیین کننده 
دارند و بارهای کشور را برمی دارند، یک ویرایش کلان اجتماعی است که مقام معظم رهبری دنبال می کنند. دولت ها اگر بخواهند حقیقتا 
مردمی باشند باید به شکل گیری چنین ویرایشی کمک کنند. اقتصاد اگر بخواهد نجات پیدا کند باید بر بستر چنین ویرایش اجتماعی ای 
شکل بگیرد. فرهنگ و سیاست را همین ویرایش اجتماعی پیش می برد و لذا این نکته باعث شده که بیشترین مخاطب مقام معظم رهبری 

همین جریان گسترده انقلابی باشد. ایشان از این جریان انتظارات بسیاری دارند.
اما مقاطعی از سال های رهبری ایشان بوده که تأکید و تمرکز ویژه ای روی کلیدواژه »خواص« داشته اند. کلمه خواص را عموما ایشان 

زمان هایی به کار برده اند که احساس خطر انحراف خواص و سرریزشدنش به کل جامعه را جدی دیده اند.
اولین بار که تمرکز روی کلمه خواص در گفتمان رهبری جدی شد، مربوط به سال75 است؛ یعنی پایان دولت سازندگی. اینجاست که 
ریشه بسیاری از وقایع و انحرافات بعدی روشن می شود. در آن سال مسئله انحراف خواص جبهه حق در چند سخنرانی مفصل توضیح داده 
می شود. ریشه این انحراف اما مقوله »دنیاطلبی« معرفی شد. بعد از پایان جنگ و دوران سازندگی این مسئله خود را در سبک زندگی و 
تصمیم گیری های بسیاری از انقلابیون سابق نشان می دهد. اگر متوجه این زاویه نگاه و تحلیل مقام معظم رهبری شویم، درخواهیم یافت 
که ایشان ریشه اصلی انحرافات جریانات اصلاحات و گفتمان غربگرایانه شان را چه می دانستند و اگر بخشی از تلاش ایشان صرف پاسخ 
به هجمه های فکری و فرهنگی آن دوران بود، اما چرا و چگونه بخش عمده تلاش شان صرف بالا آوردن گفتمان عدالتخواهی و مبارزه با 
فقر و فساد و تبعیض بود. ایشان در آن سال ها بارها و بارها به نقش انحراف خواص در گمراهی عوام اشاره می کنند. شاید بیشترین تأکید 

ایشان روی مفهوم خواص در دوران اصلاحات رقم خورد.
بعد از این در سال84 که برخی از خواص منحرف شده و کنار گذاشته شده بودند و زیاده خواهی های خود را در نسبت با دولت وقت شروع 
و آن را متهم به پوپولیسم می کردند، مقام معظم رهبری در چند سخنرانی مفهوم »خاصه« در مقابل »عامه« را مطرح کردند. مفهوم 

عامه با عوام تفاوت داشت.
عوام بار منفی داشت اما عامه به معنای عموم مردم و سوادالناس بود. ایشان تلاش کردند با طرح این گفتمان، جلوی فشارهای گروه ها و 

جریانات قدرت طلب به حاشیه رفته را بگیرند.
سومین مقطعی که در آن مفهوم خواص مورد تأکید جدی ایشان قرار گرفت، سال88 بود. این بار هم خطر از جانب خواص جدی بود؛ اما 
ریشه بیماری آنها این دفعه »ترس« بود؛ ترس از قدرت طلبان و جریانات پرمدعایی که مقابل رأی عموم مردم ایستاده بودند. ترس خواص 
باعث سکوت شان می شد. ساکتین از خواص که یا موضع صریح نمی گرفتند یا کم سخن می گفتند یا موضع دوپهلو داشتند یا به طورکلی 

کنار کشیده بودند، درد اصلی آن دوران بودند. نتیجه آن سکوت های مرگبار هم البته امروز قابل ارزیابی است.
حالا بعد از سال ها خطاب به خواص این دوران که عمدتا جوانان گام دومی هستند، هشدار دیگری از جانب مقام معظم رهبری مطرح است 
که به این راحتی قابل چشم پوشی نیست. این بار هم مسئله، خواصی هستندکه تعلل و تردید آنها باعث »کندشدن« حرکت انقلاب می شود. 
ریشه این تعلل و تردید چیست؟ باز هم ترس؛ اما این بار ترس از فضای روانی و رسانه ای که دشمن در ذهن عموم مردم شکل داده است.

این ترس باعث شده که با صراحت و بی لکنت وارد صحنه نشوند. خود را بین عوام مخفی کنند و خلاصه »تبیین نکنند.«
مسئله انفعال و تعلل و تردید انقلابیون یک خطر جدی است که اگر به زودی تدبیر نشود، آثار کلان سیاسی، اجتماعی و امنیتی و بلکه 

تاریخی مهمی در پی خواهد داشت.

کلام نخست
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| صفحه 5 | | صفحه 3 | 

جریانات سیاسی مانع
 دخالت نمایندگان آینده 

در امور اجرایی شوند

نام نویسی ۴۹۵ البرزی
 برای اعزام

 به حج تمتع ۱۴۰۳

|  محمد حسن سامعی | 
|  مدیر حج و زیارت استان البرز  |

|   محمدمهدی اعلایی | 
| استاندار قزوین |

| صفحه آخر | 

رئیس کمیسیون بازرگانی اتاق بازرگانی البر:

 تولیدکننده باید فقط
 به کار تولید مشغول باشد

رئیس دبیرخانه پیگیری و هماهنگی مناسب سازی کشور :

نیازهای ناشنوایان و معلولان ذهنی در حوزه 
مناسب سازی مغفول مانده است

| صفحه 3 | 

| صفحه ۶ | 

| صفحه ۶ | 
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز خبر داد :

 بازگشت سقف ذخیره بنزین یارانه ای به دوران پیش از کرونا

 ناشنوایان چون ظاهر سالمی 
دارند و اصلا احساس نمی شود 

که آنها هم نیازی دارند، در زمینه 
مناسب سازی برای این قشر 

اصلا دقت نمی کنیم

| صفحه آخر | 

بانوان خود سرپرست
 از شهرداری تخفیف 

خوش حسابی می گیرند

| فاطمه منعمی  | 
| رییس کمیته کودک و خانواده شورای اسلامی شهر کرج |

احیای صندوق های بازنشستگی
------------ دکتر علی سرزعیم -----------

تصویب افزایش سن بازنشستگی در شورای نگهبان خبر مثبتی است. خوشبختانه اصلاحات صندوق های بازنشستگی در ایران شروع شده 
و این افتخار امروز به پای مسوولان امر در دولت فعلی نوشته شد. برای نگارنده که در دولت سابق در حوزه مرتبط مشغول به خدمت بودم 

جای حسرت است که چرا این امکان در آن زمان فراهم نشد که در دوره خدمت ما این اصلاحات انجام شود.
 طبعا شرایط محیطی برای اصلاحات اقتصادی در آن ایام کمتر فراهم بود و شاید این همراهی با دولت وقت وجود نداشت؛ ولی مهم این بود 
که دولت حداکثر تلاش خود را به انجام می رساند. هرچه باشد اینها درسی است که فرصت خدمت محدود است و موضوعات کم اثر فوری 
که موجب غفلت از اولویت های بلندمدت است بسیار زیاد. درس دیگر آن است که کمبود پول نهایتا از هر استدلالی قانع کننده تر است؛ اما 

نظام حکمرانی ای هوشمندتر است که نه از روی استیصال بلکه از روی تدبیر و پیش بینی دست به اقدام بزند.
آنچه می تواند مردم را با این اصلاحات همراه کند و در مقابل آنها قرار ندهد گفت وگو با مردم و آشناکردن آنها با ارقام و پیچیدگی های 
مربوطه است. اقدام بدون اقناع تنها موجب ابهام می شود و در فضای سیاست زده رسانه های رسمی و غیررسمی، افکار عمومی به انحراف 
کشیده می شود. باید در وهله اول گفت اگر عموم مایل هستند که در آینده حقوق بازنشستگی داشته باشند از اصلاحاتی که نفع بلندمدت 
دارند باید استقبال کرد. منفعت فعلی نسل بازنشسته یا نزدیک به بازنشستگی، قواعد سخاوتمندانه بازنشستگی است؛ اما چون صندوق ها 
ماهیت بین نسلی دارند باید اصلاحاتی کرد که ضمن آنها انصاف در منافع بین نسلی رعایت شود. بی معنی است که نسل جوان حقوق دهد 
تا صرف نسل بازنشسته یا نزدیک به بازنشستگی شود؛ ولی وقتی آنها به سن بازنشستگی رسیدند، گفته شود صندوق ورشکست شده است. 
در گام دوم، شفافیت کلید طلایی برای مبارزه با فساد و ایجاد اطمینان است. در کشورهای پیشرفته، جلسات هیات مدیره صندوق های 
بازنشستگی به شکل آنلاین پخش می شود و به شکل آفلاین هم دردسترس است و مصوبات در معرض دید عموم قرار دارد. بیانیه های 
سرمایه گذاری صندوق ها می گویند صندوق ها باید در هر شرکت درصد بسیار کمی داشته باشند تا مسائل پیچیده و مفسده آمیز مرتبط با 

انتصابات به صندوق ها سرایت نکند.
موضوع دیگر بدهی دولت به تامین اجتماعی است. برخی فعالان کارگری و برخی مسوولان سازمان تامین اجتماعی در جهت پیگیری 
ایران  در  بازنشستگی  صندوق های  اصلی  مساله  گویی  که  کرده  منتقل  را  برداشت  این  که  گرفته اند  مواضعی  دولت  از  سازمان  مطالب 
قانون های بازنشستگی نیست، بلکه بدهی دولت به آنهاست. اگرچه بدهی دولت به سازمان و دیگر صندوق های بازنشستگی یک مساله 
فوری و بزرگ است، اما در مقایسه با قوانین بازنشستگی اهمیت درجه دومی دارد. باید نشان داد که اگر این بدهی هم صفر شود با این 
قوانین بازنشستگی باز هم صندوق ها به بحران می رسند. این در حالی است که امیدی وجود ندارد که این بدهی صفر شود و حتی اگر صفر 
شود دوباره ایجاد و انباشت خواهد شد. بنابراین موضوعی که باید با افکار عمومی در میان گذاشته شود، تفکیک امور حمایتی از امور بیمه ای 
است. به نظر من لازم است صندوق تامین اجتماعی به همان صندوق بیمه ای برگردد و امور حمایتی متوجه صندوق روستاییان و عشایر 

شود که از اساس یک صندوق حمایتی است.
این امر اهتمام و رایزنی های زیادی را طلب می کند؛ زیرا به لحاظ شرعی و اخلاقی نیز این اشکال مطرح است که از پول پرداخت کنندگان 
حق بیمه برای حمایت از کسانی که حق بیمه نمی دهند، هزینه شود. همان طور که امور حمایتی از امور اقتصادی باید تفکیک شود تفکیک 
امور بیمه ای از امور حمایتی امری ضروری است. نکته آخر که مرتبط با نظام حاکمیت شرکتی صندوق های بازنشستگی است فعال تر شدن 
هیات امنای آن و بهبود ترکیب آن به نحوی است که کارگران و بازنشستگان در سنین مختلف را نمایندگی کند و تنها حامی بازنشستگان 
یا افراد در سن بازنشستگی نباشد و هیات امنا باید بتواند به جایگاهی برسد که مصوبات مجلس درباره صندوق های بازنشستگی را اگر 
مغایر با منافع بلندمدت دید رد کند. در یک حالت ایده آل، اختیار قانون گذاری درباره صندوق ها خصوصا سازمان تامین اجتماعی از مجلس 
به این هیات واگذار شود و انتخاب اعضای این هیات در یک انتخابات فراگیر صورت گیرد؛ زیرا ابعاد و اهمیت سازمان تامین اجتماعی 

چندان کمتر از دولت نیست.
این گام ها در نگاه اول سخت و دشوار می آید؛ اما باید مثل قانون سن بازنشستگی پیوسته تلاش کرد تا نهایتا در یک مقطع از زمان محقق 

شود. این گونه می توان نسبت به پیشبرد اصلاحات صندوق های بازنشستگی و پایدار ماندن آنها تا حدودی اطمینان کسب کرد.

کلام نخست

 وعده ی ما 
۱۱ اسفند ماه ۱۴۰۲
پای صندوق های رای

سهم من 
در پیشرفت ایران

روابط عمومی روزنامه آرمان میهن 



میهنآ ن00مار
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اخبار  شماره ۲۱۴3۲
دوشنبه
۲3 بهمن ۱۴0۲ 

استاندار البرز گفت: یکی از دغدغه های اصلی نیروی کار 
در شهرک های صنعتی اشتهارد این استان را تامین مسکن 
این  رفع  بر  و  دانست  کارگران  نیاز  مورد  نقل  و  حمل  و 

مشکلات تاکید کرد.
شهرستان  اداری  شورای  نشست  در  عبداللهی  مجتبی 
اشتهارد افزود: برنامه های حائز اهمیتی در اشتهارد تهیه و 
تدوین شده و روند بسیار خوبی را در مسیر طی می کند. 
البرز ، نظارت  ادامه داد: ضرورت دارد مدیران استان  وی 
و پیگیری میدانی در زمینه رفع مشکلات جامعه کارگری 

شهرستان اشتهارد را با جدیت دنبال کنند.
که  کهن  و  اصیل  شهرستان  این  گفت:  عبداللهی 
دارالمومنین نیز شهرت گرفته، جایگاه فرهنگی و اجتماعی 

ویژه ای در کشور دارد.
صنعتی  های  شهرک  استقرار  دیگر  سوی  از  افزود:  وی 

و  تولید  از  توجهی  قابل  بخش  اشتهارد،  در  کشور  بزرگ 
صنعت ملی را در خود جای داده و باید در راستای تامین 
زیرساخت های رشد، توسعه و پیشرفت روز افزون اشتهارد 

تلاش مضاعفی صورت گیرد.
تشکیل  اشتهارد  تامین مسکن  ستاد  باید  گفت:  عبداللهی 
شود و راهکارهای تخصصی برای تامین مسکن در بخش 

های مختلف ارائه و اجرایی شود.
رییس  اول  سفر  مصوبات  طبق  کرد:  بیان  البرز  استاندار 
اشتهارد  شهرستان  آشامیدنی  آب  البرز،  استان  به  جمهور 

تامین شده است.
عبداللهی گفت: انتقال پساب تصفیه خانه ماهدشت باید به 
اشتهارد برسد و برای این منظور پیشنهادات سرمایه گذاری 

در دست بررسی و اتخاذ تصمیم اساسی است.
یک  عنوان  به  اشتهارد  صنعتی  شهرک  به  اشاره  با  وی 

هماهنگی  معاون  افزود:  بالقوه،  اقتصادی  بزرگ  ظرفیت 
کارگروهی  تشکیل  با  باید  استانداری  اقتصادی  امور 
تخصصی ۱5 روز یک بار به احصا و حل مشکلات و موانع 

تولید و صنعت در این شهرستان اقدام کند.
عبداللهی گفت: آلودگی حاصل از شهرک های صنعتی از 
امر در  این  برای  باید  جمله گلایه های مردمی است که 

قالب کارگروه یاد شده، چاره اندیشی شود.
و  مثبت  نگاهی  با  باید  حساس  برهه  این  در  افزود:  وی 
به  نسبت  امور،  تسهیل  و  گشایی  گره  تعامل،  هدف  با 
استان  اقتصادی  فعالان  و  صنایع  صاحبان  با  همفکری 

اقدام کنیم.
برای  را  اقتصادی  فعالان  مسیر  باید  گفت:  البرز  استاندار 

تحقق مشارکت های اجتماعی آنها، هموار کنیم.
وی افزود: در بسیاری از نقاط کشور، مسکن تولید شده و 
درصدد حل مشکل بزرگ اشتغال ساکنان آن هستند ولی 
عکس آن، اشتغال در اشتهارد وجود دارد و ضرورت دارد 
برای تامین زیرساخت ها و مسکن شاغلان در شهرک ها، 

تدبیری اتخاذ کنیم.
عبداللهی گفت: ایجاد پست 4۰۰ کیلوولت در اشتهارد در 
اکنون  و  شد  مصوب  البرز  استان  به  جمهور  رییس  سفر 
جانمایی صورت گرفته و عملیات اجرایی آن به زودی آغاز 

می شود.
استاندار البرز با اشاره به اهمیت انتخابات پیش رو بیان کرد: 
انتخابات مظهر اقتدار، امنیت و آبروی نظام و مردم است 
چراکه دشمنان با ابزارهای مختلف تبلیغاتی و جنگ نرم و 
سخت در جهان ارزش های دینی و الهی را هدف رفته اند.

وی افزود: همزمان با ایام الله دهه مبارک فجر8۳ پروژه با 
اعتبار ۱۰7 هزار میلیارد ریال و اشتغال برای بیش از یک 
هزار و ۶۰۰ نفر در شهرستان اشتهارد مورد بهره برداری 

قرار می گیرد.

استاندار البرز :

انتقال پساب تصفیه خانه ماهدشت 
باید به اشتهارد برسد 

 مدیرکل مخابرات منطقه البرز :

بیش از ۹۰ درصد از دستگاه های 
اجرایی به فیبر نوری متصل هستند

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری :

دانشگاه خوارزمی در آینده مورد توجه 
ویژه سرمایه گذاری قرار خواهد گرفت

 مدیرکل مخابرات منطقه البرز از اتصال ۳۰۰ واحد تولیدی و صنعتی شهرک صنعتی سیمین 
دشت فردیس به شبکه فیبرنوری خبرداد.

 عبداله بیان در آیین بهره برداری از اتصال پروژه فیبرنوری شهرک صنعتی سیمین دشت 
فردیس اظهار کرد: بخشی از بستر و زیرساخت های این پروژه از گذشته فراهم بود و بخشی 

از زیرساخت به صورت کامل با هزینه بالغ بر ۳۰ میلیارد ریال اجرا شد.
وی با اشاره به اینکه پروژه های مختلف در حوزه فیبرنوری در سطح استان البرز اجراشده 
است،گفت: شبکه فیبر در 2 محله مسکونی کرج به صورت کامل احداث شده و به زودی 
پروژه فیبرنوری در شهرک وحدت فردیس و شهرک بنفشه کرج آغاز می شود؛ پیمانکار این 
انتظارمی رود مسوولان شهری، در اجرای پروژه ها مخابرات را  طرح نیز مشخص شده و 

یاری نمایند.
وی اظهار کرد: شبکه فیبر نوری در شهرک صنعتی کوثر اشتهارد نیز اجرا شده و در شهرک 

صنعتی اشتهارد نیز در دست اجرا است.
بیان با اشاره به اینکه اکنون بیش از ۹۰ درصد از دستگاه های اجرایی به فیبر نوری متصل 

هستند، گفت: البرز یکی از استان های پیشرو در این حوزه است .
وی یادآورشد: تعداد کمی از دستگاه های اجرایی البرز هنوز به فیبر نوری متصل نیستند که 

به زودی به این شبکه می پیوندند.
وی یکی از نیازهای اساسی شهرک های صنعتی در دنیای جدید را ارتباطات دانست، افزود: 
بسیاری از ماشین آلات و تجهیزات صنعتی البرز به اینترنت و شبکه متصل هستند و این 
البرز  باعث کاهش هزینه های نگهداری و بهره برداری می شود.مدیرکل مخابرات استان 
گفت: برای رفع خرابی این تجهیزات از راه دور می توان متصل شد و پایش تصویری یکی 
از ابزارهای کنترل مجموعه شرکت های صنعتی است.وی اظهار کرد: اکنون حدود ۱5 هزار 
مشترک شامل واحد های اداری ، مسکونی و تجاری استان دارای سرویس اینترنت تحت 
پوشش فیبر نوری ) ftth ( هستند و بیش از ۱۰ هزار مشترک خانگی از طریق تلفن ثابت 
به شبکه فیبر نوری متصل هستند.بیان یادآورشد: گسترش خدمات فیبر نوری در استان البرز 
نیازمند همکاری و مشارکت بیشتر سازمان نظام مهندسی و سایر دستگاه های اجرایی است 
و باید قبل از ساخت و سازها این ظرفیت در مکان های مسکونی ، تجاری ، اداری و صنعتی 
فراهم شود.وی اضافه کرد: اکنون بخش قابل توجهی از شبکه فیبر نوری استان احداث شده 
و انتظار می رود شهروندان از این شبکه برای فعالیت های اینترنت پرسرعت بیشتر بهره ببرند.

پردیس  فضای  در  موجود  های  ظرفیت  به  اشاره  با  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
پایتخت  به  نزدیکی  دلیل  به  آینده  دانشگاه در  این  البرز، گفت:  در  دانشگاهی خوارزمی 

مورد توجه ویژه سرمایه گذاری قرار خواهد گرفت.
محمدعلی زلفی گل در حاشیه آیین آغاز عملیات اجرایی ساخت خوابگاه یک هزار واحدی 
متاهلین و نخبگان دانشگاه خوارزمی که در پردیس دانشگاهی کرج این دانشگاه برگزار 
البرز امکان رشد و توسعه در بخش  شد، افزود: فضای فیزیکی دانشگاه خوارزمی واحد 
های مختلف را در این مجموعه علمی فراهم کرده و یک ظرفیت عظیمی برای استان 

البرز است.
وی با بیان اینکه استان البرز به ایران کوچک معروف است، اظهار کرد: با توجه به ویژگی 
های منحصر به فرد این استان این دانشگاه هم باید در شان ایران باشد و خوشبختانه 
عرصه ای که در این دانشگاه وجود دارد زمینه توسعه همه جانبه در بخش های مختلف 

را مهیا کرده است.
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: با توجه به ظرفیت ها و پتانسیل های این دانشگاه 
دور از انتظار نیست که به زودی این مجموعه علمی به شهرک دانشگاهی که در شان 

ایران کوچک باشد تبدیل شود.
از قومیت های مختلف  دانشجویانی  با وجود  انتظار می رود  دانشگاه  این  از  افزود:  وی 
شرایطی ایجاد کند که خدمات رسانی به شهر هم انجام دهد بطوریکه تبدیل فضای این 
دانشگاه به یک فضای سرسبز و با صفا، آرزوی هر زوج جوان اجرای مراسم ازدواج در این 

فضا باشد و این مکان به یک فضای فرهنگی تبدیل شود.
به  خاطری  اطمینان  دانشجویان  باشیم  داشته  متاهلی  خوابگاه  وقتی  کرد:  تصریح  وی 
لحاظ تامین مسکن خواهند داشت که در راستای حمایت از خانواده و جوانی جمعیت هم 

تاثیرگذار است که دانشگاه از آن محل هم می توانند اعتباراتی جذب کنند.
زلفی گل گفت: زمانیکه امکان ازدواج و بستر اشتغال مناسب برای دانشجویان ایجادشود 
می توانند زودتر به زندگی خود سامان داده که در نتیجه رشد جمعیت را در کلان ملی 

محقق می کنند.

مدیر روابط عمومی منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام :

پرواز نجف- کرج در فرودگاه بین المللی پیام
 به زمین نشست 

مدیر روابط عمومی منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام با اشاره به استقبال 
اربعین  ایام  در  که  اشرف  نجف  مقصد  به  فرودگاه  این  پروازهای  از  صورت گرفته 
حسینی امسال  از طریق این فرودگاه صورت گرفت، گفت: انجام پروازها از فرودگاه 
بین المللی پیام به مقصد نجف اشرف و بالعکس از 2۱ بهمن۱4۰2 از سر گرفته شد.

سید مهدی جعفری افزود: در ایام اربعین حسینی امسال حدود ۱5 پرواز به صورت 
رفت و برگشت از این فرودگاه به مقصد نجف اشرف و بالعکس انجام شد که مورد 

استقبال زایرین قرار گرفت.
وی با اشاره به خدمات رسانی فرودگاه بین المللی پیام به زایرانی از استان های البرز، 
قزوین، زنجان، تهران و قم، تاکید کرد: به همین منظور رایزنی هایی با ایرلاین های 
هواپیمایی  شرکت  با  گرفته  های صورت  توافق  از  پس  که  گرفت  مختلف صورت 
تابان، پروازهای پیام به مقصد نجف اشرف و بالعکس از 2۱ بهمن ۱4۰2 از طریق 

این شرکت هواپیمایی انجام می شود.
اینکه این پروازها به صورت هفتگی و در روزهای شنبه انجام می  با بیان  جعفری 
شود، تصریح کرد: ساعت ورود پرواز نجف به فرودگاه بین المللی پیام ۹:۱5 و ساعت 

خروج ۱۰:۱5 دقیقه خواهد بود.
 https://tafarojgasht.com وی ادامه داد: زایران و مسافران می توانند با مراجعه به سایت

نسبت به تهیه و دریافت بلیط اقدام نمایند.
مشاور مدیر عامل و مدیر روابط عمومی منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی 
پیام، تاکید کرد: همچنین زایران برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند با شماره تلفن 

های ۰2۱-42۱۰۹ و ۰۹۳۶275۳۱8۱ تماس حاصل نمایند.

مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان و عشایر استان البرز :

۲۱ هزار نفر از کشاورزان و روستائیان البرز 
زیر چتر حمایتی بیمه

مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، روستائیان و عشایر استان البرز اعلام کرد: 2۱ 
هزار نفر از این اقشار و سایر قشرهای مردم زیرپوشش این بیمه در البرز قرار دارند.

این تعداد ، هفت هزارو722 نفر را  از  افزود:  با خبرنگاران  فواد محمدی در نشست 
بانوان تشکیل می دهند.

وی با بیان اینکه بیمه شدگان از مزایای مختلفی مانند مستمری بازنشستگی برخوردار 
هستند،گفت: تلاش ها بر این است که افزون بر کشاورزان، روستائیان و عشایر سایر 

قشرهای فاقد بیمه زیر چتر صندوق بیمه اجتماعی قرار گیرند.
اینکه  با هدف  اساسی  قانون   راستای اصل 2۹  این صندوق در  بیان کرد:  محمدی 

دولت خدمات بیمه اجتماعی را به تمام اقشار مردم برساند، تشکیل شده است.
مدیر صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان ، روستائیان و عشایر استان البرز افزود: از 2۱ 
البرز52۰ نفر مستمری فوتی،  هزار نفر تحت پوشش صندوق بیمه اجتماعی استان 
2۶۰ نفر حقوق سالمندی ، 287 نفر مستمری بازنشستگی پیش از موعد و 4۱ نفر 

مستمری از کار افتادگی دریافت می کنند.
وی گفت : این صندوق تسهیلات بانکی با نرخ صفر درصد تا ۱۰ درصد بدون ضامن 
برای بیمه شدگان اختصاص داده است و در کنار آن خدمات دیگری نیز پیش بینی 

کرده است .
مدیرصندوق بیمه اجتماعی کشاورزان ، روستائیان و عشایر استان البرز اظهار کرد: 
امروز ماموریت صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان ، روستائیان و عشایر گسترش چتر 

عدالت اجتماعی در زمینه بیمه اقشار است.
مستمری  از  برخورداری  برای  خواست  هستند  بیمه  فاقد  افرادی  تمام  از  محمدی 
بازنشستگی و سایر مزیت ها از خدمات صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان ، روستائیان 

و عشایر البرز بهره مند شوند.

رییس کل دادگستری استان البرز :

موافقت با آزادی ۱۹ نفر و اعطای مرخصی
 به ۱۲ زندانی

رییس کل دادگستری استان البرز از موافقت با مرخصی ۱2 نفر و درخواست آزادی 
۱۹ زندانی ندامتگاه مرکزی کرج به مناسبت دهه فجر خبر داد.

حسین فاضلی هریکندی در حاشیه بازدید از ندامتگاه مرکزی کرج که به مناسبت دهه 
فجر انجام شد، گفت: این دیدار به گفت و گوی چهره به چهره با زندانیان اختصاص 
قرار  بررسی  مورد  قضات  و  مدیران  توسط  آن ها  و مشکلات  درخواست ها  و  داشت 
گرفت. در بازدید انجام شده به مناسبت سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی با مرخصی 

۱2 نفر و درخواست آزادی ۱۹ زندانی موافقت شد.
وی عنوان کرد: در این بازدید علاوه بر ۱۶ مورد صدور دستور تسریع در رسیدگی، 
با ۱۱ مورد درخواست استفاده از پابند الکترونیک، ۱۳ مورد آزادی مشروط، ۹ مورد 
تعلیق و تخفیف مجازات، ۱۳ مورد زندان باز و نظام نیمه آزادی، دو مورد تبدیل یا 
تقلیل و تخفیف قرار، دو مورد اعسار و تقسیط یا تعدیل اقساط، ۶ مورد ادغام پرونده ها 
و دو مورد درخواست انتقالی پس از بررسی پرونده و شرایط متقاضیان مورد موافقت 

قرار گرفت.
اجرای  تعلیق  و  مشروط  آزادی  نظیر  ارفاقی  نهادهای  از  استفاده  کرد:  اظهار  وی 
آنها  به  نوعی فرصت دستگاه قضائی  به  فاقد سابقه کیفری  متهمان  برای  مجازات 
جهت بازگشت به جامعه است و در کنار اصلاح می تواند موجب پیشگیری از تکرار 
جرم شود و بعضاً این اقدامات آثار بازدارنده بیشتری نسبت به اجرای کامل مجازات 

دارند.
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وزیر کشور گفت: ملت ایران با قدرت در صحنه است و از هیچ تهدید 
و فشاری واهمه ندارد، فشارهای وارد شده بر این مردم آنها را مانند 

فولاد قوی کرده است.
تبریک  بهمن در کرج ضمن  راهپیمایی 22  احمد وحیدی در مراسم 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی، 22 بهمن را نقطه پایان تحقیر ملت 
تاریخ دانست و گفت: 22 بهمن نویدبخش دنیای  ایران در فراخنای 

جدیدی مشحون از کرامت انسانی و توجه به ارزش های الهی بود.
با سبقه مردمی  الهی  انقلابی  ایران  انقلاب اسلامی  وی مطرح کرد: 
بود؛ انقلابی که تاریک ترین بخش تاریخ ایران که دوران پهلوی بود 
را پایان داد. آن دوران مشحون از وابستگی، ذلت و عقب افتادگی بود 
و حتی کارگزاران ارشد کشور هم وابسته به دستورات رژیم های غربی 

و آمریکا بودند.
بر  می توانست  که  را  کشوری  دوران  آن  حاکمان  افزود:  کشور  وزیر 
تا  راندند  عقب  به  سال  سال های  وابستگی،  با  باشد،  افتخار  قله های 
جایی که دیگر چیزی از صنعت، کشاورزی و هویت ملی باقی نمانده 
از کشورهای درجه 2 و ۳ همسایه تأمین  بود. یک سوم پزشکان ما 

می شدند و 5۰ درصد مردم زیر خط فقر بودند.
و  می شد  نفی  ما  اسلامی  هویت  زمان  آن  در  کرد:  تصریح  وحیدی 
هویت ملی نیز با هویت غربی آغشته شده بود و اساساً معنا نداشت. 
بخش های متعددی از سرزمین ما را نیز بخشیده بودند و ساواک مردم 
عادی را نیز به صرف داشتن رساله امام خمینی )ره( زندانی می کرد و 

مورد شکنجه قرار می داد.
بود که کسی  برپا  اختناق  آنچنان در آن رژیم  اینکه  به  اشاره  با  وی 
قدرت نفس کشیدن نداشت، اظهار کرد: تمام رژیم های مستکبر عالم 
حامی و پشتیبان پهلوی بودند اما به دست امام خمینی )ره( و به مدد 
مردم پایدار ایران اسلامی، آن رژیم تا بن دندان مسلح سرنگون و نظام 

جمهوری اسلامی ایران متولد شد.
همواره  گذشته  سال   45 طول  در  نظام  این  کرد:  بیان  کشور  وزیر 
و  اقتصادی  تروریستی، سیاسی،  نظامی،  مورد شدیدترین هجمه های 
فرهنگی قرار داشته و توطئه های متعددی علیه این کشور شکل گرفته 
اما به مدد قدرت مردم و رهبری امامین انقلاب همه آنها به ناکامی 

تبدیل و ملت ایران پیروز شدند.
امروز علیرغم همه تحریم ها  ایران  بزرگ  احمدی تصریح کرد: ملت 
و فشارها، مقتدرترین، مستقل ترین و آزاده ترین ملت در جهان بوده و 
پیشرفت های شگرف ما در تمامی حوزه ها بسیار چشمگیر است. امروز 
ایران در تولید فولاد، سیمان و برق جزو ۱۰ کشور اول و در کشف 

ذخایر مس پنجمین کشور جهان است.
وی ادامه داد: این کشور در رشد علمی به شکل مطلق و تولید علوم 
پزشکی اولین کشور، در نانو چهارمین کشور، در بخش زیست فناوری 
پیشرو  دانش هسته ای جزو کشورهای  در بخش  برتر،  جایگاه  دارای 

و در دانش فضایی در زمره ۱۰ کشور اول دنیاست. در حوزه صنایع 
دفاعی قادر به تولید همه تجهیزات هستیم.

وزیر کشور خاطرنشان کرد: کشوری که روزی سیم خاردار در اختیار 
نداشت، امروز بازدارندگی دفاعی آن در نقطه ای اطمینان بخش، پایدار 
و برجسته قرار دارد. امروز علیرغم تمامی تحریم های تحمیل شده از 
نظر اقتصادی و قدرت خرید مردم جزو 2۰ اقتصاد برتر دنیا هستیم.

وحیدی با اشاره به خودکفایی ایران در تولید بسیاری از اقلام کشاورزی 
شده  فروپاشی  پهلوی  فاسد  رژیم  توسط  خودکفایی  این  کرد:  مطرح 
مردم  امروز  است.  شده  بازیابی  اسلامی  انقلاب  توسط  امروز  اما  بود 
انقلابی ما به همه  الهام بخش مردم سراسر دنیا هستند و هویت  ما 

دنیا صادر شده است.
باند  که  اسرائیل  و  آمریکا  رژیم های صهیونیستی،  اینکه  بیان  با  وی 
جنایتکار هستند، در مقابل اراده ملت ایران به زانو در آمده اند، گفت: 
رژیم صهیونیستی امروز در بدترین شرایط تاریخی خود به سر می برد و 
با وجود همه تبلیغات دروغین خود امروز منفور تمام وجدان های بیدار 

و قلوب عالم است.
دیگری  از  پس  یکی  انقلاب  شعارهای  همه  کرد:  بیان  کشور  وزیر 
در حال تحقق هستند. امام راحل فروپاشی نظام کمونیستی را پیش 
در  که  هم  صهیونیستی  رژیم  فروپاشی  شد.  محقق  که  کردند  بینی 
ملت های  نزد  در  رژیم  منفورترین  نیز  آمریکا  و  بوده  تحقق  حال 
منطقه است.احمدی مطرح کرد: امروز گروه های مقاومت به ملت های 
مقاومت تبدیل شده اند و آمریکا و دیگر مستکبران نمی توانند جلوی 
از  این  رسیده اند.  عظیمی  قدرت  و  خودآگاهی  به  زیرا  بگیرند  را  آنها 
دستاوردهای انقلاب اسلامی است و امروز همه منتظر ظهور حضرت 

صحنه  در  قدرت  با  ایران  ملت  کرد:  اظهار  هستند.وی  )عج(  مهدی 
هستند و از هیچ تهدید و فشاری واهمه ندارند. فشارهای وارد شده بر 
این مردم آنها را مانند فولاد قوی کرده است. این ملت غیور در مقابل 
فشارها، کودتاها، تحریم ها و ... آب دیده شده اند و در صحنه خودنمایی 

می کنند و تا رسیدن به قله از پای نمی نشینند.
وحیدی رمز پیروزی و موفقیت این ملت را پیروی از ولایت، وحدت، 
انسجام و پاسداشت مبانی و ارزش های بزرگ انقلاب دانست و افزود: 
در روز 22 بهمن با شهدا و امام شهیدان تجدید بیعت می کنیم که این 
با وحدت و انسجام، پیروی از ولایت و پایداری بر مبانی و  مسیر را 

ارزش های انقلاب به پیش ببریم.
وزیر کشور عنوان کرد: همه دشمنان ما بسیج شده اند تا این ملت در 
نکنند،  افتخارآفرینی و حماسه سازی  انتخابات  ماه در  اسفند  روز ۱۱ 
غافل از اینکه این ملت همواره در میدان بوده و تعیین کننده هستند. 
بر خلاف مدعیان دنیا که دموکراسی آنها دروغین بوده، مردم سالاری 
ما حقیقی است.وی مطرح کرد: این انقلاب همچنان پویا و بالنده است 
زیرا مردم در صحنه هستند؛ آنها مردم سالاری دینی را آفریده اند و آن 
را حفظ می کنند. ۱۱ اسفند زمان آن است که ضربه محکمی بر دهان 
بدخواهان ایران قوی زده شود و بار دیگر ایران در این حرکت مستمر 

رو به جلو، به داشتن این مردم افتخار کند.
وحیدی وفاداری مردم ایران به انقلاب اسلامی را پس از 45 سال بی 
نظیر و بی بدیل خواند و گفت: مردم سالاری دینی ما نیز بی بدیل 
است. همه باید همت کنیم تا در روز ۱۱ اسفند ماه حماسه ای بیافرینیم 
اراده مستحکم  که دشمن را انگشت به دهان کند و به لطف خدا و 

مردم این چنین نیز خواهد شد.

وزیر کشور:

ملت ایران از هیچ تهدیدی واهمه ندارد

 مسؤول سازمان بسیج ادارات و کارمندان البرز :

حضور پای صندوق های رأی وضعیت را
 تغییر می دهد

 مسؤول سازمان بسیج ادارات و کارمندان البرز گفت: راهکار حل مشکلات موجود قهر با انتخابات و 
صندوق های رأی نیست؛ حضور پای صندوق های رأی وضعیت را تغییر می دهد.

انقلاب مبنی بر  با اشاره به چهار راهبرد تدوین شده توسط رهبر معظم   سرهنگ احسان علیزاده 
سلامت، رقابت، امنیت و مشارکت در انتخابات گفت: آنچه که به سازمان بسیج ادارات و کارمندان 

باز می گردد، افزایش مشارکت است.
وی افزود: به همین منظور حدود ۳۰ هادی سیاسی اعم از خواهر و برادر در دو سطح ملی و استانی 
تمام  در  مؤثر  برنامه  سه  حداقل  انتخابات،  زمان  تا  شده  مقرر  و  یافته اند  پرورش  و  شده  انتخاب 
پایگاه های مقاومت بسیج ادارات در رابطه با این رویداد بزرگ سیاسی و تبیین اهمیت آن اجرا شود.
مسؤول سازمان بسیج ادارات و کارمندان استان البرز مطرح کرد: طی هماهنگی با ادارات کل استان 
و ادارات شهرستانی، هادیان سیاسی به مجموعه های مختلف اعزام می شوند و طی یک گردهمایی، 

به تبیین انتخابات و پرسش و پاسخ در این رابطه پرداخته می شود.
علیزاده با اشاره به بازخورد خوبی که از برگزاری این نشست ها در ادارات گرفته شده است، عنوان 
کرد: انتظار ما این است که این گفت وگو تبدیل به یک گفتمان و پارادایم شده و در نهایت موجب 

افزایش مشارکت در انتخابات پیش رو شود.
وی در رابطه با اینکه برخی افراد می گویند با شرکت در انتخابات هیچ چیز درست نخواهد شد، اظهار 
کرد: برخی افرادی که این حرف را می زنند معاند هستند که تعدادشان زیاد نیست اما بخشی از مردم 

از وضع و مشکلات موجود در کشور ناراضی و منتقد هستند.
مسؤول سازمان بسیج ادارات و کارمندان استان البرز اضافه کرد: این نارضایتی ها و انتقادها غالباً به 
مسائل اقتصادی بر می گردد و در بسیاری از مواقع نیز به مردم حق داده می شود، ما هم در همین 

جامعه زندگی و مشکلات اقتصادی را با گوشت و پوست و استخوان درک می کنیم.
علیزاده تصریح کرد: ما نیز نسبت به بعضی از اتفاقات ناخوشایند و بدی که در حوزه اقتصادی در 
و  انتخابات  با  قهر  راهکار حل مشکلات موجود  اما بی شک  مند هستیم  گله  کشور رخ می دهد، 

صندوق های رأی نیست؛ حضور پای صندوق های رأی است که وضعیت را تغییر می دهد.
وی عنوان کرد: در نهایت این انتخابات برگزار می شود و اگر در آن شرکت نکنیم، افرادی که مد 
نظر ما نبوده یعنی برای نظام و انقلاب مفید نیستند رأی می آورند و در این صورت ممکن است 

وضعیت و شرایط موجود تغییری نکند یا بدتر شود، بنابراین حضور در انتخابات کمک کننده است.
مسؤول سازمان بسیج ادارات و کارمندان استان البرز بیان کرد: همه ما در ایران زندگی می کنیم 
و این کشور را دوست داریم اما اگر میزان مشارکت پایین باشد، بیگانگان تصور می کنند که این 
اتفاقی می افتد که داعش در کشورهای  مردم دیگر پشتیبان نظام و حامی کشور نیستند و همان 

اطراف رقم زد.
علیزاده افزود: در حالی که در گفت وگوها، مصاحبه ها و نشست های مختلف مشاهده شده که مردم 
این کشور نظام، انقلاب، ولایت، شهدا و امنیت حاکم بر کشور را دوست داشته اما انتقادهای به جایی 

نیز دارند که در این راستا لازم است مسؤولین درصدد رفع مشکلات برآیند.
و  انتقادات  این  از  بسیاری  البرز خاطرنشان کرد:  استان  ادارات و کارمندان  مسؤول سازمان بسیج 
گلایه ها با گفت وگو برطرف می شوند. در مجموع همه باید بدانیم و درک کنیم که راهکار تغییر در 

وضعیت موجود و حرکت به سمت شرایط مطلوب، حضور حداکثری در انتخابات است.

 همزمان با آیین افتتاح وبیناری ۱۰۰۰ پروژه سازمان آموزش فنی و حرفه ای در سراسر کشور:

مرکز مدیریت مهارت آموزی و مشاوره شغلی 
دانشگاه خوارزمی در استان البرز افتتاح شد

مرکز مدیریت مهارت آموزی و مشاوره شغلی دانشگاه خوارزمی در استان البرز افتتاح شد
 در ششمین روز از دهه مبارک فجر، در آیین افتتاح همزمان ۱۰۰۰ پروژه سازمان آموزش 
سازمان  رییس  اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  حضور  با  که  کشور  ای  حرفه  و  فنی 
وبیناری  به صورت  استانی  و  ستادی  مسئولان  سایر  و  کشور  ای  حرفه  و  فنی  آموزش 
هدف  با  خوارزمی  دانشگاه  شغلی  مشاوره  و  آموزی  مهارت  مدیریت  مرکز  شد،  برگزار 
توانمندسازی مهارتی دانشجویان و فارغ التحصیلان این دانشگاه با رویکرد اشتغال افتتاح 

و راه اندازی شد.
 بهزاد غفاری مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز در این مراسم اظهار داشت: 
یکی از عمده فعالیتهای سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور در زمینه مهارت آموزی 
دانشجویان هم در حین تحصیل و هم پس از پایان تحصیلات دانشگاهی می باشد که در 
این راستا، اقدام به راه اندازی مرکز مدیریت مهارت آموزی و مشاوره شغلی)TMC( برای 
کشور  دانشگاههای  در  دانشگاهی  فارغ التحصیلان  و  دانشجویان  مهارتی  توانمندسازی 

می نماید.
 مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز با اشاره به گستره آموزشهای فنی و حرفه 
ای، خاطرنشان کرد: سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور با برخورداری حدود ۶ هزار 
استاندارد آموزشی در 4 خوشه صنعت، فرهنگ و هنر، خدمات و کشاورزی؛ آموزشهای 
مهارتی را به اقشار مختلف از جمله دانشجویان و فارغ التحصیلان دانشگاهی، سربازان، 
ثابت و سیار شهری، عشایری، جوار کارگاهی، محیط  زندانیان، روستاییان، کارگاه های 

کار واقعی و... ارائه می نماید.
 دکتر علی حسن بیگی رییس دانشگاه خوارزمی هم در این آیین، با تشکر از اهتمام ویژه 
جامعه  اصلی  های  دغدغه  از  یکی  مهم،  این  تحقق  برای  البرز  استان  ای  حرفه  و  فنی 
دانشگاهی و دانشجویی را موضوع مهارت آموزی در دانشگاه عنوان و آموزش همراه با 

مهارت را یکی از نیازهای جامعه فعلی برشمرد.
رییس دانشگاه خوارزمی کرج افزود: آموزشهای مهارتی اگر مبتنی بر تکنولوژی روز دنیا 
و نیازهای شغلی دانشجویان باشد، علاوه بر رفع معضل بیکاری، دغدغه اصلی خانواده ها 

هم که شغل و آینده شغلی فرزندانشان است، نیز رفع خواهد شد.
 دکتر علی حسن بیگی ابراز امیدواری کرد: با راه اندازی مرکز مدیریت مهارت آموزی و 
مشاوره شغلی این دانشگاه، خلأ مهارتی دانشجویان با همکاری دو دستگاه برطرف شود.

آگهی  مزایده حضوری)حراج( عمومی
از طریق سامانه ستاد )شماره فراخوان 3۰۰۲۰5۰۲88۰۰۰۰۰۲(

شهرداری فردیس در نظر دارد بر اساس  ابلاغ بند 2 مصوبه دویست و دومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر 
فردیس به شماره )33429 مورخ 1402/06/30( و مستند به ماده 13 آئین نامه مالی شهرداری ها اقلام مستهلک و 
اسقاطی خود را که در محل انباشت به اشخاص حقیقی و حقوقی از طریق مزایده حضوری)حراج( به فروش رساند.

بازدید  جهت   1402/11/30 مورخ  دوشنبه  روز  لغایت  اول(  )چاپ  آگهی  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  متقاضیان   -1
ایام تعطیل نسبت به اخذ برگ  انباشت اقلام مستهلک و اسقاطی از ساعت 9:00 الی 13:00 بجز  حضوری از محل 
بازدید و هماهنگی با اداره اموال و انبار ستاد مرکز شهرداری به آدرس فردیس- بلوار شهید سلیمانی- رو به روی 

پارک منظریه - شهرداری مرکزی فردیس طبقه همکف مراجعه نمایند.
روبه روی  حافظیه،  راه  از سه  بعد  ملارد،  جاده  در  واقع  فردیس  تئاتر شهرداری  آمفی  سالن  در  حراج  2- محل 

شهرداری منطقه یک فردیس در روز دوشنبه مورخ 1402/12/07 راس ساعت 10:00 می باشد.
3- در صورت بروز هر گونه تناقض در موارد مندرج در آگهی با سامانه ستاد ایران، ملاک عمل سامانه ستاد ایران 

خواهد بود.
4- هر یک از شرکت کنندگان در زمان برگزاری حراج می بایست در دست داشتن اصل و کپی کارت ملی در محل 

برگزاری حضور بهم رسانند.
5- هزینه چاپ آگهی و دستمزد کارشناسی و کلیه هزینه های متعلقه)مالیات بر ارزش افزوده و ...( به عهده برنده 
حراج)مزایده حضوری می باشد( که به صورت نقدی )دستگاه کارت خوان( در محل برگذاری حراج می بایست 

پرداخت گردد.
6- شهرداری در رد و یا قبول هر گونه پیشنهاد مختار است.

7- در صورت برنده شدن تمام وجه نقداً در محل برگزاری مزایده حراج حضوری دریافت خواهد شد.
8- کلیه هزینه های بارگیری، توزین و حمل به عهده برنده )خریدار( مزایده حضوری )حراج( خواهد بود.

9- در صورت نیاز و کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن36574752- 026 تماس حاصل نمایید.

شهرداری فردیس 
نوبت اول : 1402/11/23 )دوشنبه(

شناسه آگهی :1662204 و نوبت دوم : 1402/11/30 )دوشنبه(

نوبت اول



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴3۲

دوشنبه
۲3 بهمن ۱۴0۲  میهنآ ن00مار

اروزنامه

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی با تاکید بر اینکه 
باید اصالت هنر را حفظ کرد، گفت: معنای واقعی و اصالت هنر باید 

توسط استادان و هنرمندان در جامعه تبیین و جریان یابد.
محمدحسین بلاغی در آیین اختتامیه شانزدهمین جشنواره هنرهای 
هنرهای  اساتید  هنری  مقام  از  تجلیل  و  آذربایجان  فجر  تجسمی 
تجسمی آذربایجان شرقی به ویژه استاد »جواد دوزدوزانی« و استاد 
»مسعود ستارزاده« در تالار خاقانی خانه فرهنگ تبریز، افزود: اگر 
هنر به معنای واقعی و توسط استادان این حوزه در جامعه جریان 

یابد، تاثیری که در دنیا می گذارد از عهده هیچ چیزی برنمی آید.
وی با طرح این پرسش که آیا هنر به طور صرف فقط برای هنر 
سربلندی  و  عزت  پیشرفت،  درستی،  تعالی،  مردم،  برای  یا  باشد 
جامعه است؟ یادآور شد: هنر در جایی مفهوم پیدا می کند که انسان 

و جامعه را به این سمت رهنمون کند.
وظیفه  گفت:  آذربایجان شرقی  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
اصلی در این زمینه بر عهده خود هنرمندان است و باید با همکاری 
هم و استفاده از اصالت هنر، جامعه را به سمت تعالی سوق داد و 

نباید آثار مادی، هنرمندان را از اصل هنر دور کند.
بلاغی، با اشاره به پیام بنیانگذار جمهوری اسلامی ایران در سال ۶7 

مبنی بر اینکه » هنر باید در خدمت پیشرفت، آزادی و سربلندی بشر 
باشد« و این پیام به منشور هنر معروف شد، ادامه داد: مبنای نگرش 

انقلاب اسلامی بر حوزه هنر بر همین اساس است.
به  قدرت  صاحبان  که  بشری  جوامع  در  امروزه  کرد:  اظهار  وی 
دنبال  به  خود،  نظر  مورد  آزادی بیانی  و  پولی  رسانه های  واسطه 
انحطاط بیشتر بشر و دور کردن انسان از فطرت پاکی و وحدانیت 

هستند، از هر زمان دیگری به هنر و فرهنگ احتیاج وجود دارد.
این  در  گفت:  آذربایجان شرقی  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
دوران، انقلاب اسلامی با مبنا، نگرش و اندیشه ای ظهور کرد و به 
دنبال تعالی بشر، رساندن حق به دست مستضعفان عالم و برقراری 

عدالت است تا انسانیت پرورش یابد.
بلاغی با تاکید بر اینکه در این عرصه هنر نقش بسزایی ایفا می 
کند، افزود: در زمان کنونی در کل دنیا بزرگترین سرمایه گذاری در 
حوزه هنر انجام می شود ولی در کشور ما هنوز درک درستی از هنر 

و تاثیر آن وجود ندارد.
در  مختلف  های  حوزه  در  برنامه   ۱8۰ برگزاری  به  اشاره  با  وی 
دهه فجر امسال، یادآور شد: تجلیل از استادان و پیشکسوتان حوزه 
فرهنگ و هنر در کنار ترغیب جوانان فعال در این حوزه، از اولویت 

های کاری این اداره کل است.
بلاغی، ادامه داد: اساتید »دوزدوزانی« و »ستارزاده« از مفاخر هنری 
برجسته استان هستند و آوازه هنر آن ها نه فقط در تبریز و کشور 

بلکه در جهان اسلام طنین انداز شده است. 
دبیر شانزدهمین جشنواره هنرهای تجسمی فجر آذربایجان شرقی 
با گرامیداشت دهه فجر  اینکه همزمان  بیان  با  این مراسم  نیز در 
چهار برنامه کلان در حوزه معاونت هنری و سینمایی برگزار شد، 
گفت: در این ایام جشنواره هنرهای تجسمی فجر با حضور 2۶ استاد 

برجسته استان از هفتم تا بیست و یکم بهمن برگزار شد.
علی محرمی افزود: این جشنواره در ۱۰ رشته از جمله خوشنویسی، 

عکاسی، مجسمه سازی، پوستر و نگارگری برگزار شد.
وی با اشاره به درخشش حوزه فیلم استان در جشنواره بین المللی 
شامل  استان  این  از  سینمایی  فیلم   2 امسال  کرد:  اظهار  فجر، 
به  عاشقی«  »شور  و  طاهرفر  قربانعلی  کارگردانی  به  »آپاراتچی« 
فیلم  یک  و  یافت  راه  جشنواره  این  به  یاری  داریوش  کارگردانی 
سینمایی با مضمون زندگی یکی از مفاخر استان )پروین اعتصامی، 

نیز تهیه شده است.
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  سینمایی  و  هنری  معاون 
آذربایجان شرقی، اکران ۱8 فیلم جشنواره فیلم فجر در سه سینمای 
تبریز، راهیابی ۶ هنر نمایشی به جشنواره بین المللی تئاتر فجر و 
اجرای 57 گروه موسیقی برای اولین بار در مدت پنج روز در ۱4 
شهرستان استان از بیست و سوم تا بیست و ششم بهمن را از دیگر 

برنامه های این معاونت اعلام کرد.
محرمی، با اشاره به اینکه یکی از شعارهای اساسی دولت سیزدهم 
در حوزه فرهنگی و هنری، برقراری عدالت فرهنگی در جامعه است، 
ادامه داد: در راستای تحقق این شعار برنامه های مختلف فرهنگی 
و هنر در سطح سطح استان برگزار شد و زیرساخت های این حوزه 

ارتقا یافت.
شهرستان   ۶ در  هنری  رایگان  آموزش  امسال  شد:  یادآور  وی 
برگزار،  هوراند  و  خداآفرین  ورزقان،  هریس،  هشترود،  چاراویماق، 
شهرستان  در  و  نفری  هزار  پنج  شهر  در  ثابت  سینمای  نخستین 
محروم چاراویماق با ۳۰ هزار نفر جمعیت برای اولین بار در کشور 
انجمن ها،  به  استان  فرهنگی و هنری  برنامه کلان  افتتاح و 52 

موسسات فرهنگی، هنری و قرانی خصوصی واگذار شد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی:

نباید آثار مادی، هنرمندان را از اصل هنر
 دور کند

رئیس ستاد انتخابات آذربایجان شرقی:

مسئولان با جلب مشارکت انتخاباتی 
به وظیفه خود عمل کنند

مدیرکل فرودگاه های آذربایجان شرقی :

افزایش ۱3 درصدی پروازهای فرودگاه
 بین المللی تبریز

به  انتخاباتی  مشارکت  جلب  با  مسئولان  گفت:  شرقی  آذربایجان  انتخابات  ستاد  رئیس 
وظیفه خود عمل کنند.

 تراب محمدی در جلسه شورای اداری شهرستان مراغه از مسئولان اجرایی استان خواست 
تا از تریبون های مختلف برای جلب مشارکت حداکثری مردم در انتخابات ۱۱ اسفندماه 
بهره بگیرند و این را هم مورد تأکید قرارداد که هر مسئولی در این زمینه دارای وظیفه 

است.
وی با تأکید بر اینکه جلب مشارکت مردم لبیک گفتن به فرمایشات مقام معظم رهبری 
است، افزود: در کل استان سه هزار و 2۳۱ شعبه وجود دارد که ۱85 مورد از آنها در مراغه 

استقرار می یابد.
وی با بیان اینکه صندوق های اخذ رأی در چهار هزار و ۹۹۹ نقطه استان استقرار خواهد 
یافت، اضافه کرد: طبق ماده ۱۳ قانون انتخابات، امکانات موردنیاز باید در خدمت مسئولان 

برگزاری انتخابات قرار گیرد.
محمدی این را هم بیان کرد که ۱۳ حوزه اصلی و ۳7 حوزه فرعی در استان وجود دارد و 
مجریان انتخابات و به ویژه مسئولان اجرایی باید به رأی مردم به عنوان حق الناس بنگرند.

رئیس ستاد انتخابات آذربایجان شرقی همچنین تصریح کرد: شعبه های رسیدگی به جرایم 
انتخاباتی نیز در تمام دادگاه های استان تشکیل شده است و در این خصوص با متخلفان 

مماشات نخواهد شد.

مدیرکل فرودگاه های آذربایجان شرقی گفت: تعداد پروازهای داخلی و خارجی فرودگاه 
المللی شهید مدنی تبریز در پایان دی ماه سالجاری ۱۰هزار و 77۶ پرواز بوده که  بین 

نسبت به ۱۰ ماهه سال گذشته از افزایش۱۳ درصدی برخوردار است.
رامین آذری افزود: در مدت یاد شده ۱۰هزار و 77۶ پرواز از این فرودگاه انجام شده که 
نسبت به تعداد ۹هزار و 58۹ پرواز در ۱۰ ماهه سال گذشته ۱۳ درصد افزایش نشان می 

دهد.
وی اظهار کرد: یک میلیون و ۳4۳هزار و 48۳ مسافر نیز در این مدت از فرودگاه تبریز 

جابجاشده اند که در این بخش نیز شاهد افزایش ۱۰ درصدی هستیم.
آذری افزود: بیشترین افزایش، در بخش پروازهای خارجی فرودگاه تبریز اتفاق افتاده است 
که ۱۱۶ پرواز خارجی در دی ماه سال قبل به ۱۶۶ پرواز در سالجاری رسیده است که 

نشان از رشد 44 درصدی دارد.
وی ادامه داد: هم اکنون ۱4 شرکت هواپیمایی در ۱5 مسیر داخلی و خارجی پروازهای خود 

از فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز را انجام می دهند.
 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

جامعه   شماره 4۱4۲۷
شنبه
۱4 بهمن ۱40۲  میهنآ ن00مار اروزنامه

استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر لزوم بازگشت شرکت 
های داروسازی استان به جایگاه اصلی خود گفت: تعطیلی 
خط تولید به ویژه در آنجا که حیاتی بوده خط  قرمز ما است .

در  داروسازی  شرکت  یک  از  بازدید  در  رحمتی  مالک   
تبریز افزود: چطور می شود پذیرفت که در جایی مانند یک 
کارخانه داروسازی همه امکانات موجود باشد، اما ما به هر 

دلیلی آن را وارد کنیم.
وی با بیان اینکه در این استان، مدیری حق ندارد بگوید 
نمی شود، اضافه کرد: باید نظام مدیریت مالی این شرکت، 

بازنگری و نظام جدید راه اندازی شود.
اینکه  بیان  با  شرقی  آذربایجان  در  دولت  عالی  نماینده 
خطوط تولید شرکت نیز متعلق به سه دهه قبل است که 

باید به روز شود؛ افزود: محصولات شرکت داروسازی خاص 
برای  است و همه ما موظف هستیم هر نوع کمک لازم 
رشد تولید در عین مطالبه مدیریت کارآمد را به این واحد 

داروسازی بکنیم.
در مشکلات جاری  نباید چنان  اینکه  به  اشاره  با  رحمتی 
را  بلندمدت  و  میان مدت  برنامه های  که  شویم  گرفتار 
فراموش کنیم، افزود: رفع مشکل مالی در نظام مدیریتی 
و  باشند  جهادی  مدیران  که  است  این  به  منوط  شرکتی 

روحیه توسعه گرا داشته باشند.
به  شرکت  در  ارز  تخصیص  سوخت  اینکه  بیان  با  وی 
دلیل نبود نقدینگی قابل قبول نیست، گفت: در حوزه تولید 
ابزارهای جدید تأمین مالی را فراموش کرده ایم و فقط به 

تسهیلات بانکی چسبیده ایم.
در  را  پیوندی  داروی  تولید  خط  می شود  مگر  افزود:  وی 
ظرفیت  درصد   ۴۳ و  کرد  متوقف  داروسازی  شرکت  یک 

تولید تعطیل باشد.
مگر  که  سوال  این  طرح  با  شرقی  آذربایجان  استاندار 
می شود شرکتی، سند توسعه راهبردی و افق تولید نداشته 
باشد، تأکید کرد: فعالیت این شرکت برای سلامت مردم، 
کشور و استان حیاتی است و صادرات نیز باید تقویت شود.

استاندار آذربایجان شرقی:

تعطیلی خطوط تولید خط  قرمز است
مدیر تعاون روستایی آذربایجان غربی:

۴۰۰ تن میوه شب عید درآذربایجان غربی 
خریداری و تأمین شد

شهردار تبریز :

عملیات اجرایی ۹ طرح جدید شهری در تبریز 
آغاز می شود

مدیر تعاون روستایی آذربایجان غربی گفت: در راستای تنظیم بازار میوه شب عید ۴۰۰ تن میوه 
در آذربایجان غربی خریداری و تأمین شد.

میرجمال ساداتی در گفت و گو با خبرنگاران افزود: در راستای تنظیم بازار میوه شب عید سال 
۱۴۰۳، مدیریت تعاون روستایی استان با مباشرت اتحادیه تعاونی روستایی مقدار ۱۵۰ تن سیب 

درختی و ۲۵۰ تن پرتقال تامسون شمال را خریداری کرده است.
وی، با بیان اینکه امسال میزان میوه خریداری شده بیشتر از پارسال است، افزود: میوه های 
خریداری شده از کیفیت مطلوبی برخوردار بوده و اقدامات حمل پرتقال های خریداری شده از 
شمال به استان آغاز شده است.ساداتی اظهارکرد: تأمین و توزیع مناسب میوه در ایام عید با 
هدف جلوگیری از افزایش قیمت ها در روزهای پایانی سال در میان شهروندان اجرایی و امسال 
این موضوع با حضور بخش خصوصی پیگیری می شود.وی، با اشاره به اینکه اتحادیه تعاون 
روستایی استان به عنوان مباشر خرید میوه شب عید تعیین شده است، گفت: میوه شب عید 
استان در غرفه های منتخب که محل آنها از سوی ستاد تنظیم بازار میوه شب عید تعیین و 
اعلام می شود، عرضه خواهد شد.ساداتی، با اشاره به رکورد زنی تعاون روستایی در میزان خرید 
گندم امسال نیز اظهار کرد: امسال شبکه تعاون روستایی استان آذربایجان غربی با خرید ۲۱۷ 
هزار تن گندم، توانسته است با رشد سه برابری نسبت به خرید گندم سال گذشته، در ردیف 
پنج استان برتر کشور قرار گیرد. مدیر تعاون روستایی آذربایجان غربی افزود: پارسال ۳۰۰ تن 

میوه برای روزهای پایانی سال و نوروز در بازار آذربایجان غربی خریداری و عرضه شده بود.

شهردار تبریز گفت: همزمان با گرامیداشت دهه مبارک فجر، عملیات اجرایی ۹ طرح جدید شهری با 
اعتبار پنج هزار و ۵۱۰ میلیارد ریال نیز در این شهر آغاز می شود.

به گزارش خبرگزاری مهر، یعقوب هوشیار در گفت وگو خبرنگاران افزود: همزمان با گرامیداشت دهه 
مبارک فجر، عملیات اجرایی ۹ طرح جدید شهری با اعتبار پنج هزار و ۵۱۰ میلیارد ریال نیز در این شهر 
آغاز می شود.وی با اشاره به تدارک برنامه های ویژه در حوزه های فرهنگی، اجتماعی، هنری و ورزشی 
برای گرامیداشت چهل و پنجمین بهار انقلاب و فضاسازی سطح شهر، اظهار کرد: این برنامه ها از ۱۲ 

تا ۲۹ بهمن سالروز قیام تاریخی مردم تبریز به بهره برداری می رسد.
شهردار تبریز، گفت: مناطق دهگانه شهرداری تبریز نیز با فضاسازی سطح شهر در ایجاد امیدآفرینی 
و  اسلامی  روی مجلس شورای  پیش  انتخابات  به  توجه  با  و  کرده اند  ایفا  نقش  نشاط شهروندی  و 
خبرگان رهبری، شعارهای مناسبتی روزانه در دهه فجر با شعار »جشن ملی، مشارکت پر شور، آینده 
برنامه های  ادامه داد: جشن ها و ویژه  روشن« در فضاسازی های امسال گنجانده شده است.هوشیار، 
فرهنگی متعددی برای گرامیداشت پیروزی انقلاب اسلامی و اعیاد شعبانیه از ۱۲ بهمن تا ۶ اسفند 
مصادف با نیمه شعبان و میلاد منجی عالم بشریت توسط شهرداری تدارک دیده شده است.وی یادآور 
شد: شامگاه ۱۸ بهمن همزمان با عید بزرگ مبعث و ۲۱ بهمن گرامیداشت چهل و پنجمین سالگرد 
پیروزی انقلاب اسلامی ایران، نقاط مختلف شهر نورافشانی می شود.هوشیار، افزود: در دهه فجر هر 
شب برنامه هایی با محتوای موضوعی این ایام توسط سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری در 

عمارت تاریخی شهرداری تبریز برگزار می شود.

آگهي منا قصه عمومي 
عملیات رفت و روب و جمع آوری پسماند نواحی  نه گانه در سطح شهر و عملیات واگذاری امورات پسماندحمل

 ازجایگاه میانی و دفن در جایگاه نهایی و عملیات واگذاری امورات کنترل حیوانات موذی در سطح شهر                                                                                                                            
) مرحله اول - نوبت اول (

شهرداري مراغه در نظر دارد به استناد مصوبه های شماره1788 ش/ش و 1787 ش/ش  مورخ 1402/11/3 و 1793 ش/ش مورخ 1402/11/8  شوراي اسلامي محترم 
شهر  عملیات رفت و روب و جمع آوری پسماند در نوا حی نه گانه در سطح شهر و عملیات واگذاری امورات حمل و دفن پسماند و عملیات واگذاری امورات کنترل حیوانات 
موذی در سطح شهررا به شماره فراخوان 2001005376000051 لغايت 20010053760000061 را بشرح ذيل و طبق دفترچه فهرست بهاء عملیات رفت و روب و جمع 
آوری زباله و ساير امورات مرتبط با خدمات شهری را طبق دفترچه خدمات شهری شهرداری مراغه در سال 1402را به مدت يكسال  تمام شمسي از طريق مناقصه عمومي 
به شرکتهای واجد الشرايط )بخش خصوصي( که داراي صلاحیت از اداره کار و امور اجتماعي شهرستان يا استان يا کشور می باشند واگذار نمايد، لذا کلیه مراحل برگزاری 
www.setadiran. مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشايی پاکت ها از طريق در گاه سامانه تدارکات الكترونیكی دولت )ستاد( به آدرس

ir  انجام خواهد شد و لازم است که مناقصه گران در صورت عدم عضويت قبلی مراحل ثبت نام در سايت مذکور و دريافت گواهی امضای الكترونیكی را جهت شرکت در 
مناقصه محقق سازند. 

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1402/11/14روز شنبه می باشد .* مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 14 روز دو شنبه تاریخ 1402/11/30
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد :  ساعت 13 روز  پنچ شنبه تاریخ 11402/12/10*زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت 16 بعد از ظهر روز شنبه مورخ 1402/12/12

1-شهرداري  به استناد بند 5 ماده 5 آئین نامه مالي شهرداريها در رد يا قبول پیشنهادات مختار است .
2-سپرده نفرات اول تا سوم تا انجام تشريفات قانوني مناقصه و عقد  قرارداد با نفر اول مناقصه مسترد نخواهد شدضمناً در صورت انصراف هريك از شرکت کنندگان 

سپرده آنان به ترتیب به استناد ماده 8 آئین نامه مالي شهرداريها به نفع شهرداري ضبط خواهد شد.
3-هزينه درج آگهي مناقصه  دردو نوبت  و هزينه ستاد بر عهده برندگان مناقصه مي باشد. 

4-ساير جزئیات و اطلاعات دراسناد مناقصه قید شده است.
5-متقاضیان جهت شرکت در مناقصه و کسب اطلاعات بشتر به سامانه تدارکات الكترونیكی دولت ستاد به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمايند.

شناسه آگهی :۱۶۵۸۸0۶ سرپرست شهرداری مراغه - نژاد ابیض

نوبت اول

معاون استاندار آذرایجان شرقی :

هیچ تخلف انتخاباتی نادیده گرفته نمی شود
شرقی  آذربایجان  استاندار  اجتماعی  و  سیاسی  معاون 
مولفه  چهار  را  قوی  رقابت  و  مشارکت  امنیت، سلامت، 
در جهت  و گفت:  برشمرد  انتخابات  راه  عنوان چراغ  به 
از هیچ تخلفی چشم پوشی نخواهیم  انتخابات،  سلامت 

کرد .
به گزارش روز جمعه ایرنا، تراب محمدی در مراسم تودیع 
و معارفه فرماندار میانه، با اشاره به انتخابات پیش رو، بر 
از  با بهره گیری  تبیین دستاوردهای نظام و دولت  لزوم 
ادارات، هیئات  از جمله مدیران  ظرفیت همه تریبون ها 

برایر جلب مشارکت  اجرایی و نظارت و روحانیون  های 
حداکثری مردم پای صندوق های رای تاکید کرد.

تدوین  بر  شرقی  آذربایجان  استاندار  اینکه  بیان  با  وی 
توسط  ها  اقتصادی شهرستان  پیشرفت  و  توسعه  برنامه 
گذار،  سرمایه  جذب  و  تعامل  دارد،  تاکید  ها  فرمانداری 
فعال کردن شهرک های صنعتی شهرستان میانه، پرهیز 
از پشت میز نشینی و در میدان عمل بودن، مردم داری 
انتظارات مدیریت  از جمله  با نخبگان شهر را  و مشاوره 

استانداری از فرماندار جدید برشمرد.

به  اینکه  بیان  با  این جلسه،  نیز در  میانه  فرماندار جدید 
از شهرستان  خاطر سوابق کاری گذشته، شناخت خوبی 
میانه دارد، گفت: می توان با کمک نخبگان، پیشکسوتان 
و بزرگان شهرستان، رشد، توسعه و آبادانی میانه را رقم 

زد.
بالقوه  های  توانمندی  به  اشاره  با  هنربر  محمدباقر 
شهرستان در حوزه های مختلف، گفت: با این توانمندی 
ها می شود خواسته های به حق مردم نجیب، انقلابی و 

ولایی میانه را به نتیجه رساند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تكلیف  تعیین  برابر رای شماره 140260331057004080 هیات اول/ دوم موضوع قانون 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملك 
اللهويردی عبدلی فرزند  ناحیه دو تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی آقای /خانم  کرج- 
به  احداثی  بنای  ب  زمین  قطعه  يك  در  هشترود  از  صادره   398 شناسنامه  شماره  رستم 
از 362 اصلی واقع در کرج محمد شهر خ  از پلاک 1509 فرعی  مساحت 126 متر مربع 
ده  باقری  حیدر  خانم   / آقای  مالك رسمی  از  13 خريداری  کوثر 18 پ  مطهری شمالی 
چشمه محرز گرديده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، طرف مدت يك ماه از تاريخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/11/14
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/11/29

مهران رشیدی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331057004083 هیات اول / دوم موضوع قانون تعیین تكلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملك کرج 
- ناحیه دو تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی آقای / خانم علی تقی زاده فرزند علی اکبر 
بشماره شناسنامه 964 صادره از تهران در يك قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 300 
متر مربع از پلاک 1981 فرعی از 9 اصلی واقع در کرج ماهدشت خیابان نصر خیابان يكم 
پلاک 13 خريداری از مالك رسمی  آقای / خانم فرج اله گروسی محرز گرديده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالكیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که 
تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسلیم و پس از اخذ 
قضايی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسلیم  تاريخ  از  ماه  يك  رسید،طرف مدت 
اعتراض طبق  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  نمايند. بديهی است در صورت  تقديم 

مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/11/14
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/11/29

مهران رشیدی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی:1658333 

شناسه آگهی:1658308 

نوبت دوم

رییس کمیسیون بودجه مجلس:

دشمن به دنبال تفرقه و تبلیغ برای عدم مشارکت 
مردم در انتخابات است

رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی گفت: دشمن بدنبال ایجاد 
منافع  به  تجاوز  صدد  در  و  انتخابات  در  مردم  مشارکت  عدم  برای  تبلیغ  و  تفرقه 

جمهوری اسلامی است.
 حمیدرضا حاجی بابایی در جمع پرشور راهپیمایان ارومیه با بیان اینکه قدرت اول 
کشور حضور و مشارکت مردم در انتخابات است، اظهار کرد: اگر کشور انتخابات پر 
شوری داشته باشد، اقتدار و امنیت ملی افزایش می یابد و مشکلات به سرعت از بین 

خواهد رفت.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس اظهار کرد: حفظ نظام فقط از طریق مردم 

امکان پذیر است، حفظ نظام یعنی حضور مردم در انتخابات و رأی مردم.
وی با بیان اینکه امروز ایران اسلامی بسیار مقتدر است و در دنیا حرف اول را می زند، 

گفت: همه مسئولان در مسیر انقلاب برای رفع مشکلات کشور در تلاشند.
حاجی بابایی، گفت: امروز اقتداری در کشور به دست آوردیم که امنیت ما را رقم زده 
و این امنیت شرایطی ایجاد شده که آمریکا هر هزینه ای برای از بین بردن این امنیت 

پایدار پرداخت می کند.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با بیان اینکه انقلاب کردیم تا اسلام محمدی 
را احیا کنیم، افزود: انقلاب شد تا قیام عاشورا غبارروبی شود تا به دنیا بگوییم دین 

پیامبر و اهل بیت را احیا می کنیم و در این راه از هیچ چیزی نمی ترسیم.
وی با اشاره به اینکه آمریکا نمی خواهد به قله برسیم، گفت: جنگ ما با آمریکا جنگ 

بین 2 ملت نیست بلکه جنگ یک دیکتاتور با یک کشور مقتدر در راه رشد است.
حاجی بابایی افزود: علت تمام فشارهایی که آمریکا بر ملت وارد می کند این است که 

آمریکا توان کوچک ترین تعرض و تحرکی را به کشور ندارد.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس گفت: به سرعت کشور در حال رشد است، 
فشارهای بین المللی و امید آمریکا عصبانی کردن مردم از طریق تکیه بر مشکلات 

اقتصادی است چون می داند از نظر نظامی توان مقابله ندارد.
حاجی بابایی با اشاره به قدرت نظامی ایران ادامه داد: امروز موشک های نقطه زن 
جمهوری اسلامی می تواند فردی که برای رژیم صهیونیستی سوخت آماده می کند تا 

به غزه حمله کند و در مقرش روی صندلی نشسته را هدف قرار دهد.
وی با بیان اینکه امروز دنیا، اسلام ناب کربلایی و عاشورایی را می شناسند، گفت: 

امروز ملت ها علیه آمریکا هستند و جوانان دنیا به ایران نگاه می کنند.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴3۲
دوشنبه
۲3 بهمن ۱۴0۲ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ5 ن00مار

اروزنامه
 فرمانده کل ارتش، انقلاب اسلامی را تمدنی نوین در برابر قدرت 
های استکباری دانست و گفت: انقلاب اسلامی ایران در عصری به 
وقوع پیوست که امید مستضعفان عالم برای دستیابی به عدالت به 

ناامیدی گراییده بود.
امیر سرلشکر سیدعبدالرحیم موسوی در مراسم راهپیمایی 22 بهمن 
ماه  انقلاب اسلامی در 22 بهمن  پیروزی  و در جمع مردم قزوین 
57 را وعده الهی برشمرد و اظهار کرد: انقلاب اسلامی ایران آغازی 
بر تمدن نوین جهانی و ظهور آخرین منجی عالم بشریت در روی 

زمین خواهد بود.
انقلاب  اهداف  مهمترین  از  را  استقلال خواهی  و  وی عزت طلبی 
با  ما  اسلامی  میهن  مردم  کرد:  تصریح  و  دانست  ایران  اسلامی 
سپردن دل و جان خود به رهبری امام راحل، وحدت و یگانگی را در 
عالم آفریدند که تاثیر و بازتاب های گسترده و عمیقی را در منطقه 

از خود برجای گذاشت.
در  اسلامی  انقلاب  بخش  الهام  پرتوهای  گسترش  وی،  گفته  به 
جهان موجب بیداری مستضعفان و شکل گیری جبهه مقاومت در 

برابر استکبار جهانی و رژیم منحوس صیهونیستی شده است.
امیر موسوی یادآور شد: 22 بهمن نه فقط برای ایران و منطقه بلکه 
برای جهان امروز یک نقطه عطف در تاریخ معاصر به شمار می رود، 
انقلاب شکوهمندی که توانست تمامی معادلات راهبردی نظام بین 
المللی را برهم بزند، انقلاب عظیمی که در دوران جنگ سرد و در 
در  و  رسید  پیروزی  به  بود  تقسیم شده  2 قطب  به  دنیا  که  زمانی 
پرتو آموزه های دین مبین اسلام، اراده یک ملت مسلمان، آزاده و 

استقلال طلب را نمایان و متجلی ساخت.
ژئوپلیتیک  ویژه  و  موقعیت حساس  به  اشاره  با  ارتش  فرمانده کل 

غرب آسیا و اینکه این مساله باعث شده بود که مسلمانان منطقه 
مهم  ره آوردهای  از  یکی  افزود:  بگیرند،  قرار  و دشمنی  مورد طمع 
انقلاب اسلامی احیای فلسطین در جهان بود که در پرتو این ره آورد، 
زمینه های تحقق حقوق مردم فلسطین و مردم مظلوم این سرزمین 

فراهم شده است.
تحت  فلسطین  ستمدیده  مردم  است  سال   75 اینکه  بیان  با  وی 
ظلم رژیم غاصب صهیونیستی قرار دارند و میلیون ها نفر از مردم 
از سرزمین خود  آواره و زندانی شدند و هزاران کیلومتر  آن شهید، 

انسان  هر  قلب  فلسطین  مردم  رنج  و  درد  کرد:  تاکید  شدند،  دور 
و  مبارزان  آورد،  درد می  به  از جهان  ای  نقطه  در هر  را  ای  آزاده 
این رژیم غاصب و کودک  به تجاوز  مجاهدان فلسطینی در پاسخ 
کش، عملیات طوفان الاقصی را اجرا کردند که به خوبی نشان داد 
این رژیم نامشروع در سراشیبی زوال قرار دارد و اگر نبود حمایت 
های همه جانبه آمریکا، در همین ایام شاهد محو شدن آن بودیم 
اما این اتفاق به زودی زود و به دست مجاهدان فلسطینی به وقوع 

خواهد پیوست.

فرمانده کل ارتش:

 انقلاب اسلامی تمدنی نوین در برابر
 قدرت های استکباری است

 مدیر سازمان پسماند شهرداری قزوین :

مشارکت در طرح تفکیک از مبدا در قزوین کمتر 
از یک درصد است

 مدیر سازمان پسماند شهرداری قزوین گفت: تفکیک از مبدا پسماند از جمله طرح های مهم 
با صرفه اقتصادی و فرهنگی است اما در حال حاضر وضعیت آن در شهر قزوین کمتر از یک 

درصد است.
مهدی امینی اظهارکرد: طرح تفکیک از مبدا پسماند در قزوین از سال 8۳ آغاز شد و اوج فعالیت 
آن نیز در سال ۹7 با پنج درصد بود اما از زمان شیوع ویروس کرونا و ابلاغ دستورالعمل های 

ابلاغی، این طرح متوقف شد.
وی با اشاره به اینکه روزانه 27۰ تن زباله در قزوین تولید می شود، تصریح کرد: سیاست در 
پیش گرفته شده از سوی شهرداری قزوین در رابطه به طرح تفکیک از مبدا پسماند، خریداری 
پسماندهای خشک از شهروندان است. امینی در خصوص هوشمندسازی طرح تفکیک از مبدا 
نیز خاطرنشان کرد: سامانه بهروب )خرید پسماند قابل بازیافت از درب منازل( نرم افزاری است 
که در سطح شهر قزوین مستقر شده و شهروندان می توانند با دانلود این نرم افزار در خصوص 
هزینه  پرداخت  و  مراجعه  ضمن  ما  ناوگان های  تا  دهند  درخواست  خود  خشک  پسماندهای 

پسماندهای خشک، نسبت به جمع آوری آن اقدام کند.
به گفته وی، هزینه خرید پسماند شهروندان نیز در کمیته نرخ گذاری تصویب شده و با توجه 

به اجرای این سامانه دیگر بهانه ای برای عدم مشارکت شهروندان در این طرح وجود ندارد.
امینی ادامه داد: حدود ۱8 درصد از پسماندهای قزوین خشک است و از این میزان شهروندان 

هر قدر مشارکت بیشتری داشته باشند پسماندهای تر و خشک بیشتری تفکیک می شود.

استاندار زنجان:

برای حل مشکلات کشور باید پای صندوق های 
رای حاضر شویم

استاندار زنجان گفت: هراندازه مشارکت در انتخابات بیشتر باشد راحت تر می توانیم از پیچ تحریم ها عبور 
کنیم و برای حل مشکلات کشور، باید حضور در پای صندوق های رای پرشورتر باشد.

با  زنجان  بهارستان  شهرک  )ع(  امیرالمؤمنین  حضرت  مسجد  نمازگزاران  جمع  در  افشارچی  محسن 
تبریک فرارسیدن ایام اله دهه فجر و پیروزی انقلاب اسلامی، گفت: مردم به صورت مستقیم با انتخاب 

رئیس جمهور و نمایندگان مجلس در سرنوشت کشورشان سهیم هستند.
وی افزود: 2۶7 کاندیدای مجلس شورای اسلامی از حوزه های انتخابیه استان تایید صلاحیت شده اند و 
مردم با شناسایی کاندیدای اصلح می توانند فرد لایق را انتخاب و به مجلس بفرستند.استاندار زنجان در 
ادامه با اشاره به سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی، گفت: با پیروزی انقلاب، گفتمان خدمت و تلاش ضد 
استکبار و استبداد در قامت یک ملت تجلی یافت و تاکنون هیچ کشوری به اندازه ایران برای استقلال 
خود هزینه نکرده است.افشارچی افزود: در سال های اخیر با تحریم های نظام سلطه در عرصه های 
مختلف به خصوص در حوزه اقتصادی مواجه هستیم که مشکلاتی برای مردم پیش آورده است.وی با 
طرح این سوال که فلسفه مقاومت ما در برابر نظام سلطه چیست؟ اظهار داشت: مبارزات مردم با نظام 
سلطه از زمان امیر کبیر بوده است، امیرکبیر اولین فردی بود که پرچم مبارزه با اجنبی را بلند کرد و علت 
شهادت وی مقابله با نظام بیگانه بود.استاندار زنجان به دوران ملی شدن صنعت نفت و مقابله مرحوم 
مصدق با کودتا جهت مقابله با تسلط دشمن به منابع ایران اشاره کرد و یادآور شد: مبارزات مردم با نظام 
سلطه از سال 42 قوت گرفت و تا دوران پیروزی انقلاب اسلامی این مبارزات ادامه پیدا کرد.افشارچی 
فلسفه مبارزات مردم ایران را مقابله با تسلط اجنبی عنوان کرد و افزود: تا سال 57 تنها چهار درصد از 

روستاهای کشور برق و کمتر از یک درصد از نعمت آب آشامیدنی برخوردار بود.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010005598هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی محمدی فرزند حسین بشماره شناسنامه 167 
صادره از کرج در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 406/80 متر مربع از 
پلاک 97فرعی از 22 اصلی واقع در فردیس  کلاک پایین خ ویلایی جنوبی بن بست 8 متری 
اطلسی ط همکف خریداری از مالک رسمی محمود میرالی ، جواد میرالی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
اعتراض طبق  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  نمایند. بدیهی است در صورت  تقدیم 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2331
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/11/23
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/7
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 برابر رای شماره 140260331010005603هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
بشماره  محسن  فرزند  اردبیلی  شهپری  بتول  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
شناسنامه 78636 صادره از از اردبیل در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
91/37 متر مربع از پلاک 1287فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس  فلکه اول خیابان امام 
حسن ) ع(  خ مصلی کوی عرفان پلاک 13 خریداری از مالک رسمی حسینعلی خاکی فیروز 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2336
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/11/23
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/7
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وزیر راه و شهرسازی:

۴۰۰ نقطه حادثه  خیز کشور باید اصلاح شود
 وزیر راه و شهرسازی گفت: 4۰۰ نقطه حادثه خیز و پر تصادف در 
آنها  از  توجهی  قابل  اصلی کشور شناسایی شده که بخش  راه های 

بایستی تا قبل از پایان سال اصلاح شود.
و حمل  راهداری  از 24 طرح  بهره برداری  آیین  در  بذرپاش  مهرداد 
و نقل جاده ای استان قزوین، اظهار کرد: اگرچه آمار تلفات جاده ای 
رو به کاهش است اما تلفات جاده ای برای یک نفر هم زیاد است و 

باید با کمک راهداری و پلیس فراجا نقاط حادثه خیز مرتفع شوند.
وی اضافه کرد: با توجه به اینکه تا تعطیلات نوروزی روزهای زیادی 

تا  شده  آغاز  ها  مسافرت  که  آن هستند  بیانگر  آمارها  اما  باقیمانده 
جایی که تعداد سفرهای بین شهری رکورد مسافرت ها را در همین 
افزایش  حال  در  توجهی  قابل  به شکل  نوروز  تا  باقیمانده  روزهای 
روزهای  طی  که  هایی  مسافرت  آمار  کرد:  تصریح  است.بذرپاش 
گذشته اعلام شد، نشان داده که رکورد پرواز در فرودگاه بین المللی 

امام )ره( طی سه سال گذشته بی سابقه بوده است.
آن  در  نباید  که  ضروری  کارهای  از  یکی  داد:  ادامه  مسوول  این 
رفاهی  خدمات  های  مجتمع  که  است  آن  بگیرد،  صورت  کوتاهی 

مسافرت ها  کیفیت  اقدام  این  با  که  چرا  کند  پیدا  افزایش  بایستی 
از  که  تنکابن   - قزوین  جاده  شد:  یادآور  می رود.بذرپاش  بالاتر  نیز 
سفر مقام معظم رهبری مصوب شده بود که تاکنون با وجود همه 
پیگیری ها، افتتاح مسیر قزوین - الموت به طول ۶2 کیلومتر در حال 
کیلومتر  این مسوول، 27 هزار  است.به گفته  بهره برداری  و  تکمیل 
راه اصلی و فرعی در کشور آسفالت شده و اعتقاد داریم که برخی 
آن،  روستاهای  از  برخی  محرومیت  وجود  با  قزوین  مانند  استان ها 
انجام آسفالت راه های روستایی در سال آینده باید افزایش پیدا کند.
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دوشنبه
۹ بهمن ۱۴0۲ 

کارشناس فوتبال با بیان این که تیم ملی مجموعه ای از بهترین 
بازیکنان را در اختیار دارد که مستحق رسیدن به عنوان قهرمانی 
در جام ملت های آسیا هستند گفت: البته ضعف خط دفاعی نگرانی 

بزرگی است.
نادر فریاد شیران در گفت وگو با خبرنگار مهر، در خصوص پیروزی 
مرحله  به  مقتدرانه  و صعود  امارات  مقابل  ایران  فوتبال  ملی  تیم 
بازیکنانی  با  فوتبال کشورمان  ملی  تیم  داشت:  اظهار  یک هشتم 
که داریم حقش قهرمانی است، ما مقابل امارات بهترین بازی خود 
را به نمایش گذاشتیم و توانستیم با نتیجه ۲ بر یک این تیم را از 
پیش رو برداریم. اما باید قبول کنیم ضعف هایی هم در عمق دفاع 

تیم ملی وجود دارد.
وی افزود: ما مقابل امارات محک جدی نخوردیم و اگر این ضعف 
به مشکل می خوریم. سرعت  بزرگ  بازی های  در  نشود  بر طرف 
انتقال توپ ما در دفاع خیلی کم است و این موضوع باعث می شود 
تا مشکلات ادامه دار باشد. با توجه به بازی که از تیم ملی دیدیم 
باید برای بازی های آینده خیلی دقت کنیم و ضعف خود را بر طرف 
کنیم. مربی اسبق تیم ملی فوتبال در ادامه داد: چیزی که در بازی 
قابل توجه این بود که اماراتی ها میل به حمله و گلزنی نداشتند و از 

نوع بازی که ارائه می دادند مشخص بود که میلی برای برد نداشتند 
و از خدایشان بود تا بازنده این دیدار باشند. وقتی تیمی مقابل ایران 
۵ بازیکن اصلی خود را از لیست خارج می کند مشخص است که 

دوست دارد مقابل ایران شکست بخورد.
فریاد شیران در خصوص نحوه بازی کردن تیم ملی فوتبال امارات 
عنوان کرد: برنامه امارات بر این بود که مقابل ما شکست بخورد تا 
با تاجیکستان در مرحله بعد بازی کند. به نظر من آنها به خواسته 
خود هم در این بازی رسیدند و قطعاً چالش ها در مرحله یک هشتم 

خیلی بیشتر از مرحله گروهی خواهد بود.
همه ما یقین داریم که تیم ملی می تواند موفق شود و آرزوی ما 

پیروزی تیم ملی و قهرمانی در آسیا است.
مطمئن باشید با تمام اختلافاتی که با امیر قلعه نویی دارم اگر تیم 
ملی قهرمان شود بدون شک از او به دلیل بالا بردن پرچم ایران 

تشکر خواهم کرد.
کادر  از  که  انتقادهایی  به  اشاره  با  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
فنی تیم ملی وجود دارد گفت: تمام انتقادی که به امیر قلعه نویی 
می شود به خاطر این است که از بازیکنان جوان در این تورنمنتی 
که می توانست برای آنها تجربه خوبی باشد استفاده نکرد. به نظر 

اینکه  بازی ها در خصوص  نباید در نشست خبری  نویی  قلعه  من 
از انتقاد می کنند یا نمی کنند حرف می زد چرا که انتقادات همیشه 
و  بدترین  بود  تیم ملی  زمانی که کی روش سرمربی  دارد.  وجود 
شدیدترین انتقادات را از او می کردند اما تمام تمرکز او روی تیم 

و تورنمنت بود.
خصوص  در  ملی  تیم  سرمربی  نظرات  اظهار  خصوص  در  وی 
جرأت  به  کرد:  تصریح  می شود  فنی  کادر  علیه  که  انتقادهایی 
از قلعه نویی  انتقادهای زمان کی روش  می توانم بگویم که نصف 
به  را  تیم  و  تمرکز خود  تمام  باید  تنها  او  و  است  نگرفته  صورت 
بازی در جام ملت ها و برطرف کردن ضعف های تیم ملی بگذارد. 
و  انتقاد  به  نباید  فنی  کادر  بگیرد  نتیجه  ملی  تیم  اگر می خواهیم 
حرف هایی که زده می شود توجه نکند و تنها به مسیری که تیم 

ملی باید طی کند بیاندیشد.
فریادشیران در پایان خاطر نشان کرد: در تیم ملی بازیکنانی داریم 
بهترین  اما  بالاتر هستند  نظر سنی  از  بهترین هستند هرچند  که 

بودن آنها را نمی شود کتمان کرد.
امیدواریم بازیکنان تیم ملی با تمام تلاشی که دارند. بتوانند موفق 

شوند قهرمانی از آن خود کنند.

کارشناس فوتبال :

حق تیم ملی فوتبال ایران قهرمانی در آسیاست
میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
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 پیشکسوت فوتبال ایران با اشاره به اینکه هیچ بازیکنی فراتر از 
تیم ملی نیست، گفت: هر چند برخی از کارشناسان برای تیم هایی 
مانند ژاپن و کره شانس قهرمانی متصور هستند اما من برای ایران 

هم چنین شانسی را قائل هستم.
ابراهیم قاسمپور در گفت وگو با ایرنا، در خصوص شرایط تیم ملی 
متاسفانه  اظهار داشت:  آسیا  آستانه جام ملت های  ایران در  فوتبال 
سال هاست تیم ملی ما با تدارکات خوبی راهی مسابقات مهمی از 
جمله جام ملت های آسیا نمی شود که بخش بزرگ آن به مسائل و 

مشکلات مالی باز می گردد.
به  نسبت  ملی  تیم  هم  مسابقات  از  دوره  این  در  داد:  ادامه  وی 
بازی کرده،   آلمان  با  ژاپن که  از جمله  آسیا  تیم های مدعی  سایر 
با شرایط متفاوتی راهی این رقابت ها شد. علاوه بر شرایط لیگ، 
شاغل بودن بیشتر ملی پوشان در خارج از مرزهای کشور هم دخیل 
در  اما  ببریم  بهره  به خوبی  فیفادی ها  از  نتوانستیم  در کل  و  بود 
همین شرایط نقاط قوتی داریم که ما را به تیم ملی امیدوار می کند، 
و  کرده اند  بازی  هم  کنار  در  سال هاست  بازیکنان  اینکه  جمله  از 
شناخت خوبی از یکدیگر دارند. پیشکوست فوتبال کشورمان یادآور 
شد: یکی دیگر از مسائلی که می تواند به تیم ملی ما کمک کند، 
حضور اکثر بازیکنان در تیم های مطرح اروپایی است. در آنجا همه 
چیز بر اساس علم و دانش است و طبیعی به نظر می رسد که از 

نظر سطح آمادگی و قوای جسمانی در وضعیت مطلوبی باشد. این 
شرایط می تواند به تیم ملی کمک شایانی بکند. یکی دیگر از نقاط 
قوت تیم ملی فوتبال ایران، خط حمله ماست که با حضور سردار 
آزمون و مهدی طارمی برای هر تیمی خطرناک هستیم اما مشکل 
با  بازی  در  هم  که  بازمی گردد  تیم  دفاعی  خط  به  هم  ما  اصلی 
ازبکستان و هم در بازی با بورکینافاسو نشان داد هماهنگی لازم 
کار  بازیکنان  اشتباهات  آسیا  جام ملت های  در  امیدوارم  و  ندارد  را 

دست ما ندهد.
در  را  قدرتمند  تیمی  با  دوستانه  بازی  وقتی  کرد:  اضافه  قاسم پور 
برنامه نداشته باشید، نمی توانید معیار و ارزش تیم را تمام و کمال 
به  هم  شوت  سه  حتی  بازی  دقیقه   ۹۰ طول  در  وقتی  دریابید. 
دروازه  از شرایط  درستی  نمی توان درک  نمی آید  ما  دروازه  سمت 
مانند  رقابت هایی  در  می تواند  مسائل  این  همه  و  داشت  دفاع  و 

جام ملت های آسیا تبعات خاص خود را داشته باشد.
وی ادامه داد: در بازی های مرحله گروهی مشکلی نداریم اما اگر به 
تیم هایی از جمله کره جنوبی یا ژاپن برخورد کنیم بدون شک کار 
بسیار سختی خواهیم داشت و آنجا کیفیت اصلی تیم ملی مشخص 
و  نیستند  آسانی  رقبای  هم  استرالیا  و  عربستان  هرچند  می شود. 

می توانند مانعی برای رسیدن ایران به مراحل بالاتر باشند.
پیشکسوت فوتبال ایران تصریح کرد: در بازی با بورکینافاسو امیر 

قلعه نویی به دنبال شناخت بیشتر از نفرات و ترکیب تیم خود بود 
اما باز هم شاهد اشتباهات خط دفاعی و ناهماهنگی بین آنها بودیم. 
هر چند برخی  کارشناسان از چند تیم خاص برای قهرمانی سخن 
می گویند اما اعتقاد دارم این مسائل روی کاغذ است و ایران هم 
تا حدی شانس قهرمانی در این مسابقات را دارد. فوتبال ورزشی 
غیرقابل پیش بینی است و بارها دیده ایم نتایج فوتبالی با آنچه روی 
کاغذ آورده می شود، تفاوت بسیار دارد و همین مسائل زیبای هایی 

این رشته را دوچندان می کند.
فوتبال  ملی  تیم  به  نورالهی  احمد  دعوت  عدم  مورد  در  قاسمپور 
ایران نیز اضافه کرد: او بازیکن خوبی است اما باید بداند همه تابع 
ملی  تیم  از  فراتر  بازیکنی  هیچ  و  هستند  ملی  تیم  سرمربی  نظر 
نیست. به نظرم این تنبیه انضباطی لازم بود و سایر بازیکنان هم 

متوجه شرایط شدند.
تیم ملی فوتبال ایران در هجدهمین دوره رقابت های جام ملت های 
است.  همگروه  فلسطین  و  امارات  هنک کنگ،  تیم های  با  آسیا 
 ۲۴ یکشنبه  روز  خود  بازی  نخستین  در  قلعه نویی  امیر  شاگردان 
دی و از ساعت ۲۱ به مصاف فلسطین خواهند رفت، آنها در دومین 
بازی جمعه ۲۹ دی و از ساعت ۲۱ رو در روی هنک کنگ قرار 
خواهند گرفت و سه شنبه ۳ بهمن در سومین و آخرین بازی مرحله 

گروهی از ساعت ۱۸:۳۰ دقیقه به مصاف امارات خواهند رفت.

 پیشکسوت فوتبال ایران :

ایران هم شانس قهرمانی دارد

پس از پاسخ منفی مرد کروات؛

باشگاه پرسپولیس مالیات برانکو را 
پرداخت کرد

ملی پوش تیم هندبال ایران:

برای صعود به عنوان
 سرگروه می جنگیم

 رییس هیات ورزش کارگران البرز :

البرز میزبان مسابقات پرورش اندام 
کارگران کشور

با اعلام باشگاه پرسپولیس بدهی مالیاتی مربوط به سال های حضور برانکو ایوانکوویچ در پرسپولیس 
به طور کامل تسویه شد.

بسته  برای  چلنگر  رضا  همراه  به  که  باشگاه  پشتیبانی  و  اداری  مالی،  معاون  پناهی،  هوشنگ  امیر 
باشگاه  سایت  با  گفت وگو  در  بود،  شده  حاضر  مالیاتی  امور  سازمان  در  برانکو  مالیاتی  پرونده  شدن 
پرسپولیس، اظهار داشت: باشگاه نسبت به پرداخت جرایم غیر قابل بخشش مربوط به مالیات آقای 
برانکو ایوانکوویچ که از سوی باشگاه تعهد شده بود، اقدام کرد و تنها جرایم قابل بخشش باقی مانده 
بود که طی رایزنی و هماهنگی آقای درویش با مسؤولان سازمان امور مالیاتی، این مورد نیز برطرف 

و پرداخت شد.
وی ادامه داد: با توجه به اسناد و نامه های ارسالی سازمان امور مالیاتی، بدهی های مالیاتی پرسپولیس 
مربوط به قرارداد با آقای برانکو مربوط به سال های ۱۳۹۴ تا ۹۷ می شد که نسبت به بخش اعظمی از 

آن در ادوار گذشته اقدام لازم صورت نگرفته بود.
پناهی اضافه کرد: برای سال ۹۴ از اصل مالیات، بدهی نبود ولی جرایم قابل بخشش باقی مانده بود 

که این بخش با پیگیری مدیرعامل باشگاه حل شد.
وی گفت: بدهی مالیاتی مربوط به اصل و جرایم غیر قابل بخشودگی سال های ۹۶ و ۹۷ را قبل از این 
پرداخت کرده بودیم، مبلغ بسیار کمی از سال ۱۳۹۶ مانده بود که آن هم انجام شد. همچنین تسویه 
کامل بدهی مالیاتی مربوط به اصل مالیات و جرایم غیر قابل بخشودگی سال ۹۵ را هم انجام داده ایم.

معاون باشگاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: به این ترتیب، اصل مبالغ مالیاتی مربوط به سال های ۹۴ تا 
۹۷ و جرایم سال های ۹۵، ۹۶ و ۹۷ نیز پرداخت شده و برای این سال ها تسویه کامل صورت گرفت 

و پرونده مالیاتی برانکو بسته شد.
وی گفت: طبق پیگیری آقای درویش، این کار به سرانجام رسید تا تمام دلواپسی های احتمالی آقای 
برانکو برطرف شود. این بدهی از ۵ سال قبل و طی دوران مدیریت های مختلف بر جای مانده بود و این 
احتمال داده می شد که این موضوع یکی از دل نگرانی های ایشان باشد و به همین خاطر رفع رجوع شد.

ملی پوش اصفهانی تیم هندبال ایران با اشاره به اینکه بازی های آسانی در انتظار تیم 
ملی نیست، گفت: بحرین، قطر، عربستان، کویت، کره جنوبی و ژاپن از جمله تیم های 
مطرح آسیا هستند. ما با کره جنوبی هم گروه هستیم، می جنگیم تا به عنوان سرگروه به 

مرحله بعدی صعود کنیم.
روند  و  شرایط  درباره  آسیا  ملت های  جام  رقابت های  آغاز  از  پیش  مسعودی  وحید 
آماده سازی تیم، اظهار کرد: یک اردو تدارکاتی در کشور عمان داشتیم، با تیم ملی عمان 
چهار بازی دوستانه انجام دادیم که سه برد و یک تساوی به دست آوردیم. بازی های 
خوبی انجام شد و پس از آن اردوها در تهران پیگیری شد. از تهران به تورنمنت مسکو 
رفتیم و آنجا هم بازی های خوبی انجام دادیم و تیم های ملی بزرگسالان و امید روسیه 

و تیم ملی بلاروس رقبای ما بودند.
او ادامه داد: بعد از روسیه بلافاصله به بحرین رفتیم و از ۲۲ دی ماه بازی های ما آغاز 

خواهد شد.
با  گروهی  مرحله  در  داد:  توضیح  ایران  حریفان  درباره  هندبال  ملی  تیم  بازیکن  این 
به عنوان  حتماً  تا  می جنگیم  پرداخت،  خواهیم  رقابت  به  جنوبی  کره   و  چین  نیوزلند، 

سرگروه به مرحله بعد صعود کنیم.
قطر،  بحرین،  دارند.  حضور  مسابقه ها  این  در  خوب  تیم  چند  کرد:  تاکید  مسعودی 
تلاش  هستند،  آسیا  مطرح  تیم های  جمله  از  ژاپن  و  جنوبی  کره  کویت،  عربستان، 
می کنیم حتماً کره جنوبی را در مرحله گروهی شکست دهیم، تا در مراحل بعدی کار 

راحت تری برای حضور روی سکو و کسب سهمیه داشته باشیم.
او شرایط آمادگی خود را بسیار خوب ارزیابی کرد و گفت: کاملًا در خدمت تیم هستم، 
سایر بازیکنان نیز همین شرایط دارند، با اتحاد و همدلی ای که داریم، قول می دهیم 

بهترین نتیجه را کسب کنیم.

البرز اعلام کرد: این استان برای نخستین بار به عنوان میزبان   رییس هیات ورزش کارگران 
مسابقات بدنسازی و پرورش اندام کارگران کشور انتخاب شد.

خلیل عبداللهی افزود: این رقابت ها یکم و چهارم تا ششم بهمن ماه امسال در سالن شهید کیانپور 
کرج در۲ بخش بانوان و آقایان برگزار می شود.

برگزاری  کرد:  اظهار  است،  بوده  ورزشی کشور  رشته   ۶ میزبان  امسال  البرز  اینکه  بیان  با  وی 
رقابت های وزنه برداری کارگران کشور در سالن شهید مطهری کرج و مسابقات »فیتنس چلنچ« 

در سالن ورزشی شهرکوهسار شهرستان ساوجبلاغ از این جمله این میزبانی ها بوده است.
ورزشی  مجموعه  تختخوابی  یکصد  خوابگاه  ساخت  پایانی  مراحل  انجام  به  اشاره  با  عبداللهی 
کارگران امام خمینی)ره( البرز گفت: در زمان حاضر نبود یک خوابگاه مجهز از مشکلات ورزش 
کارگری در این استان است و همین مساله سبب شد تا در میزبانی ها با مشکلات زیادی مواجه 
البرز بیان کرد: به همین منظور مجبور بودیم که در زمان  شویم.رییس هیات ورزش کارگران 
های خاص میزبانی ها را قبول کرده تا بتوانیم از خوابگاه های ورزشی، دانش آموزی و دانشجویی 
استان استفاده کنیم.وی خاطرنشان کرد: با تلاش های صورت گرفته از سوی اداره کل ورزش 
و امور جوانان البرز، مراحل پایانی ساخت خوابگاه ۱۰۰ تختخوابی مجموعه ورزشی کارگران امام 

خمینی)ره( در شهرک جهان نما کرج به عنوان هتل چند ستاره در دست انجام است .
عبداللهی افزود: تامین بودجه برای تکمیل این خوابگاه در دست اقدام است که در صورت تامین 
اعتبار، عملیات ساخت آن تا ۲۲ بهمن امسال به پایان می رسد درغیر این صورت اردیبهشت 

۱۴۰۳ همزمان با هفته کارگر شاهد بهره برداری از آن خواهیم بود.
رییس هیات ورزش کارگران البرز با بیان اینکه اکنون ۲۸ انجمن در هیات ورزش های کارگری 
این استان فعال هستند، تصریح کرد: این هیات ها در رشته هایی از جمله کشتی، فوتبال، تنیس 

روی میز و دیگر رشته ها فعالیت دارند.
عبداللهی کرد: حدود ۱۷ هزار ورزشکار در بخش کارگری در استان در حال فعالیت هستند که از 
این تعداد ۲ هزار ورزشکار به صورت حرفه ای و مابقی به صورت مبتدی در رشته هایی از جمله 

ورزش های صبحگاهی و پیاده روی در صنایع فعالیت می کنند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۰/۱۳ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۵۱۰ شماره  رای  برابر 
کرج  سه  ناحیه  ثبتی  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای امیرحسین غلامی بشناسنامه شماره ۶۸۶ صادره از تهران فرزند 
به مساحت ۹۳۳/۲۹ متر  احداثی در آن  بنای  با  از ششدانگ یک قطعه زمین  محمد در دو دانگ مشاع 
مربع مفروز از پلاک شماره ۵۱۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای محمد غلامی 
و با مالکیت مالک اولیه آقای ابوالحسن کمالی دهقان تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
مراجع  به  را  دادخواست خود   ، اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  اخذ رسید ظرف مدت  از  و پس  تسلیم 
اعتراض طبق مقررات  انقضای مدت مذکور وعدم وصول  نمایند بدیهی است در صورت  تقدیم  قضایی 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۱۱/۰۹
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۰/۱۳ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۵۱۱ شماره  رای  برابر 
کرج  سه  ناحیه  ثبتی  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
فرزند  تهران  از  بشناسنامه شماره ۲۸۸ صادره  علیرضا غلامی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
به مساحت ۹۳۳/۲۹ متر  احداثی در آن  بنای  با  از ششدانگ یک قطعه زمین  محمد در دو دانگ مشاع 
مربع مفروز از پلاک شماره ۵۱۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در البرز و با خریداری از آقای محمد غلامی 
و با مالکیت مالک اولیه آقای ابوالحسن کمالی دهقان تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  وعدم  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  .نمایند  تقدیم 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۱۱/۰۹
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۳۵۰۹ مورخ ۱۴۰۲/۱۰/۱۳ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج 
تهران  از  صادره   ۳۲۸ شماره  بشناسنامه  غلامی  حمیدرضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
مساحت  به  آن  در  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  مشاع  دانگ  دو  در  محمد  فرزند 
البرز و با خریداری از  ۹۳۳/۲۹ متر مربع مفروز از پلاک شماره ۵۱۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در 
آقای محمد غلامی و با مالکیت مالک اولیه آقای ابوالحسن کمالی دهقان تایید مینماید. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۲/۱۱/۰۹
حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

شناسه آگهی: ۱۶۳۸۷۹۵شناسه آگهی: ۱۶۳۸۷۶۷شناسه آگهی: ۱۶۳۸۷۶۴
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سه شنبه
2۶ دی ۱۴02 

با اشاره به هزینه حدودا   معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی 

۱۰ میلیارد تومانی برگزاری جام پرچم )۲( گفت: آرزوی ما این است 

را  استعدادها  تا  شود  روستایی  جامعه  ورزش  برند  پرچم،  جام  که 

شناسایی کنیم.

به گزارش ایرنا، نشست خبری دومین دوره مسابقات جام پرچم ویژه 

روستاییان و عشایر سراسر کشور و رونمایی از لوگوی این رویداد با 

حضور سینا کلهر معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی، شهرام 

وزارت  عشایری  و  روستایی  ورزش  توسعه  دفتر  سرپرست  عظیمی 

ورزش های  فدراسیون  سرپرست  خلیلی  علی  جوانان،  و  ورزش 

همگانی، علیرضا پسندیده رئیس فدراسیون ورزش های روستایی و 

بازی های بومی و محلی و حسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته 

برگزار شد. شهرام عظیمی سرپرست دفتر توسعه ورزش روستایی و 

عشایری وزارت ورزش و جوانان گفت: جام پرچم یک، سال پیش با 

زحمات و کار کارشناسی و در راستای اجرای منویات مقام معظم 

هزار   ۳۲ حدود  در  چیزی  شد.  برگزار  آفرینی  نشاط  برای  رهبری 

فوتبال جام  از روستائیان در مسابقات مینی  نفر  و ۳۳۱ هزار  تیم 

برگزار  را   ۲ پرچم  جام  که  شدیم  آن  بر  و  کردند  شرکت  یک  پرچم 

ماه  بهمن   ۱۲ از  مسابقات  و  شده  شروع  مسابقات  ثبت نام  کنیم. 

آغاز می شود.

وی افزود: در راستای اجرای بحث عدالت جنسیتی این جام را در 

تعداد  افزایش  بر  علاوه  می کنیم.  برگزار  مردان  و  بانوان  بخش  دو 

رشته های ورزشی، مقرر شد نفرات شاخص این مسابقات به صورت 

مستقیم به تیم های ملی دعوت شوند. برای جهت دهی منابع مالی 

کشور و ارزیابی های انجام شده، سه رشته برای جام پرجم انتخاب 

شد. یکی دیگر از ویژگی های جام پرچم ۲ استفاده از تمام ظرفیت 

سازمان بسیج عشایری بود. ارسال پیوست فرهنگی هم موضوع مهم 

برای  اختصاصی هم  آنکه سامانه  و ضمن  است  رویداد  برای  دیگر 

جام پرچم طراحی شده است.

علیرضا پسندیده رئیس فدراسیون ورزش های روستایی و بازی های 

کلان  سیاست های  تابع  فدراسیوها  ما  کرد:  عنوان  محلی  و  بومی 

حمایت  سیاست گذار،  که  برنامه ای  هر  در  و  هستیم  ورزش  وزارت 

با  را  پرچم  جام  دوره  اولین  ما  بود.  خواهد  موفق  برنامه  آن  کند، 

حمایت وزارت ورزش و معاونت فرهنگی و همگانی برگزار کردیم و 

اقداماتی که در این دوره از معاونت انجام می شود بی نظیر و قابل 

تقدیر است.

در  اجتماعی  عدالت  که  باشد  سوال  همه  برای  شاید  افزود:  وی 

ورزش چطور اتفاق می افتد؟ یکی از کارها در راستای توسعه عدالت 

مناطق  و  عشایری  و  روستایی  مناطق  در  ورزش  توسعه  اجتماعی، 

محروم است. نمی گوییم ۱۰۰ درصد ولی در تلاش برای رقم خوردن 

این اتفاق هستیم و یکی از کارها برگزاری چنین مسابقاتی است. 

و  نیست  دستگاه  یک  قدرت  ید  در  اجتماعی  عدالت  گسترش  اما 

دستگاه های دیگر هم باید کمک کنند. این اتفاق در حوزه ورزش 

هم با حضور چند فدراسیون رقم نمی خورد و فدراسیون های دیگر 

هم باید پای کار بیایند و در حال حاضر دومین دوره جام پرچم قرار 

است در سه رشته برگزار شود. در راستای ایجاد عدالت اجتماعی 

و  محروم  مناطق  به  ویژه  توجه  هم  آن  و  داریم  اشتراک  نقطه  یک 

اقشار مستضعف است و همه باید دست به دست هم بدهیم تا این 

حماسه  یک  پرچم  جام  دوره  دومین  در  امیدوارم  یابد.  تحقق  مهم 

دیگر رخ دهد.علی خلیلی، رئیس فدراسیون ورزش های همگانی در 

این جلسه عنوان داشت: برای افزایش فعالیت بدنی در جامعه باید 

ضرورت ورزش را ایجاد کنیم. ورزش کردن خوب است و همه این را 

می دانیم ولی این اتفاق کم تر رخ می دهد. باید فضاسازی کنیم تا 

این تحرک بهتر شود. از برگزاری این رویداد خوب و بزرگ روستایی 

گرفتیم  قبل  سال  رویدادهای  از  خوبی  بازخورد  خوشحالم.  خیلی 

در  داشت.  خواهد  خوبی  نقش  روستایی  استعدادیابی  حوزه  در  و 

ولی شرایط شکوفایی شدنش  استعدادهای خوبی هست  روستاها 

نیست. قطعا در حوزه قهرمانی هم این رویداد نقش می آفریند. الان 

داریم.  را  بزرگ  رویداد  کارکنان دولت یک  در حوزه  تیم  با ۶۱۱۱ 

حوزه گل کوچک هم می تواند یک رویداد همگانی و محلات داشته 

باشد.

 معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی :

جام پرچم باید به برند ورزش جامعه روستایی تبدیل شود

رئیس فدراسیون کاراته :

هشت هزار کاراته کا در استان البرز 
مشغول به فعالیت هستند 

البرز  استان  در  کاراته کا  هزار  هشت  حدود  گفت:  کاراته  فدراسیون  رئیس 
مشغول به فعالیت هستند که ۴۰ درصد این جمعیت را بانوان تشکیل داده اند.
به گزارش ایسنا، سید حسن طباطبایی با حضور در مجمع انتخاباتی هیئت 
استان البرز که در سالن اجتماعات اداره کل ورزش و جوانان البرز برگزار شد، 
اظهار کرد: هیئت های شهرستانی در خط مقدم رشد و توسعه کاراته بوده و 

باشگاه ها نیز بازوان اجرایی استان ها در این زمینه هستند.
و  قهرمانان  از  البرز  کاراته  افزود:  البرز،  در  کاراته  پویایی  به  اشاره  با  وی 
باید پر رنگ تر  بانوان نیز  پیشکسوتان ارزنده ای برخوردار است و در بخش 

ظاهر شود.
و  داوران  مربیان،  تلاش  مرهون  کاراته  افتخارات  اینکه  بیان  با  طباطبایی 
قهرمانان این رشته است؛ گفت: اگر امروز کاراته توانسته شرایط افتخارآمیزی 
داشته باشد، به سبب توانایی بالای شما ورزشکاران، مربیان و داوران گرانقدر 

است.
وی عنوان کرد: با توجه به ظرفیت انسانی موجود در البرز، توقع ما درخشش 

کاراته این استان در سطح کشور است.
به تمام  هیئت  رئیس  داریم  انتظار  کرد:  کاراته خاطرنشان  فدراسیون  رئیس 
سبک های این رشته توجه کرده و انرژی خود را تنها به یک سبک معطوف 

نسازد.
وی تصریح کرد: حدود هشت هزار کاراته کا در استان البرز مشغول به فعالیت 

هستند که ۴۰ درصد این جمعیت را بانوان تشکیل داده اند.
در پایان مجمع انتخاباتی هیات کاراته استان البرز مهدی جعفری به مدت 

چهار سال به عنوان رئیس هیات کاراته استان البرز انتخاب شد.

شناسه آگهی: 1642633

آگهي موضوع ماده 3قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف  وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي 

تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات    1402/10/09 مورخ   140260309003002518 راي  برابر 
كلاسه   ، آبيك  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي   سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت 
بند  عليرضا حسام  خانم   / آقاي  متقاضي  بلامعارض   و  مالكانه  تصرفات   1402114409003000267
كهيل فرزند محمود صادره از آبيك به شماره شناسنامه 1223 و كد ملي 5089897255 در ششدانگ 
يكباب مغازه به مساحت 23/15 متر مربع از پلاك 1 اصلي واقع در بخش 16 قزوين حوزه ثبت ملك 
آبيك مي باشد . احراز  مالكيت متقاضي نسبت به ملك مورد تقاضا و انتقال ملك از مالك رسمي به 
متقاضي داشته و تصرفات متقاضي نسبت به مورد تقاضا احراز  گرديده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي گردد در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت  متقاضي  اعتراضي  داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي و نيز املاك واقع در 
تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملك تسليم و  روستاها از تاريخ الصاق در محل 
رسيد اخذ نمايند و معترض بايد ظرف يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض مبادرت به تقديم دادخواست 
در مراجع قضايي نموده و گواهي آنرا را به اداره ثبت تحويل دهد و در صورتي كه اعتراض در مهلت 
قانوني واصل نگردد يا معترض گواهي تقديم دادخواست به دادگاه عمومي محل را به اداره ثبت ارائه 
نمايد و صدور سند مالكيت مانع مراجعه  اداره ثبت محل مبادرت به صدور سند مالكيت مي  نكند 

متضرر به دادگاه نمي باشد .
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/14
علي مافي - رئيس اداره ثبت اسناد و املاك آبيك 
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دوشنبه
۱۱ دی ۱۴۰2 

کارشناس فوتبال ایران گفت: نوراللهی از لحاظ کیفیتی و 
فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه نویی باید 
پاسخگوی این سوال باشد که چرا این بازیکن را به تیم 

ملی دعوت نکرده است.
ایرنا، در خصوص لیست  با  جلال چراغپور در گفت وگو 
تیم ملی کشورمان اظهار داشت: فکر می کنم این تیمی 
نگاه  آن  به  لحاظ  از چند  باید  داریم  که در حال حاضر 
کنیم. جنبه مثبت تیم ملی این است که بیشتر بازیکنانش 
سال ها در کنار یکدیگر بازی کرده اند و هماهنگ هستند. 
تک  که  است  تجربه  هم  تیم  این  مثبت  نکته  دومین 
تک بازیکنان تیم ملی تجربه بالایی دارند که می تواند 
در بازی های جام ملت ها به ما کمک کنند.سومین نکته 
مثبت تعداد بالای لژیونرها است که تجربه آنها می تواند 
در بازی به ما کمک کنند و امیدوارم امیر قلعه نویی به 

نحوه احسن از بازیکنان لژیونر استفاده کند.
وی افزود: نقطه ضعف تیم ملی میانگین سنی اش است 
و در حال حاضر میانگین سنی تیم ملی بیشتر از ۳۰ سال 

به  ملی  تیم  مسابقات،  پایانی  دقایق  در  در  قطعا  است. 
مشکل می خورد و بازیکنان افت شدیدی می کنند.

کارشناس فوتبال کشورمان در مورد اینکه آیا برترین های 
الان  یادآورشد:  شدند  دعوت  ملی  تیم  به  ایران  فوتبال 
فوتبال  برترین های  قطعا  هستیم  شاهد  که  لیستی 
ایران در آن حضور دارند و شک ندارم حضور دستیاران 
قلعه نویی در استادیوم ها و تماشای بازی های لیگ برای 
هم  الان  بود.  بازیکنان  فنی  وضعیت  گرفتن  نظر  زیر 
لیستی که ارائه شد بهترین ها هستند و امیدوارم بتوانند 

برای کشورمان موفقیت زیادی به دست بیاورند.
چراغپور درباره نیامدن احتمالی سردار آزمون گفت: ۱۰۰ 
حمله  خط  در  را  بزرگی  خلل  آزمون  سردار  نبود  درصد 
تیم ملی ایجاد می کند. او همیشه در کنار مهدی طارمی 
بازی کرده و نبودش باعث می شود خط حمله تیم ملی 
دچار مشکل شود. به نظر من ژوزه مورینیو نگران است 
که آزمون در تیم ملی مصدوم شود و دیگر نتواند برای 
رم بازی کند و به همین دلیل نمی گذارد او به تیم ملی 

به  فدراسیون  که  نامه ای  با  امیدوارم  ولی  شود.  اضافه 
باشگاه رم داده است اجازه بدهند سردار به تیم ملی بیاید 

و بتواند در جام ملت ها گل زنی کند.
وی در خصوص عدم دعوت از احمد نوراللهی به تیم ملی 
تصریح کرد: ما از اتفاقاتی که در تیم ملی رخ داده خبر 
نداریم و مسئولان تیم ملی هم در مورد احمد نوراللهی 
لحاظ  از  نوراللهی  من  نظر  به  ولی  نگفته اند.  چیزی 
کیفیتی و فنی در بهترین شرایط ممکن قرار دارد و قلعه 
نویی باید پاسخگوی این سوال باشد که چرا نوراللهی را 

به تیم ملی دعوت نکرده است.
کریم  دعوت  از  انتقادات  مورد  در  فوتبال  کارشناس 
انصاری فرد به تیم ملی گفت: تنها دلیلی که این بازیکن 
اوست.  بالای  تجربه  می شود  دعوت  ملی  تیم  به  مدام 
امیدوارم کریم بتواند از تجربه ای که دارد به نحوه احسن 
خوبی  تعویضی  بازیکن  او  من  نظر  به  و  کند  استفاده 
خواهد بود و می تواند در دقایق پایانی مسابقات به تیم 

ملی کمک کند.

کارشناس فوتبال ایران :

تیمملیبدونآزموندچارمشکلمیشود

دارنده مدال نقره جهان :

درخودممیبینمسهمیه
المپیکبگیرم

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس :

لوکادیانباید
بهپرسپولیسبرگردد

رئیس فدراسیون وزنه برداری :

رکوردگیریازوزنهبرداری
حذفمیشود

دارنده مدال نقره جهان گفت: برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک رفتم و عنوان قهرمانی 
را به دست آوردم و با این قهرمانی، کسب سهمیه المپیک را در خودم می بینم.

به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات کشتی فرنگی قهرمانی کشور به میزبانی قم در شرایطی برگزار شد 
که در دو وزن المپیکی که کشتی ایران موفق به کسب سهمیه المپیک نشده اتفاقات جالبی رخ داد. 
در وزن ۷۷ کیلوگرم که محمدعلی گرایی سال های یکی از مدعیان این وزن بود به دلیل محرومیت 
از سوی اتحادیه جهانی از حضور در مسابقات قهرمانی کشور منع شد، در مقابل امیر عبدی کشتی گیر 
که  مهمدی  علیرضا  کیلوگرم،   ۸۷ وزن  در  همچنین  باشد.  وزن  این  مدعیان  از  یکی  توانست  قمی 
توانست برای نخستین بار در مسابقات جهانی ۲۰۲۳ به مدال نقره وزن ۸۲ کیلوگرم برسد، با تغییر وزن 

در مسابقات قهرمانی در وزن ۸۷ کیلوگرم به عنوان قهرمانی رسید.
تا به حال محمدرضا گرایی، مهدی محسن نژاد، محمدهادی ساروی و امین میرزازاده برای تیم ملی 
فرنگی سهمیه المپیک کسب کردند و تنها در اوزان ۷۷ و ۸۷ کیلوگرم سهمیه کسب نشده است.علیرضا 
مهمدی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره قهرمانی در مرحله نخست چرخه انتخابی تیم ملی در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: خدا را شکر در مسابقات قهرمانی کشور که اولین مرحله از چرخه انتخابی برای 
حضور در المپیک است، در وزن جدید توانستم عنوان قهرمانی را به دست بیاورم. این اولین تجربه من 
در وزن ۸۷ کیلوگرم در مسابقات رسمی بود، خدا را شکر توانستم در برابر همه مدعیان این وزن که 
هدفشان رسیدن به میدان المپیک بود، پیروز میدان شدم.وی در مورد شانس کسب سهمیه در وزن 
۸۷ کیلوگرم گفت: قطعاً برای کسب سهمیه المپیک شانس دارم. مسابقات قهرمانی کشور سطح بسیار 
بالایی داشت و برای اولین بار در وزن ۸۷ کیلوگرم روی تشک عنوان قهرمانی را به دست آوردم. در 
این وزن تنها چند نفری در آسیا کشتی گیران از ازبک و چین هستند، موفق به کسب سهمیه نشدند. 
من در اولین سال حضورم در مسابقات جهانی در وزن ۸۲ کیلوگرم توانستم به مدال نقره برسم. قطعاً در 
خودم می بینم که در وزن جدید هم بتوانم سهمیه المپیک کسب کنم.دارنده مدال نقره جهان در مورد 
برنامه تمرینی اش گفت: از امروز تمرینات را شروع می کنم ولی هنوز کادر فنی برای حضور در مسابقات 
مختلف تصمیمی نگرفته و به ما اعلام نکرده است. هفت ماه دیگر تا المپیک زمان باقی مانده و همه 

تلاشم را به کار می گیرم که در این مدت بتوانم سهمیه کسب کنم و در المپیک روی تشک بروم.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بازگشت او به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران 
از دست او ناراحت هستند و یکباره او پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار بازیکن اگر هم او 

برگردد ما توقع بالای از او داریم.
بهزاد داداش زاده در گفت وگو با ایرنا، در خصوص پیروزی پرسپولیس مقابل نساجی مازندران اظهار 
داشت: خداراشکر توانستیم در این بازی حساس و مهم خانگی در حضور تماشاگرانمان به ۳ امتیاز مهم 
برسیم. این برد برای تیم خیلی حیاتی بود و همین پیروزی مقابل نساجی باعث شد هواداران و یحیی 
گل محمدی با همدیگر آشتی کنند. درست است که امسال پرسپولیس مثل سال های قبل نتیجه قابل 
قبولی نمی گیرد ولی بازیکنان و کادرفنی باید گذشته را فراموش کنند و برای نیم فصل دوم خودشان 
را آماده کنند که بتوانیم قهرمانی را تکرار کنیم. خوشحالم برای تیم نساجی چون با سرمربی جدید 
تیمی فوق العاده شده است و جوان گرایی را در این تیم می بینیم قطعا نساجی در نیم فصل دوم حرفی 
برای گفتن دارد.وی در مورد نقاط ضعف پرسپولیس گفت: بزرگ ترین مشکل پرسپولیس فقط دو چیز 
است یکی نداشتن مهاجم خوب و دومی تعادل نداشتن در خط دفاع و این موضوع نگران کننده است 

و امیدوارم کادرفنی پرسپولیس سریع تر به این مشکل رسیدگی کند.
یادآور شد:  مازندران  نساجی  با  بازی  در  احمدی  درباره عملکرد محمدمهدی  پرسپولیس  پیشکسوت 
را  اعتماد یحیی گل محمدی  توانست جواب  و  بازی خوش درخشید  این  بازیکن در  این  به نظر من 
و  است  او جوان  دهد. چون  قرار  تیم  اولیه  ترکیب  در  را  او  بعدی  بازی  در  امیدوارم سرمربی  بدهد. 
انگیزه های زیادی دارد. علی نعمتی بازیکن خوبی است ولی چوب خطش پر شده است و شک ندارم 
احمدی جایگزین مناسبی برای نعمتی است.داداش زاده در مورد اینکه آیا بازگشت یورگن لوکادیا به 
نفع پرسپولیس است، تصریح کرد: بازگشت لوکادیا به صلاح پرسپولیس نیست چون الان هواداران از 
دست او ناراحت هستند و این بازیکن به یکباره پرسپولیس را رها کرد و متاسفم بابت این کار این. وی 
در خصوص رأی کمیته استیناف مبنی بر بازگشت امتیازات کسر شده از سپاهان و پرسپولیس گفت: 
مسئولان فدراسیون فوتبال باید صادق باشند و همه چیز را صادقانه به مردم بگویند. الان هواداران سه 
تیم لیگ برتری خشمگین هستند که کمیته استیناف این رای را صادر کرده است. امیدوارم مسئولان 
شفاف سازی کنند؛ آنها نباید طرفدار تیمی باشند و باید طرفدار حق باشند تا حقی از تیمی ضایع نشود.

و  نخواهیم داشت  نام رکوردگیری  به  وزنه برداری گفت: چیزی  فدراسیون  رئیس 
برای  بود.  خواهد  ملی  تیم های  به  ورود  معیار  کشور  قهرمانی  و  لیگ  مسابقات 
سال بعد برنامه های متعددی را در دستور کار داریم و با هیچ ورزشکاری تعارف 

نخواهیم داشت. 
سجاد انوشیروانی در حاشیه لیگ وزنه برداری با اشاره به شرایط این رشته در مسیر 
حال  در  وزنه برداری  رقابت های  فینال  که  خوشحالیم  خیلی  کرد:  اظهار  المپیک 
برگزاری است هرچند از این شرایط راضی نیستم چراکه اعتقاد دارم باید بهتر از 
این ها باشیم. برای سال بعد تمهیداتی را در نظر گرفتیم که مسابقات با تیم های 
بیشتری برگزار شود. سال های قبل مسابقات به صورت غیرمتمرکز، در ۲ گروه و 

با جذابیت بالایی دنبال می شد و باید این هیجان دوباره به وزنه برداری بازگردد.
حضور  مسابقات  این  عطف  نقطه  و  خوب  اتفاقات  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
کادر فنی و رصد وزنه برداران بود که با دقت همه چیز را آنالیز می کردند. از سال 
بعد مسابقات کشوری، لیگ و رویدادهای مختلفی را در برنامه داریم و باید این 
مسابقات با کیفیت بالاتری برگزار شود. تقویم فدراسیون با خرد جمعی بسته شده 

و تا امروز بدون نقص کارها پیش رفته است.
رئیس فدراسیون وزنه برداری با اشاره به ۲ انتخابی دیگر تا المپیک پاریس یادآور 
در  را  دیگر  رویداد   ۲ ما  می کنیم.  آماده  المپیک  انتخابی  برای  را  ملی  تیم  شد: 
ازبکستان و تایلند پیش رو داریم و حضور در پاریس برای ما بسیار مهم و حائز 
اهمیت  است. وزنه برداری این توانایی را دارد که در پاریس بدرخشد و اردوهای تیم 
ملی با جدیت دنبال خواهد شد. البته نسل جدیدی را هم خواهیم ساخت که در 

سال های آتی روند موفقیت های این رشته را ادامه دهد.
این  مالیاتی  مسائل  و  لیگ  در  وزنه برداران  قراردادهای  خصوص  در  انوشیروانی 
فدراسیون نیز گفت: سال قبل و پیش از حضور من در فدراسیون، بیشترین قرارداد 
۱۲۰ میلیون تومان بود اما الان قرارداد ۵۰۰ میلونی هم داریم اما این پاسخگوی 
نیازهای این رشته نیست و باید به مرز یک میلیارد برسیم. باید تلاش کرد که سال 
بعد لیگ به شکلی متفاوت برگزار شود تا نیازهای وزنه برداران مرتفع شود. در مورد 
بحث مالیاتی هم باید بگویم تا سال ۹۵ پرداخت شده و بدهی های فدراسیون در 

حال بررسی است تا کاهش یابد.
وی در مورد المپیک نیز اضافه کرد: مسابقات داخلی قبل از المپیک و مسابقات 
لیگ بعد از آن برگزار خواهد شد. اما این را باید بگویم که با هیچ ورزشکاری در 
هر سطحی که باشد، تعارف نداریم. مسابقات لیگ و قهرمانی کشور معیار ورود به 

تیم های ملی خواهد بود و دیگر چیزی به نام رکوردگیری نخواهیم داشت.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول/ دوم موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۱۴۰ هیأت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه دو 
بشماره  صفرعلی  فرزند  جانشورود  رمضانی  نادر  /خانم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
شناسنامه ۱۲۹ صادره از سیاهكل در یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۹۸.۱۴ متر مربع از 
پلاک ۲۶۸ فرعی از ۳۶۲ اصلی واقع در کرج- ولدآباد-محله یزدیها خیابان میثم ۲۵ پلاک ۹ خریداری 
از مالک رسمی آقای بهرامعلی هاشمی محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۲۶

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تكلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول /دوم موضوع  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۱۷۰ هیات  برابر 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج- ناحیه دو 
 ۵۳ شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  اقدام  اله  فتح  خانم  اقای/  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
صادره از در یک قطعه زمین به مساحت ۱۹۱ متر مربع از پلاک ۱۶۶۵ فرعی از ۹ اصلی واقع در کرج 
ماهدشت خ مهران ک اقاخانی پ ۱۰۷ خریداری از مالک رسمی آقای /خانم  اکبر تندرستی محرز 
گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالكیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۱۱
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۰/۲۶

مهران رشیدی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج
شناسه آگهی: ۱۶۳۲۸۴۱شناسه آگهی: ۱۶۳۲۸۶۲

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی
 و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

اول  هيات   140260331010004062 بشماره  اصلاحی  رای  و   140260331010001435 شماره  رای  برابر 
موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملك فرديس تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی مرحوم علی اصغر ابراهيمی فرزند عيوض بشماره شناسنامه 
1024 صادره از تهران كه برابر گواهی حصر وراثت شماره 140201390004507130 مورخ 1402/08/20 
شعبه 6 شواری حل اختلاف شهرستان فرديس آقای آزاد مرادی فوت نموده و وراث حين الفوت عبارتند از: 
ابراهيمی 6 حميد  ابراهيمی 5 فرزاد  ابراهيمی 4 منيژه  ابراهيمی -3- منصوره  ابراهيمی 2- مجيد  1-فرهاد 

ابراهيمی 7 سرناز مهديلو تركمانی )زوجه(
بنای احداثی به  با  اعيان می باشد كه در ششدانگ يك قطعه زمين  بهاء ثمن عرصه و  رای صادره به استثناء 
ايستگاه  از  بعد  كانال  از  بعد  واقع در جاده ملارد  اصلی  از 163  از پلاك 8921 فرعی  مساحت 225 متر مربع 
كيوان بن بست رضا پلاك 444 نرسيده به تربيت معلم خريداری از مالك رسمی كه خود متقاضی است محرز 
گرديده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ ،رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد. از قطعه 13 تفكيكی می باشد. برابر اظهار نظر كارشناس 

مورد تقاضا دارای 11/25 متر مربع اصلاحی آتی دارد كه در زمان بازديد در تصرف متقاضی می باشد.2280
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26 

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/09 
مهتاب هاشمی رئيس ثبت واسناد واملاك فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260331010004908 هيات اول / دوم موضوع قانون تعيين 
تكليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
عظيم  فاطمه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالكانه  تصرفات  فرديس  ملك  ثبت  حوزه 
زاده فرزند امان اله بشماره شناسنامه 588 صادره از قوچان در ششدانگ يك قطعه 
زمين با بنای احداثی به مساحت 320 متر مربع از پلاك 1258 فرعی از 163 اصلی 
واقع در فرديس خريداری از مالك رسمی خود متقاضی محرز گرديده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی 
كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس 
از اخذ ،رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم ،اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.2282
 تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/10/26 
تاريخ انتشار نوبت دوم :1402/11/09

مهتاب هاشمی-  رئيس ثبت اسناد واملاك فردیس 

برانکو ایوانکوویچ :

به پیشنهاد پرسپولیس فکر نمی کنم
به  اینکه  بیان  با  عمان  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
پیشنهاد هدایت سایر تیم ها فکر نمی کند، گفت: 
و  است  عمان  ملی  تیم  هدایت  روی  تمرکزم  تمام 

امیدوارم به مرحله بعد صعود کنیم.
به گزارش خبرنگار مهر، برانکو ایوانکوویچ در نشست 
فوتبال عربستان  ملی  تیم  با  دیدار  از  پیش  خبری 
از  و  داریم  قرار  تورنمنت سختی  در  داشت:  اظهار 
پیدا  بزرگی دست  تجربه  مسابقات،  این  در  حضور 
می کنیم. گروه ما با حضور تیمی همچون عربستان 
خیلی سخت است اما می خواهیم به مرحله بعدی 

صعود کنیم.
است که  تیم خیلی خوبی  عربستان  داد:  ادامه  او 
دارای  تیم  این  می کند؛  بازی  را  زیبایی  فوتبال 

من  حال  این  با  است.  مناسب  بسیار  سازماندهی 
بالایی  پتانسیل  دارای  که  دارم  خوبی  بازیکنان 
خوبی  خیلی  عملکرد  که  دید  خواهید  و  هستند 

خواهیم داشت.
و  بوده  جهانی  جام  در  بار   ۳ عربستان  افزود:  او 
شرایط خیلی خوبی دارد. اولین هدف ما صعود به 
تیم هایی  می دانیم  خوبی  به  و  است  بعدی  مرحله 
در  قهرمانی  کره جنوبی مدعی  و  ژاپن  ایران،  مثل 

این جام هستند. هستند که مدعی خواهند بود. 
عربستان  لیگ  بازیکنان  بهترین  میان  از  مانچینی 
داد.  تشکیل خواهد  را  این کشور  ملی  تیم  ترکیب 
ما به خوبی عربستان را آنالیز کرده ایم و بازی های 
از این تیم  آنها را تماشا و اطلاعات کافی  دوستانه 

داریم اما ما ابتدا روی تیم خودمان تمرکز داریم و 
طبق توانایی های خودمان استراتژی بازی را تعیین 

می کنیم.
مهر  خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  ایوانکوویچ  بزانکو 
عمان  با  رقابت ها  این  پایان  در  آیا  اینکه  بر  مبنی 
را  این کشور  یا  داد  ادامه خواهد  را  همکاری خود 
مثل  خود  پیشنهادات  سایر  به  و  کرد  خواهد  ترک 
خیر،  یا  می کند  فکر  پرسپولیس  در  سرمربیگری 
در  سوالات  این  پرسش  وقت  الان  کرد:  تصریح 
نشست خبری نیست. من نمی توانم به این فکر کنم 
که چه اتفاقی در آینده خواهد افتاد. تمام تمرکز ما 
روی بازی فردا است و هر اتفاقی ممکن است برای 

یک مربی رخ دهد.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول/دوم  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۵۷۰۰۳۵۸ شماره  رای  برابر   
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
ملی  گل  یزدی  علیرضا  آقای/خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  دو  ناحیه   - کرج 
فرزند یداله بشماره شناسنامه ۱۲۷۰ صادره از کرج در یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۲۵۱.۷۱ متر مربع از پلاک ۲۹ فرعی از ۳۶۰ اصلی واقع در محمد شهر شهرک 
چمران دوم خیابان معطری رو به روی مدرسه شهید علی شهلایی پلاک ۲۳ خریداری از 
مالک رسمی آقای/خانم قلی گاویکلو محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
انتشار اولین اگهی به مدت دو  مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۰۹
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۲/۱۱/۲۳

مهران رشیدی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو کرج شناسه آگهی :۱۶۵۵0۹۲

عضو کمیته فنی فدراسیون والیبال :

هکتور کوپر: از ایران نمی ترسمتلاش برای انصراف مربیان خارجی کار درستی نیست
عضو کمیته فنی فدراسیون والیبال گفت: اینکه من دو نظر 
متفاوت دادم به دلیل این است که شرایط نسبت به قبل تغییر 
فکر  کرد.  عجله  نباید  ندارد  وجود  ای  گزینه  وقتی  و  کرده 

می کنم مرادی دچار سوءتفاهم شده است.
انتقاد  ایرنا، در خصوص  با  در گفت وگو  افشاردوست  محمود 
سرپرست فدراسیون والیبال از وی مبنی بر اینکه افشاردوست 
در هر مصاحبه، یک جوری صحبت می کند، اظهار داشت: من 
۲ ماه قبل و در اواخر دوران ریاست داورزنی گفتم بهتر است 
انتخاب شود؛ چون  والیبال  ملی  تیم  زودتر سرمربی  چه  هر 
زمانی  و  ادامه  در  اما  داشت؛  وجود  گزینه  چندین  موقع  آن 
والیبال شد ۲ مربی خارجی  که مرادی سرپرست فدراسیون 
انصراف دادند. با توجه به اینکه دیگر گزینه ای نبود گفتم که 
نباید برای انتخاب سرمربی تیم ملی عجله کرد؛ این نظر همه 

اعضای کمیته فنی بود.
وی افزود: نمی دانم چرا مرادی این صحبت را انجام داده است؛ 
اما اینکه من دو نظر متفاوت دادم به این دلیل بود که شرایط 
نسبت به قبل تغییر کرده و وقتی گزینه ای وجود ندارد و لیگ 
هم تا اواخر فروردین طول می کشد و لژیونرها هم نمی توانند 
تا پایان لیگ های خارجی به ایران بیایند لزومی ندارد عجله 
است.عضو  شده  سوءتفاهم  دچار  مرادی  می کنم  فکر  کرد. 
گزینه های  با  مذاکره  درباره  والیبال  فدراسیون  فنی  کمیته 
جدید برای هدایت تیم ملی عنوان کرد: در پیگیری هایی که 
داشتم متوجه شدم فدراسیون والیبال با دو سه مربی خارجی 
در حال مذاکره است. منتظر هستیم فدراسیون جلسه کمیته 
فنی را برگزار کند تا در خصوص این گزینه ها صحبت شود. 
تیم  گزینه های سرمربیگری  نام  اینکه  مورد  در  افشاردوست 

درستی  تصمیم  کار  این  گفت:  نشده،  رسانه ای  والیبال  ملی 
است. چون مربیان مورد نظر فدراسیون والیبال بیکار نیستند و 
احتمال دارد مسئولان تیم هایشان حساس شوند. ضمن اینکه 
اتفاقاتی که برای دو مربی خارجی که انصراف داده بودند رخ 

داد باعث شد فدراسیون والیبال چنین تصمیمی بگیرد.
وی در خصوص اینکه گفته شد یکی از کاندیداهای ریاست 
فدراسییون والیبال باعث انصراف گزینه سرمربیگری تیم ملی 
شد، تصریح کرد: در جلسه کمیته فنی یکی از اعضای کمیته 
این مسئله را مطرح کرد. او گفت از داخل یک نفر با مربیان 
خارجی تماس گرفته است. امیدوارم این اتفاق ها رخ ندهد؛ 
تیم  درباره  ناپسند است. صحبت  و  نیست  کار درستی  چون 
ملی کشورمان است. باید همگی کمک کنیم تا شرایط خوبی 

برای تیم ملی ایجاد شود.

 سرمربی تیم ملی سوریه گفت: به تیم ملی ایران احترام می گذارم اما از آنها نمی ترسم.
تیم ملی سوریه در جام ملت های ۲۰۲۳ آسیا موفق شد با کسب ۴ امتیاز در رده سوم گروهش 

قرار بگیرد و برای اولین بار در این رقابت ها، به دور حذفی صعود کند.
این تیم باید در مرحله یک هشتم نهایی به مصاف تیم ملی ایران برود. هکتور کوپر سرمربی 
آرژانتینی تیم ملی سوریه در گفت وگو با سایت فدراسیون فوتبال سوریه در خصوص رویارویی 
این تیم  آنها نمی ترسم. ما جلوی  از  اما  ایران احترام می گذارم  به تیم ملی  ایران گفت:  با 

بازی دفاعی انجام نخواهیم داد اما با توجه به توانایی هایمان بدون ریسک بازی می کنیم.
وی افزود: برای این بازی سخت، ۱۱ مرد با قلب آهنین را انتخاب می کنم که بدون ترس 
در زمین مسابقه حاضر شوند تا به بالاترین نقطه از مسابقات جام ملت های آسیا برسیم. از 
هواداران می خواهم در این بازی از ما حمایت کنند و هر کاری که بتوانیم برای شاد کردن 

آنها انجام خواهیم داد.
دیدار تیم های ملی ایران و سوریه روز چهارشنبه از ساعت ۱۹:۳۰ در ورزشگاه عبدالله بن 

خلیفه برگزار می شود.

 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۲۲
یکشنبه
۸ بهمن ۱۴0۲ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ5 ن00مار اروزنامه

 دبیر انجمن صنایع سرب و روی ایران گفت: انتقال و جابه جایی 
ریال سرمایه  میلیارد  هزار  با ۲۰۰  زنجان  روی  شهرک تخصصی 

گذاری به آسانی و با انجام یک مصاحبه امکانپذیر نیست.  
 سیروس میانجی در جریان تور رسانه بازدید خبرنگاران از شهرک 
نقشی  این شهرک  در جانمایی  تولیدکنندگان  افزود:  زنجان،  روی 
به شهرک تخصصی روی تصمیم  این محدوده  تبدیل  و  نداشتند 

مسوولان کارگروه امور زیربنایی وقت در استان بوده است.
زیست  محیط  مدیرکل  قبل  روز  چند  اظهارات  خصوص  در  وی 
استان پیرامون جا به جایی شهرک تخصصی روی زنجان، اظهار 
کرد: صرفا با یک مصاحبه نمی توان ۷۰ واحد مستقر در این شهرک 
ایران گفت: در  را جا به جا کرد.دبیر انجمن صنایع سرب و روی 
فعال  کشور  در سطح  روی  واحد صنعتی   ۱۶۰ حدود  حاضر  زمان 
نفر به صورت  از ۲۳ هزار  برای بیش  این واحدها  است و فعالیت 
مستقیم و ۶۰ هزار نفر به صورت غیر مستقیم اشتغال ایجاد کرده 

است.
میانجی با بیان اینکه هدفگذاری ما صادرات محصول صنعت سرب 
و رسیدن به میزان یک میلیارد دلار است، گفت: امسال به دلیل 

برخی مشکلات ۲۰ درصد کاهش صادرات داشتیم.
وی گفت: تا قبل از سال ۱۳۷۰ وارد کننده سرب بودیم ولی سال 
حوزه  این  در  و  کردیم  تن شمش سرب صادر  هزار   ۱۶۰ گذشته 

وابسته به هیچ کشوری نیستیم.
دبیر انجمن صنایع سرب و روی ایران گفت: با تدابیر انجام شده 
هیچ آلایندگی در شهرک سرب و روی زنجان نداریم و در زمان 

حاضر پسماندهای آن به محل جدیدی حمل می شود.
بیماری  شیوع  بر  روی  و  سرب  صنایع  تاثیر  در خصوص  میانجی 

سرطان در استان، گفت: هیچ مطالعه علمی و دانشگاهی که اثبات 
ارتباط  »سرطان«  و  روی«  و  »سرب  بین  زنجان  استان  در  کند 
مستقیمی هست؛ وجود ندارد، از طرفی زنجان هم به هیچ عنوان 
جزو استان های نخست کشور در سرطان نیست و جزو استان های 
روی  شمش  درصد   ۸۰ تولید  با  زنجان  است.استان  کشور  میانی 
کشور، اولین و بزرگترین تولیدکننده شمش روی خاورمیانه بوده و 

شمش روی، عمده محصول صادراتی این استان است.
 ۱۳۸۱ سال  به  نیز  استان  روی  صنعتی  شهرک  احداث  تاریخچه 

بر می گردد که در این سال قرار شد یک شهرک صنعتی در ۱۵ 
کیلومتری شهر زنجان به نام »سنگ شهر« احداث شود.

بنا بود در این شهرک همان طور که اسمش نیز گویای آن است 
واحدهایی که در کار تولید سنگ تزیینی و نمای ساختمان فعالیت 
داشتند، مستقر شوند اما در همان آغاز راه، تصمیم گرفته شد تا این 
شهرک به شهرک تخصصی روی تغییر کاربری دهد؛ تصمیمی که 
گذشت زمان مشخص کرد هیچ تدبیر و آینده نگری در اتخاذ آن 

نبوده است.

 دبیر انجمن صنایع سرب و روی ایران :

انتقال شهرک تخصصی روی زنجان
 به آسانی امکانپذیر نیست

 مدیرکل کمیته امداد قزوین :

سقف سه میلیارد ریالی تسهیلات اشتغال
 در کمیته امداد

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان زنجان:

در صورت تامین اعتبارات، همه طرح های هادی 
در استان زنجان اجرایی می  شود

 مدیرکل کمیته امداد قزوین گفت: سقف تسهیلات اشتغال در این نهاد برای مشاغل عادی یک 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال و برای مشاغل دانش بنیان و حمل و نقل سه میلیارد ریال است.

ناصر ظاهری با بیان این مطلب افزود: تسهیلات مشاغل دانش بنیان و حمل و نقل مثل تراکتور و 
نیسان از طریق بانک عامل پرداخت می شود که مددجویان می توانند برای دریافت این تسهیلات 

به سامانه »حیات« مراجعه کنند.
اعتبار  ریال  میلیارد  هزار  هفت  امداد  کمیته  در  اشتغال  تسهیلات  منابع  برای  اینکه  بیان  با  وی 
اختصاص داده شده است، تصریح کرد: پنج هزار و ۱۱۰ میلیارد ریال از محل منابع تبصره ۱۸ جزء 
چهار و یک هزار و ۸۷۰ میلیارد ریال از منابع استانداری جزء سه به منظور ارایه تسهیلات به اشتغال 

مددجویان در نظر گرفته شد.
نیروگاه خورشیدی و کارگاه های  افتتاح طرح های  بیان کرد:  اشتغال  ظاهری در تشریح طرح های 
که  امداد محسوب می شود  کمیته  اولویت  دارای  اهداف  از  مددجویان  بکارگیری  با هدف  تولیدی 
بخش قابل توجهی از جامعه هدف ما را افراد جویای کار و فاقد بیمه با دهک بین یک تا پنج تشکیل 
می دهند.به گفته این مسوول، ۵۰ درصد از حمایت های اشتغال کمیته امداد به خانواده های تحت 
پوشش و مابقی به خانواده های خارج از تحت پوشش ارایه می شود.مدیرکل کمیته امداد قزوین 
با عضویت  که  شده  تشکیل  استان  در سطح  »همیاری«  عنوان  تحت  کمیته ای  کرد:  خاطرنشان 

دستگاه های حمایتی برای موضوعات مختلفی از جمله اشتغال مددجویان برنامه ریزی می کند.

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان زنجان با بیان اینکه، بازنگری طرح های هادی، سند 
توسعه ۱۰ ساله روستاها است، گفت: طی دو سال گذشته، طرح هادی در ۲۵۸ روستای استان تهیه 

و بازنگری شده است.
رضا خواجه ای در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: با هدف شناسایی نیازهای جدید و برنامه ریزی های 

لازم، طرح هادی  ۲۵۴ روستای این استان نیازمند بازنگری است.
وی با بیان اینکه، طرح های هادی روستاهایی که نیازمند به بازنگری هستند باید متناسب با نیازها 
و خواسته روستاییان مورد تجدیدنظر قرار گیرد، تصریح کرد: بازنگری طرح هادی پس از اتمام دوره 
۱۰ ساله طرح مصوب قبلی روستا انجام شده  یا بر اساس ضرورت های مختلف قبل از ۱۰ سال مورد 
بازنگری قرار می گیرد، البته پیشنهادات طرح هادی قبلی روستا در ابعاد محیطی، جمعیتی، اجتماعی 

و اقتصادی و میزان تحقق پذیری آنها نیز باید بررسی و تحلیل شده و تایید شوند.
مدیرکل بنیاد مسکن  از بازنگری طرح هادی در ۴۱۹ روستای استان از ابتدا تاکنون خبر داد و افزود: 
در صورت تامین اعتبارات، بنیاد مسکن استان آمادگی لازم را برای تهیه، اجرا و بازنگری طرح هادی 

تمامی روستاهای استان را دارد.   
وی با اشاره به اینکه بازنگری طرح هادی روستایی نقش به سزایی در توسعه این جوامع دارد که با 
اجرای آن مهاجرت به شهرها کاهش خواهد یافت، تصریح کرد: این طرح ها در زمینه بهسازی معابر 
سازی،  میدان  آسفالت، جدول گذاری، سنگ فرش،  زیرسازی،  موانع،  برداشت  بازگشایی،  روستایی، 

فضای سبز، احداث پارک، پیاده روسازی و ساخت کانال هدایت سیلاب است.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین :

بنای تاریخی قزوین نگارخانه شد
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین گفت: ساختمان تاریخی سپهدار به نگارخانه تبدیل شد و 

برای برپایی نمایشگاه های هنری در اختیار اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قرار گرفت.
 حسین براتی ضمن اعلام این خبر افزود: با دستور استاندار قزوین، ساختمان تاریخی سپهدار قزوین 
به عنوان یک بنای تاریخی متعلق به دوران قاجار به عنوان مکانی برای نمایش آثار هنرمندان استان 

در اختیار اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین قرار گرفت.
او با بیان اینکه مدت واگذاری این بنای تاریخی ۱۰ سال خواهد بود، تصریح کرد: در نهمین جلسه 
شورای برنامه ریزی و توسعه استان قزوین، با اهتمام و مساعدت دکتر اعلایی استاندار فرهنگ دوست 
و حامی هنر قزوین و همچنین همراهی و همیاری رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان، تصمیم بر 
آن شد تا این ساختمان تاریخی تنها با حق استفاده نمایشگاهی در اختیار هنرمندان استان قزوین 

قرار گیرد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین این اقدام را در راستای حمایت از هنر و هنرمندان دانست 
و اضافه کرد: دیده شدن آثار هنرمندان در فضایی تاریخی علاوه بر اینکه به تقویت فضای هنری 
شهر کمک می کند، موجب فراهم شدن بستری مناسب و مطلوب برای نمایش آثار هنری در میان 

شهروندان خواهد شد.
این بنای تاریخی در ۲ طبقه و در ضلع جنوب غربی چهارراه عمران قزوین واقع شده و از زمان 
قاجاریه، کوشکی )کاخی کوچک( میان باغ های ضلع شمالی شهر بوده که با گسترش شهرنشینی و 

از بین رفتن باغ های سنتی همچنان محفوظ مانده است.

استاندار قزوین خواستار شد :

جریانات سیاسی مانع دخالت نمایندگان 
آینده در امور اجرایی شوند

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان زنجان :

چهاردهمین چاه تامین آب خرمدره 
وارد مدار شد

استاندار قزوین از جریانات سیاسی خواست تا مانع ورود نمایندگان لیست های سیاسی خود به مسائل 
اجرایی کشور شوند.

انتخابات  در  برای حضور  لیست  تهیه  به  مجازی  در فضای  مطلبی  انتشار  با  اعلایی   محمدمهدی 
از  یکی  به  حساس  برهه  این  در  تا  خواست  آنها  از  و  کرد  اشاره  سیاسی  جریانات  توسط  مجلس 

دغدغه های مقام معظم رهبری توجه ویژه داشته باشند.
اعلایی در این مطلب که در فضای ویراستی منتشر شده آورده است:»کاش دست اندرکاران جریانات 
سیاسی و تنظیم کنندگان لیست های انتخاباتی کشور، میثاق نامه ای با نامزدهای مورد حمایت خود 

تنظیم و آنان را متعهد کنند که در صورت انتخاب شدن، نباید در امور اجرایی دخالت نمایند.
این مساله یکی از اصلاحات اساسی است که باید در فرایند حکمرانی کشور انجام شود.

بعضی تقسیمات کشوری مساله ساز، بیمارستان های فاقد کادر، فرودگاه های بلااستفاده، دانشگاه های 
بی توجیه، سرمایه گذاری های دولتی دور از بهره وری و متداول تر از همه انتصابات ناکارآمد حاصل 
این مساله است. موضوعی که رهبر بصیرمان چندبار تذکر دادند و باید بیشتر مورد تمرکز دلسوزان 
کشور قرار گیرد. شاید الان وقتش باشد«.موضوع ورود نمایندگان به حوزه اجرا یکی از موضوعات 
چالش برانگیز استان در ماه های اخیر بود که اعلایی در برهه های مختلف آن را به نمایندگان فعلی 

استان قزوین توصیه و تاکید کرده بود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان زنجان گفت: چهاردهمین چاه تامین آب شهر خرمدره با 
اعتباری بالغ ۴۵ میلیارد ریال تکمیل و وارد مدار بهره برداری شد.

علی محمد نادرخانی در گفت وگو با خبرنگار ایسنا اظهار کرد: این چاه با ۲۱۵ متر عمق و دبی ۲۵ 
لیتر بر ثانیه مشکل تامین آب سایت اداری و بخش هایی از شمال شهر خرمدره را برطرف می کند. 

برای بهره رداری از این طرح ۱.۵ کیلومتر خط انتقال ساخته شده است.
دیگر  از  منصوبات  نصب  و  سرچاهی  اتاقک  احداث  برق رسانی،  عملیات  اجرای  کرد:  بیان  وی 

بخش های این طرح آبرسانی است که اجرا شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان زنجان به اجرای عملیات توسعه شبکه توزیع آب در فاز 
۳ شهرک گلدشت خرمدره اشاره کرد و گفت: این طرح به طول ۱۳ کیلومتر و با اعتباری بالغ بر 

۹۰ میلیارد ریال اجرایی می شود.
او یادآوری کرد: مجوز حفر چاه شماره ۱۵ شهر خرمدره صادر شده است که عملیات اجرایی آن 

با اعتبار ۵۰ میلیارد ریال به زودی آغاز خواهد شد. 
شهرستان خرمدره با جمعیتی افزون بر ۷۶ هزار نفر یکی از ۲۱ شهر تحت پوشش شرکت آب و 

فاضلاب استان زنجان است.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر راي شماره 140260309001004819 مورخ 1402/10/07 كلاسه 1402114409001000514 
واحد  در  مستقر  رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع 
ها  جانعلي  قربان  آقاي  متقاضي  بلامعارض  مالكانه  تصرفات  قزوين  يك  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي 
به شناسنامه شماره 342 كد ملي 4321362784 صادره فرزند عباس در ششدانگ يك باب خانه به 
از 13 اصلي واقع در قزوين بخش 4 شمالغرب حوزه  مساحت 57/11 متر مربع پلاك شماره فرعي 
مورخ   79743 شماره  مشاعي  مالكيت  )سند  رسمي  مالك  از  خريداري  قزوين  يك  منطقه  ملك  ثبت 
1402/02/04 دفترخانه شماره 61 قزوين به متقاضي واگذار شده است ( محرز گرديده است لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت 
به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد .
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/11/08

 تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/23 
سید محمود حسیني - رئیس ثبت اسناد و املاك

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابرآ راي شماره 140260309030001157 و 140260309030001156 مورخ 1402/09/29 هيات 
اول / دوم موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در 
واحد ثبتي حوزه ثبت ملك شهرستان البرز - قزوين تصرفات مالكانه بلامعارض مالكيت متقاضيان  نسبت 
به  نسق  صاحب  زارع  اصغري  اكبر  علي  آقاي  از  الواسطه  مع  عادي  خريداري   و  تقاضا  مورد  ملك  به 
متقاضيان داشته  و تصرفات متقاضي  نسبت به مورد تقاضا احراز گرديده و بررسي هاي محلي كارشناس 
كه حكايت از عدم تعارض و بلا منازع بودن تصرفات متقاضيان دارد . لذا مالكيت 1- آقاي ايوب عليزاده به 
شناسنامه شماره 1439 كد ملي 3781709566 صادره بيجارفرزند علي در سه دانگ مشاع از ششدانگ 
2- خانم شهلا نبي زاده به شناسنامه شماره 653 كد ملي 3781685888 صادره بيجار فرزند سلمان در 
سه دانگ مشاع از ششدانگ  يك باب ساختمان به مساحت 65.23 متر مربع قسمتي از قطعه اول افرازي 
پلاك شماره 13 اصلي واقع در بخش 5 حوزه ثبت ملك شهرستان البرز – قزوين محرز گرديده است 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص 
نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين اگهي به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع  قضايي تقديم نمايند . بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت  صادر خواهد شد .
تاريخ انتشار نوبت اول : 1402/11/08

تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/11/23
شناسه آگهی : ۱65۲635  بهروز قوچي - رئیس ثبت اسناد و املاك  شناسه آگهی : ۱65۱۴۸9   

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  اول/دوم  هيات   140260331057003517 شماره  رای  برابر 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملك كرج- ناحيه دو 
تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضی آقای /خانم بدريه مرتضائی فرزند محمد بشماره شناسنامه 10 
صادره از بوئين و مياندشت در يك- قطعه زمين با بنای احداثی به مساحت 156.02 متر مربع از پلاك 
27 فرعی از 365 اصلی واقع در كرج مهرشهر گلستان يكم خيابان رازی خيابان 14 غربی )نسترن( 
پ 23 نمای آجر 3 سانتی جنوبی خريداری از مالك رسمی آقای/ خانم علی مرادی محرز گرديده 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی كه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولين 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ، ظرف مدت يك ماه 
از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورت 

انقضای مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/11/08
تاريخ انتشار نوبت دوم:1402/11/23

مهران رشیدی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاك ناحیه دو کرج
شناسه آگهی: 1653890



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اقتصاد  شماره ۶۱۴3۲
دوشنبه
۲3 بهمن ۱۴0۲ 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

نکاتی برای تمیز کردن شیشه ها

شیشه  تی  یک  تاثیر 
تمیز  در  ساده  شوی 
ها  شیشه  کردن 
و  است  شگفت آور 

کار را ساده می کند.

بالا  از  را  کردن  تمیز 
دهید  انجام  پایین  به 
و  کاری  دوباره  از   تا 
زحمتتان  رفت  هدر 

جلوگیری شود. 

و  غبار  و  گرد  ابتدا 
روی  های  آلودگی 
ها  پنجره  و  شیشه ها  
مناسب  پارچه  با  را 

پاک کنید.

ماکروفایور  دستمال 
خیره  جذب  قدرت 
در  و  دارد  ای  کننده 
تمیز کردن شیشه ها 

بسیار موثر است.

خانگی  های  محلول 
کردن  پاک  برای 
شیشه ها درست کنید 
سرکه  و  آب  محلول 
است. خوبی  گزینه 

ابری   روزهای  در 
پاک  شیشه  محلول 
کن بیشتر روی شیشه 
ها  شیشه  و  می ماند 

بهتر تمیز می شوند.
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 رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی :

نیروگاه خورشیدی در پژوهشگاه مواد و انرژی افتتاح شد
 رئیس پژوهشگاه مواد و انرژی از افتتاح نیروگاه خورشیدی 
این پژوهشگاه همزمان با چهل و پنجمین سالگرد پیروزی 

انقلاب اسلامی خبر داد.
با  نیروگاه خورشیدی 5۰ کیلووات  داد:  امیدوار خبر   حمید 
به  پژوهشگاه  این  علمی  هیأت  اعضای  طراحی  و  نظارت 
منظور تأمین 2۰ درصد از مصارف برق پژوهشگاه از انرژی 
طراحی،  مترمربع   8۰۰ مساحت  به  زمینی  در  خورشیدی 

احداث و بهره برداری شد.
می رود  انتظار  کرد:  بیان  انرژی  و  مواد  پژوهشگاه  رئیس 
به  فسیلی  برق  مصارف  کاهش  به  نیروگاه  این  احداث 
میزان ۹۰ هزار کیلووات ساعت و نیز کاهش تولید گازهای 

با  معادل  سال،  در   CO2 گاز  تن   ۶5 میزان  به  گلخانه ای 
ظرفیت پالایش ۶ هکتار فضای سبز منجر شود.

در  متخصص  نیروهای  وجود  و  تجربیات  به  اشاره  با  وی 
این  کرد:  اعلام  این مجموعه  در  نیروگاه خورشیدی  حوزه 
پژوهشگاه آماده همکاری با صنایع و سازمان ها در خصوص 
ارائه مشاوره های تخصصی در خصوص طراحی،  احداث و 
در  خورشیدی  نیروگاه  پروژه های  بر  نظارت  و  اندازی  راه 
کشور است. گفتنی است پژوهشگاه مواد و انرژی به عنوان 
قدیمی ترین و با سابقه ترین مرکز تحقیق و توسعه در زمینه 
انرژی های تجدید پذیر، علاوه بر بهره گیری از سامانه های 
فتوولتائیک  نیروگاه های  راه اندازی  و  خورشیدی  حرارتی 

برون سازمانی، چندین نیروگاه خورشیدی متصل و منفصل 
اجرا  و  طراحی  خود  اختصاصی  مصارف  برای  را  شبکه  از 

کرده است.

جهاد  وزارت  باغبانی  علوم  تحقیقات  موسسه  رییس 
کشاورزی با اشاره به مشکل تغییر اقلیم و کمبود منابع آبی، 
گفت: که در همین راستا سند ملی توسعه گلخانه ها در حال 

تهیه است تا توسعه گلخانه ها هدفمند انجام شود.
مهدی طاهری گسترش گلخانه ها را یکی از ضروریات در 
بر مشکلات  راه های غلبه  از  افزود: یکی  کشور دانست و 
سند  این  تدوین  با  که  است  ها  گلخانه  ایجاد  اقلیم  تغییر 
بروز  از  تا  شود.  می  تبیین  ها  گلخانه  توسعه  استراتژی 

مشکلات احتمالی توسعه بی هدف جلوگیری شود.
وی اظهار کرد: در راستای تدوین سند ملی توسعه گلخانه 
ها مجوز ارتقای پژوهشکده سبزی و صیفی را به پژوهشکده 

گلخانه ها و محیط های کنترل شده گرفته ایم.
وی با بیان اینکه پیش نویس لایحه تهیه شده و نیمی از 
سند نوشته شده، گفت:یکی دیگر از اقدامات این موسسه در 

حوزه حاکمیتی تهیه لایحه نظام جامع باغبانی کشور برای 
کاهش مشکلات در این حوزه است که پیش نویس آن نیز 
آماده و به زودی به مجلس شورای اسلامی فرستاده خواهد 
اصلاح  را  حاکمیتی  های  طرح  از  دیگر  یکی  شد.طاهری 
در  افزود:  و  کرد  عنوان  باغی  های  عرصه  کشت  الگوی 
فقط حدود  و  راه هستیم  ابتدای  در  هنوز  این طرح  اجرای 
تحقیقات  موسسه  ایم.رییس  برده  پیش  را  کار  درصد   ۳۰
علوم باغبانی کشور ادامه یکی دیگر از اقدامات در این حوزه 
را ساماندهی مجموعه های باغبانی در سراسر کشور از سال 
گذشته برشمرد و گفت: این کلکسیون های باغی ساماندهی 
اعتبار ویژه ای  برای آن  نیز  امسال  بندی شدند و  و درجه 

تخصیص یافت.
وی با بیان اینکه به صورت جدی به دنبال ساماندهی کامل 
ذخیره  ها  مجموعه  این  افزود:  هستیم،  ها  کلکسیون  این 

برای  مشکلات  از  یکی  که  هستند  کشور  باغی  های  گاه 
حفظ آن ها کمبود آب است. وی اظهار کرد: برای حفاظت، 
نگهداری و ساماندهی این مجموعه های باغی بیش از ۱۰۰ 
میلیارد ریال تخصیص دادیم به طوریکه موسسه ۱۰۰ درصد 
کند.وی  می  ذخایر  حفظ  و  نگهداری  را صرف  خود  درآمد 
بخش  به  را  کار  بخش  این  در  بهتر  عملکرد  برای  گفت: 
با بیان  خصوصی و نخبگان واسپاری خواهیم کرد.طاهری 
اینکه از سال گذشته چند آزمایشگاه خوب و همکار را تجهیز 
و آماده خدمت رسانی کردیم، افزود: آزمایشگاه تجزیه سموم 
شیمیایی و باقی مانده سموم در محصول پسته و آزمایشگاه 
از جمله این  آنالیز روغن های گیاهی در پژوهشکده پسته 

آزمایشگاه ها بوده است.
باغ  الگویی کیوی در آستارا،  باغ  وی اظهار کرد: همچنین 
مادری تولید پاجوش خرما در اهواز و باغ مادری ارقام سالم 
و باکیفیت پسته در رفسنجان راه اندازی شده که در همین 
راستا امسال مقدار زیادی پیوندک و نهال سالم و با کیفیت 

پسته تحویل باغداران دادیم.
پژوهش  و  تحقیقات  از سال گذشته  اینکه  به  اشاره  با  وی 
دست  به  دانش  گفت:  شد،  ساماندهی  کشور  باغبانی  های 
انتقال  و  تهیه  روز  شرایط  با  متناسب  بخش  این  در  آمده 
داده می شود و برنامه های این موسسه از محقق محوری 
به برنامه محوری بر اساس شرایط روز باغبانی کشور تغییر 

یافته است.
رییس موسسه تحقیقات علوم باغبانی کشور یکی دیگر از 
بخش  این  درهای  کردن  باز  را  موسسه  این  های  برنامه 
تحقیقاتی بر روی نخبگان دانست و افزود: در همین راستا 
درهای  و  کردیم  ایجاد  را  کشور  باغبانی  نخبگان  شبکه 
موسسه را بر روی نخبگان باز کردیم که در پی آن انجمن 
باغبانی و بخش خصوصی حضوری فعال در پژوهشکده ها 

و موسسات دارند و در انتقال دانش فعالیت زیادی دارند.

رییس موسسه تحقیقات علوم باغبانی وزارت جهاد کشاورزی:

 عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی : گسترش گلخانه ها یکی از ضروریات در کشور است

چگونه از افسردگی سالمندان پیشگیری کنیم

یک روانپزشک، در خصوص راه های پیشگیری از افسردگی در افراد سالمند، نکاتی را متذکر شد.
سمیه معتضدیان عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، اختلالات خلقی، اضطرابی 
و زوال عقل را از شایع ترین مشکلات دوران سالمندی عنوان کرد و گفت: سالمندی دوره جدا و 
از رشد است که به سایر مراحل  از سایر مراحل زندگی نیست بلکه مرحله مهمی  منفک شده ای 

زندگی انسان پیوند زده شده است.
وی افزود: وقتی انسان پیر می شود در بسیاری از فرایندهای بیولوژیک بدن تغییراتی ایجاد می شود 

که می توان با راهکارهایی برای داشتن زندگی سالم تر از بروز برخی از این موارد پیشگیری کرد.
اجتماعی  و  روانشناختی  مسائل  با  سالمندی  دوره  غالباً  اینکه  بیان  با  دانشگاه  علمی  هیئت  عضو 
اتفاق می افتد  ارگان های بدن  افزوده شدن سن در تمام  با  ادامه داد: دوره سالمندی  همراه است، 
یعنی همانطور که سیستم ادراری، قلب و عروق و سلول ها در حال پیر شدن هستند، روند سالمندی 

نیز اتفاق می افتد.
وی با بیان اینکه یکی از سیستم هایی که تحت تأثیر افزایش سن قرار می گیرد سیستم عصبی و 
ابعاد زیستی هم وجود دارد که افراد را  مرکزی مغز است، خاطرنشان کرد: علاوه بر این موضوع 

مستعد ابتلاء به اختلالات روانپزشکی در دوران سالمندی می کند.
به  مبتلا  را  فرد  می تواند  می دهد  رخ  سالمندی  واسطه  به  مغز  در  که  تغییراتی  گفت:  معتضدیان 

اضطراب، افسردگی یا ترس از پیری کند.
این روانپزشک در ادامه به راه های پیشگیری از ابتلاء به افسردگی در دوران سالمندی اشاره کرد 
و گفت: از بهترین و مؤثرترین روش های پیشگیری از افسردگی در سالمندان حضور در اجتماع و 

روابط خانوادگی است.
وی افزود: اعضای خانواده و مراقب سالمند باید برای ملاقات های سالمند با دوستان و اطرافیان خود 

برنامه ریزی منظمی داشته باشند تا از انزوای اجتماعی جلوگیری کنند.
معتضدیان ادامه داد: باید روند زندگی سالمندان به شکلی باشد که فرد احساس مفید بودن داشته 
باشد و ضمن ارتباط با اعضای خانواده و دوستان، او را متوجه این موضوع کنیم که سالمندی نیز 
یکی از مراحل چندگانه زندگی و مرحله رشد جدیدی است. وی افزود: نگاه به دوران سالمندی نباید 
نگاهی محدود کننده ای باشد و سالمندی را فقط با بیماری یا اختلال جسمی همراه بداند، بلکه باید 

ویژگی های برجسته این دوران را شناسایی و آن را تقویت کنیم.

سلامت

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  اول موضوع  هیات   1402/10/2 رای شماره 140260331009001731 مورخ  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
کرج - ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای میثم شمسعلی فرزند عباسعلی به شماره 
شناسنامه 17 به صورت شش دانگ اعیان یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 106/50 متر 
مربع مفروز از اعیان قطعه 40 تفکیکی از پلاک 324 فرعی از 162 اصلی واقع در کرج خریداری از 
مالکین رسمی آقای ولی اله سرحدی و آقای محمد سرحدی و آقای حبیب اله رنجی و آقای حمداله 
فلاحت پیشه یا آقای حمداله فلاحت پیشه و آقای سردار بابائی احمدآباد و آقای علی اصغر حسینی 
و آقای محمد حیدر اولاد و آقای محمد حسن طوجی و آقای قنبر رضانژاد و آقای خلیل شکاری و 
آقای علی قنبری و آقای موسی محمدزاده صهرق و آقای ماشاله قاسمی ولو جردی و آقای غلام 
عباس مختاری و آقای علی بمان و دو دویست و آقای علی ایزدیار و آقای محمدعلی فلاح پیشه و 
آقای محمدعروجی و آقای ناصر ملکی و آقای بابا افراز و آقای سید افضل حسینی و آقای حسین 
خواجه نژاد و آقای عبداله محمد حسینی و آقای کریم عبدالمالکی و آقای علی آذر بانی رودسری و 
آقای هاشم نامورعلی آباد و آقای محمد دری و آقای رضا رحیمی جعفری و آقای غلامرضا توکلی 
و آقای حاجی اسماعیل اصنفی و آقای اکبر کاظمی پور و آقای سید ابراهیم میرمحمدی اردکانی 
و آقای علی کمالی اردکانی و آقای تقی محمد قاسمی و آقای رحیم منزوی راد و آقای شوذب 
برنقودی و آقای جمال الدین عابدینی مقانکی و آقای محمد علی عمادی به طور قولنامه ای که 
مالکیت نامبرده در صفحه 393 دفتر 934 و صفحه 5 و یک دفتر 939 وصفحه 513 و 517 دفتر 
935 وصفحه 333 و 55 دفتر 922 وصفحه 433 دفتر 932 و صفحه 461 و 465 دفتر 296 وصفحه 
509 دفتر 300 وصفحه 513 و 517 دفتر 965 و صفحه 177 و 175 و 161 دفتر 1116 وصفحه 
273 و 449 و 539 و 549و 535 و 533 و 525 و 275 و 277 دفتر 1103 و صفحه 39 و 37 و 25 و 
491 دفتر 1105 و صفحه 193 و 391 و 87 و 301 و 191 و 113 و 115 و 303 و 385 و 387 دفتر 
1110 وصفحه 227 دفتر 1106 وصفحه 73 و 75 دفتر 1108 و صفحه 527 دفتر 911 و صفحه 229 
دفتر 923 و غیرو محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.م/الف 707
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/11/23
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/8

مسلم مرزآرا-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

ضرورت معرفی طب ایرانی به بازار گردشگری دنیا
معاون تعالی دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت گفت: طب ایرانی، جاذبه گردشگری منحصر 

به فردی دارد.
سید مهدی میرغضنفری افزود: طب ایرانی یکی از غنی ترین، قدیمی ترین و منطقی ترین مکاتب 

طبی دنیا است که ریشه چند هزار ساله در فرهنگ و تمدن ایران زمین دارد.
وی ادامه داد: به دنبال عرضه توانمندی های این مکتب به مردم سراسر دنیا و بهره مندی از تدابیر 
سلامتبخش آن، عملًا شاهد صدور فرهنگ ایران زمین به سراسر دنیا خواهیم بود. میرغضنفری 
گفت: در میان انواع مختلف گردشگری، گردشگری سلامت یکی از سودآورترین بخش های صنعت 
گردشگری در جهان است.وی افزود: معرفی طب ایرانی به عنوان یک جاذبه گردشگری منحصر به 
فرد به دنیا و تبادل دانش و تجربه با سایر کشورها به پیشرفت این حوزه کمک می کند.میرغضنفری 
است.  ایرانی  گردشگری طب  توسعه  در  مهم  عوامل  دیگر  از  خدمات  کیفیت  به  توجه  داد:  ادامه 
فعالان حوزه  توانمندسازی  و  آموزش  به گردشگران،  استاندارد  و  کیفیت  با  ارائه خدمات  واقع،  در 

گردشگری طب ایرانی؛ از جمله اقداماتی است که باید برای ارتقای کیفیت خدمات انجام شود.
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ورزش  شماره 7۱۴3۲
دوشنبه
۲3 بهمن ۱۴0۲ 

وزیر و دیگر اعضای خانواده بزرگ ورزش همراه با 
آحاد مردم با حضور در راهپیمایی یوم الله 22 بهمن 
ضمن تجدید میثاق با آرمان های امام خمینی )ره( 
همصدا با هم بر »تا پای جان برای ایران« تاکید 

کردند.
مردم  مختلف  آحاد  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
همزمان در تهران و سایر شهرستان ها راهپیمایی 
سالگرد  پنجمین  و  چهل  مناسبت  به  ای  گسترده 
الله  یوم  گرامیداشت  و  اسلامی  انقلاب  پیروزی 
مانند  ورزشی  های  کردند.چهره  برگزار  بهمن   22
باشکوه  مراسم  این  در  پررنگی  حضور  همیشه 
داشتند طوریکه غرفه ای ویژه ورزشی ها در مسیر 
حضور  با  ها  ورزشی  بود.  شده  تعبیه  راهپیمایی 
حماسی در این راهپیمایی، با آرمان های حضرت 
مقام  اسلامی،  انقلاب  بنیانگذار  خمینی)ره(  امام 
معظم رهبری و شهدای عزیز تجدید میثاق کردند.

برای  بر »تا پای جان  تاکید وزیر ورزش 
ایران«

راس  در  جوانان  و  ورزش  وزیر  هاشمی  کیومرث 
خانواده بزرگ ورزش در راهپیمایی شرکت داشت. 
وی در این مراسم گفت: خوشبختانه هرسال شاهد 
حضور پرشورتر و پررنگ تر جامعه ایران و ورزش و 

جوانان در راهپیمایی این روز باشکوه هستیم.
انقلاب  رهبر  بر  علاوه  کرد:  تاکید  ورزش  وزیر 
و  است  نظام  این  پشت  نیز  شهدا  خون  اسلامی، 
مردم با حضورشان در راهپیمایی 22 بهمن نشان 
و خون شهدا  نظام  آرمان های  پشت  که  می دهند 
پرشورتر  حضور  این  هرساله  امیدوارم  که  هستند 
تا  گفت:  و  کرد  تاکید  جمله  یک  بر  باشد.هاشمی 

پای جان برای ایران.

پیمان دوباره خانواده ورزش با رهبر معظم 
انقلاب

اسبقیان معاون توسعه ورزش  سید محمد شروین 
مدیران  از  نیز  ورزش  وزارت  ای  وحرفه  قهرمانی 

ورزشی حاضر در راهپیمایی امروز بود.
و  ورزشکاران  امروز  گفت:  مراسم  این  در  وی 
جشن  در  حضور  با  کشور  ورزش  بزرگ  خانواده 
چهل و پنج سالگی نظام مقدس جمهوری اسلامی 

ایران با رهبر معظم انقلاب پیمان میبندند.
این  در  ورزش  بزرگ  جامعه  کرد:  تصریح  وی 
برای  جان  پای  تا  که  کند  می  اعلام  راهپیمایی 

اهداف نظام در تلاشند.

بوسه بر دست مردم
ورزشی  چهره های  از  یکی  میراسماعیلی  آرش 
به  که  است  امروز  راهپیمایی  در  کننده  شرکت 
انقلاب  پیروزی  سالگرد  پنجمین  و  چهل  مناسب 
گفت:  راهپیمایی  این  در  شد.وی  برگزار  اسلامی 
در  جوانان  و  ورزش  جامعه  و  مردم  پرشور  حضور 
مشت  و  افتخار  باعث  مبارک  روز  این  راهپیمایی 
محکمی بر دهان دشمنان ایران است و باید دست 

این مردم را بوسید.

این  روح  جشن  و  شادابی  و  نشاط 
راهپیمایی است

»روح راهپیمایی 22 بهمن نشاط، شادابی، جشن 

ورزش  مدیرکل  جوادی،  علی  است«،  سرور  و 
کنندگان  شرکت  از  که  تهران  استان  جوانان  و 
جمله  این  بیان  با  بود  بهمن   22 راهپیمایی  در 
گفت: حضور مردم و جامعه ورزش و جوانان در 
انقلاب  پیروزی  به شکرانه  بهمن  راهپیمایی 22 

اسلامی است.
 44۳ و  هزار  دیدن  تدارک  از  ادامه  در  جوادی 
برنامه برای ورزشکاران در دهه مبارک فجر خبر 

داد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران تاکید کرد: 
ایام  این  اداره کل ورزش و جوانان در  همچنین 
۱8 پروژه ورزشی ) هرهفته یک پروژه( افتتاح و 

در اختیار مردم ورزش دوست قرار خواهد داد.

یادگاری امام خمینی )ره(
 22 راهپیمایی  در  هم  بهار  شعبانی  غلامرضا 
بهمن شرکت داشت. وی در این مراسم گفت: 
این روز یعنی 22 بهمن یکی از یادگارهای امام 
این  در  مردم  پرشور  حضور  است.  )ره(  خمینی 

مراسم افتخار بزرگی است.
جامعه  کرد:  تاکید  تیروکمان  فدراسیون  رییس 
ایران  مردم  دوش  هم  همواره  کشور  ورزشی 
در این روز که نماد اقتدار و افتخار کشور است 
حضور دارند و ورزشکاران برای شادی دل مردم 

از تمام توان خود بهره خواهند برد.

قدردانی از حضور گسترده مردم
تنیس  فدراسیون  رییس  قارداشی  علی  مهرداد 
پنجمین  و  چهل  تبریک  ضمن  هم  میز  روی 
شاهد  گفت:  اسلامی  انقلاب  پیروزی  سال 

حضور مردم در راهپیمایی 22 بهمن هستیم.
آنها مانند همه زمان هایی که لازم است ایفای 
از  را  پررنگ خود  و حمایت  باشند  داشته  نقش 
جمهوری اسلامی و خون شهدا نشان دهند، در 

این مراسم هم شرکت کرده اند.
وی که به تازگی سومین دوره ریاست خود در 
است،  کرده  آغاز  را  میز  روی  تنیس  فدراسیون 
و  خوشحالی  جای  این حضور  کرد:  خاطرنشان 
قدردانی داردقارداشی همچنین از حضور جامعه 
ورزش در مراسم راهپیمایی 22 بهمن قدردانی 

کرد.

ثبت موفقیت در جایی که مردم هستند

همچنین علیرضا کلانتری بنجار سرپرست دفتر 
با  همراه  ورزش  وزارت  ورزش همگانی  توسعه 
دیگر مدیران ورزش در راهپیمایی امروز شرکت 

داشت.
مردم  اراده  تجلی  را  بهمن   22 روز  گفت:  وی 
در  مردم  هرجا  است.  سرنوشتشان  تعیین  برای 

میدان باشند قطعا موفقیتی حاصل خواهد شد.
وزارت ورزش خاطرنشان  در  مقام مسوول  این 
کرد: 22 بهمن ماه نشانی از حضور موثر مردم در 
میدان در راستای پایان دادن به حکومت پهلوی 
نام جمهوری  به  واقعی  دموکراسی  آغاز یک  و 

اسلامی است.

حضوری که نوید روزهای روشن دارد
استان  امور  کل  اداره  سرپرست  منعم،  رسول 
در  حضور  با  هم  جوانان  و  ورزش  وزارت  ها 

راهپیمایی امروز ضمن تبریک ایام ال
و  پرشور  حضور  گفت:  فجر  دهه  مبارک  له 
گسترده مردم در راهپیمایی 22 بهمن نویدبخش 

روزهای روشن است.
کشورمان  جوانان  و  ورزش  جامعه  افزود:  وی 
مردم  دوشادوش  همیشه  همچون  امروز  نیز 
و  دارند  حضور  راهپیمایی  در  کشورشان  عزیز 
تاکید  زدند.منعم  رقم  را  بزرگی  باردیگر حماسه 
کرد: امیدوارم مردم جامعه ایران اسلامی، روز به 
روز دست در دست یکدیگر بر اقتدار جمهوری 
کشورشان  اهداف  به  پایبند  و  بیفزایند  اسلامی 

باشند.

پایبندی مردم به انقلاب و ایران
عباس اورسجی رییس فدراسیون کبدی هم از 
بهمن  راهپیمایی 22  مدیران ورزشی حاضر در 
فجر  دهه  مبارک  ایام  تبریک  ضمن  که  بود 
گفت: بسیار خوشحالم که امروز در جمع مردم 
و  دارم  حضور  کشورم  دوست  انقلاب  و  عزیز 
مردم نیز ثابت کردند که چقدر پایبند به انقلاب 
به  ادامه  در  هستند.وی  کشورشان  و  اسلامی 
حضور پرشور جامعه ورزش و جوانان در جشن 
انقلاب اسلامی  پیروزی  پنجمین سال  و  چهل 
اشاره کرد و گفت: حضور مردم و ورزشکاران در 
این جشن حس و حال بسیار خوبی بهمراه دارد.

دوشادوش هم برای اهتزار پرچم ایران

جهان  روپایی  دار  رکورد  درویش،  حب  مهدی 
هم از چهره های ورزشی بود که همراه با دیگر 
شرکت  بهمن   22 راهپیمایی  در  جامعه  آحاد 
سال  پنجمین  و  تبریک چهل  کرد. وی ضمن 
مردم  امروز  گفت:  اسلامی  انقلاب  پیروزی 
حضور پرشوری در راهپیمایی 22 بهمن داشتند 
ها  زمینه  همه  در  کشورمان  مردم  امیدوارم  و 
پرچم  دراوردن  اهتزار  به  برای  هم  دوشادوش 

کشورشان قدم بردارند.

مشت محکم بر دهان دشمنان
هم  اسنوکر  ملی  تیم  سرمربی  شهلا،  کامران 
پنجمین  و  راهپیمایی جشن چهل  در  با حضور 
سال پیروزی انقلاب اسلامی گفت: امروز شاهد 
العاده مردم در راهپیمایی  حضور پرشور و فوق 
همبستگی  دهنده  نشان  که  هستیم  بهمن   22

مردم ایران است.
شهلا تاکید کرد: این همبستگی مشت محکمی 
است بر دهان دشمنانی که تصور می کنند ملت 

ایران همراه یکدیگر نیستند.

۲۰ میلیون ورزشکارِ بسیجی
محمدامیر عظیمی رییس هیات آمادگی جسمانی 
استان تهران هم ضمن تبریک چهل و پنجمین 
کرد:  بیان  ایران  اسلامی  انقلاب  پیروزی  سال 
مردم امسال نیز همچون سالهای گذشته حضور 
که  داشتند  بهمن   22 راهپیمایی  در  پرشوری 

جای خوشحالی دارد.
وی در ادامه به حضور ورزشکاران در راهپیمایی 
امام راحل)ره(  اشاره کرد و گفت: همانطور که 
این  که  داریم  بسیجی  میلیون   2۰ ما  فرمودند 
تعداد 2۰ میلیون ورزشکاران هستند که همیشه 

در خدمت مردم و جامعه هستند.

فصلی نو برای بانوان ورزشکار
بانوان  ورزش  توسعه  معاون  پور  کاظمی  مریم 
وزارت ورزش و جوانان ضمن تبریک 22 بهمن 
ماه گفت: امروز شاهد حضور پرشور، ورزشکاران، 
قهرمان و زنان و مردانی هستیم که در عرصه 

ورزش فعالیت می کنند.
انقلاب  کرد:  تاکید  ورزش  وزیر  معاون  این 
زنان  فعالیت  برای  را  نویی  فصل  اسلامی 
مسلمان کشورمان در عرصه ورزش را به ارمغان 
های  توانمندی  ارائه  برای  را  ای  زمینه  و  آورد 

زنان کشورمان را فراهم کرد.

تحقق شعار »تا پای جان برای ایران«
در  که  کاراته  ملی  تیم  سرمربی  هروی  شهرام 
راهپیمایی 22 بهمن شرکت دارد، گفت: حضور 
پرشور مردم پیام بلند بالایی برای جهانیان است 
و  متحدند  با هم  ایران  مردم  نشان می دهد  و 
برای تجدید میثاق با مقام معظم رهبری در این 

مراسم شرکت می کنند.
دوباره  توفیق  که  را شاکریم  افزود: خدا  هروی 
شرکت در مراسم جشن پیروزی انقلاب نصیب 
خانواده ورزش نیز شد و ورزشکاران ثابت کردند 
که به دنبال تحقق شعار )تاپای جان برای ایران( 

هستند .

جامعه ورزش: 

»تا پای جان برای ایران«
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دوشنبه ۲3 بهمن ۱۴0۲ - سال هشتم - شماره ۱۴3۲

 مدیر دفتر اقتصاد و فناوری سازمان حفاظت محیط زیست 
گفت: خانه های فناور محیط زیست، با هدف هم رسانی ایده ها 
و هم افزایی میان اندیشمندان، کارآفرینان و تصمیم گیران و 
افتتاح خواهد  برنامه ریزان تا پایان سال در تمامی استان ها 

شد.
را  محیط زیست  بحران  کیوانی  الناز  ایرنا،  گزارش  به 
پی  در  گفت:  و  دانست  حاضر  اصلی عصر  مسائل  از  یکی 
از  حد  از  بیش  استفاده  و  تکنولوژی  و  صنعت  پیشرفت 
با  مواجهه  تولید،  اولیه  مواد  عنوان  به  محیط زیست  منابع 
و  تخریب  یا  و  محدود  منابع  شدن  تهی  مانند  پدیده هایی 
کاهش  آن  منطقی  نتیجه  که  است  یافته  شدت  آنها  زوال 
از  آلودگی  گرفتن  پیشی  واسطه  به  محیط زیست،  کیفیت 
ظرفیت تحمل اکوسیستم ها و از دست رفتن قدرت احیای 

مجدد آنها در واحد زمان است.
کیوانی افزود: تضاد میان حفظ محیط زیست و دستیابی به 
توسعه مدت هاست که مطرح است و فعالان هر حوزه تلاش 
می کنند تا مسئله را از زاویه دید خود تشریح و تحلیل کنند، 
اما چالش های اساسی محیط زیست تا بدانجا پیش رفته که 
در حال حاضر، بخش قابل توجهی از افکار عمومی به حق 
برخورداری از محیط زیست سالم برای نسل امروز و نسل 

های آتی معطوف شده است.
مدیر دفتر اقتصاد و فناوری سازمان حفاظت محیط زیست با 
اشاره به ضرورت تغییر رویکرد در بیان ارزش منابع محیط 
و  توسعه  از  حاصل  منافع  بودن  ریالی  در  نابرابری  زیست، 
کیفی بودن ارزش های منابع محیط زیست را دلیل اصلی 
را  آن  نتیجه  و  عنوان  زیست  محیط  بر  توسعه  منافع  غلبه 
زیست  بستر  تهدید  و  مردم  سلامت  افتادن  مخاطره  به 

زیستمندان بیان کرد.
محیط  حفظ  مقوله  دو  میان  مساوات  ایجاد  راه  تنها  وی 
ارزش های محیط  بیان  تغییر گفتمان و  را  زیست و توسعه 
زیست به زبان پول دانست و گفت: برای تحقق این مهم، 
اکوسیستم های کشور  اقتصادی  ارزشگذاری  از سال ۱۳8۶ 

آغاز شد.
با دولت سیزدهم،  از سال ۱4۰۰ و همزمان  افزود:  کیوانی 
کشور  محیط زیست  منابع  ارزشگذاری  در  تسریع  هدف  با 
اکوسیستمی،  خدمات  ارزش  ملی  اطلس  به  دستیابی  و 
رویکرد مدل سازی خدمات اکوسیستمی و تهیه نقشه های 
نخست  گام  عنوان  به  اکوسیستمی،  خدمات  عرضه  مکانی 

مدیریتی  مباحث  در  اکوسیستم  خدمات  مفهوم  ادغام  در 
ارزشگذاری  روش  جایگزین  سرزمین،  تصمیم گیری  و 
اقتصادی اکوسیستم محور شد که این نقشه ها مبنای تولید 
نقشه های ارزش ریالی هر یک از خدمات اکوسیستمی قرار 
می گیرند و در نهایت با روی هم گذاری آنها، نقشه تلفیقی 
به دست  مرز مطالعه  در  اکوسیستمی  ریالی خدمات  ارزش 
ارزش های  ورود  اهمیت  جریان سازی  گفت:  می آید.وی 
گام  کشور  برنامه ریزی  فرآیند  در  اکوسیستمی  خدمات 
با پیشرفت گام اول مدنظر قرار  دیگری است که همزمان 
گرفته است و در گام دوم، اقدامات لازم برای لحاظ ارزش 
های منابع محیط زیستی در تصمیم گیری ها و برنامه های 

توسعه در سطوح استانی و ملی انجام می شود.
مدیر دفتر اقتصاد و فناوری سازمان حفاظت محیط زیست 
گفت: ارزش ریالی خدمات اکوسیستمی در ۶ استان لرستان، 
را که  کرمان، قزوین، کردستان، خراسان جنوبی و سمنان 
و  شده  برآورد  است،  کشور  مساحت  از  درصد   ۳۰ معادل 
مطالعات ۱2 استان دیگر، معادل 4۳ درصد از مساحت کشور 
در حال انجام است و طبق برنامه ریزی ها تا پایان شهریورماه 
سال آتی، حدود ۹۰ درصد از مساحت کشور از حیث خدمات 

اکوسیستمی ارزشگذاری خواهد شد.
و  کاربردی  محیط زیستی  پژوهش های  توسعه  بر  کیوانی 
پژوهشی،  های  طرح  از  حمایت  و  کرد  تأکید  مسئله محور 

طرح های پسا دکتری، پایان نامه ها و رساله های دانشجویان، 
هدایت  علمی،  هیئت  اعضای  مطالعاتی  فرصت های 
دفتر  برنامه های  جزو  را  کارآموزی  و  کارورزی  دوره های 

اقتصاد و فناوری سازمان حفاظت محیط زیست اعلام کرد.
مدیر دفتر اقتصاد و فناوری سازمان حفاظت محیط زیست، 
و  تحقیقات  علوم،  وزارت  با  بخش  اثر  و  مستمر  همکاری 
را یکی  از ظرفیت های طرفین  استفاده  راستای  فناوری در 
دیگر از اهداف دفتر اقتصاد و فناوری سازمان حفاظت محیط 
فعالیت های  اطلاعات  بانک  ایجاد  افزود:  و  دانست  زیست 
ایجاد  و  موازی  مطالعات  از  جلوگیری  منظور  به  پژوهشی 
امکان استفاده از نتایج تحقیقات پیشین در پیشبرد طرح های 
تکمیلی از جمله اقدامات انجام شده در حوزه پژوهش های 
محیط زیستی در تعامل با وزارت علوم، تحقیقات و فناوری 
زیست  محیط  فناور  خانه های  تأسیس  وی،  است.  بوده 
از  بهره مندی  و  ارتقا  برای  فرصتی  را  مردمی  دولت  در 
هیئت  اعضای  مدیریتی  و  سازمانی  فردی،  ظرفیت های 
ایده،  صاحبان  مخترعین،  نخبگان،  دانشجویان،  علمی، 
شرکت های دانش بنیان و صاحبان صنعت دانست و اظهار 
کرد: با پیوند میان مراکز علمی، شرکت های دانش بنیان و 
فعالان حوزه صنعت و ایجاد فصل مشترک میان آنان شاهد 
موفقیت های چشمگیری در کنترل، کاهش و یا حتی حذف 

چالش های محیط زیست خواهیم بود.

مدیر دفتر اقتصاد و فناوری سازمان حفاظت محیط زیست:

خانه های فناور محیط زیست در تمامی استانها
 فعال می شود

مدیر کل املاک و مستغلات شهرداری کرج :

۲۱ هزار مترمربع از معابر واقع 
در طرح بازگشایی شد

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری کرج :

افتتاح زمین های ورزشی چند منظوره 
بوستان جهان در دهه مبارک فجر

از بازگشایی حدود 2۱ هزار مترمربع  مدیر کل املاک و مستغلات شهرداری کرج 
معابر واقع در طرح اتصال بلوار ماهان غربی به بلوار خوارزمی خبر داد.

علی رحیم خانی؛ اظهار کرد: با توجه به اتصال بلوار ماهان غربی به بلوار خوارزمی و 
رفع مشکل ترافیکی مسیر مذکور و طولانی شدن روند توافق و اهمیت بسزای اجرای 
با دستور مرجع محترم قضایی و اعمال ماده ۹ قانون و پیگیری های  معبر مذکور، 
صورت گرفته توسط اداره کل املاک و مستغلات و با همکاری مناطق، حدود 2۱ 
هزار مترمربع معبر واقع در طرح بازگشایی و تحویل معاونت عمرانی شهرداری شد.

رحیم خانی همچنین بازگشایی مسیر مذکور به طول 5۰۰ متر را در راستای تکمیل و 
ادامه مسیر بلوار ماهان و اتصال شرق به غرب شهر و همچنین رفع مشکل ترافیکی 

عنوان کرد.
وی گفت: معبر مذکور از مهم ترین معابر شهر است که اتصال شرقی- غربی شهر 

را ممکن می سازد.
این مسئول عنوان کرد: این طرح موجبات کاهش مشکلات ترافیکی را فراهم خواهد 
ساخت و دسترسی آسان شهروندان مناطق حصارک و شاهین ویلا را به شرق شهر 
کرج را تسهیل کرده و به صورت معبر شرقی، غربی تأثیر بسزایی در عبور و مرور 

شهری دارد.

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری کرج از افتتاح زمین های 
پیست  و  والیبال ساحلی  والیبال،  زمین های  شامل  جهان  بوستان  منظوره  چند  ورزشی 
اسکیت و بهره برداری از آن ها جهت استفاده عموم شهروندان همزمان با دهه مبارک 
کرج  ورزشی شهر  و  فرهنگی  اماکن  سرانه  افزایش  راستای  در  اسلامی  انقلاب  فجر 

خبر داد.
مهدی فیروزبخت با بیان اینکه توجه به نیاز شهروندان به ویژه جوانان و مطالبات آنها، 
محور اصلی توسعه شهری است اظهار داشت که با بهره برداری از این زمینهای ورزشی 
و تجهیز هر چه بیشتر پارک ها در مناطق ده گانه، نیاز عموم شهروندان به مراکز تفریحی 

و ورزشی و تزریق روحیه شور و نشاط به جوانان تامین خواهد شد.  
اساس  بر  و  مترمربع   7۰۰ مساحت  به  زمینی  در  که  پروژه  این  در  کرد:  عنوان  وی 
 ۶۰۰ فنس کشی،  مترمربع   48۰ از  بیش  شده،  احداث  ورزشی  زمینهای  استانداردهای 
 ۱2۰ بتنی،  کفپوش  مترمربع   ۱2۰ جدولگذاری،  طول  متر  رنگ آمیزی،25۰  مترمربع 
امانی سازمان  نیروهای  توان  با  بادی  ماسه  تن  و 25۰  درپوش  نمای  مترمربع سنگ 

اجرایی شده است.
این مسئول خاطرنشان کرد که احداث زمین ورزشی بوستان جهان، برگ زرین دیگری 
عوامل  همه جانبه  تلاش  با  که  است  کرج  شهری  مدیریت  مجموعه  فعالیت های  از 
تقدیم شهروندان  ایران  اسلامی  انقلاب  پیروزی  ایام  در  بازآفرینی،  و  عمران  سازمان 

عزیز خواهد شد.

جای خالی ایستگاه آتش نشانی و سرای محله در محلات آق تپه،
 شعبان آباد، حصار و کلاک پر شد

علیرضا رحیمی گفت: چهار ایستگاه آتش نشانی و توسعه آن در محلات کم برخوردار کرج 
تصویب شد.

علیرضا رحیمی محمودآبادی نایب رئیس کمیسیون تلفیق شورا اسلامی شهر کرج در بررسی 
بودجه ۱4۰۳ در کمیسیون با بیان اینکه در مناطق کرج بخصوص محلات کم برخوردار کمبود 
سرانه خدماتی مواجهه هستیم و به مطالبه جدی شهروندان محترم تبدیل شده است گفت: با 
احداث ایستگاه آتش نشانی و همچنین سرای محله در شعبان آباد تا حدودی از کمبود سرانه 

خدماتی کاسته خواهد شد.
علیرضا رحیمی افزود: ایستگاه آتش نشانی از اصلی ترین تاسیسات شهری برای حفظ ایمنی 
و جان شهروندان عزیز است که در محله شعبان آباد و توسعه آن در ابتدا جاده چالوس برای 

مسافران محترم و همچنین در منطقه کلاک در نظر گرفته شد.
از این قائده مستثنا نبوده و با  عضو شورای اسلامی شهر کرج اظهار داشت: محلات حصار 
تجهیز ساختمان جدید الاحداث که در خط حصار در نظر گرفته شده برخوردار خواهد شد و ان 

شاءالله به بهره برداری خواهد رسید و تقدیم شهروندان محترم قرار می گیرد.

خبر دستگیری ۲ تن از عوامل تبلیغات انتخاباتی در نظرآباد
 تکذیب شد

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرمانداری نظرآباد خبر دستگیری 2 تن از عوامل تبلیغات 
داوطلبان دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی را در این شهرستان به دلیل توزیع 

کارت هدیه و پول نقد تکذیب کرد.
داوود نوری افزود: با انتشار این خبر جعلی در فضای مجازی، دستگاه های امنیتی و قضایی وارد 

عمل شدند و بررسی های فنی انجام پذیرفت.
وی بیان کرد: بنابراین به اطلاع مردم شهرستان نظرآباد می رساند که سرنخ های بدست آمده 
درحال پیگیری بوده و طی چند روز آینده عوامل انتشار این شایعه با دستور دادستان دستگیر و 

وارد فرآیند رسیدگی قضایی خواهند شد.
آرامش و نظم موجود در  زننده  برهم  اخبار جعلی که  اینگونه  تولید و منتشرکنندگان  به  وی 
فضای انتخاباتی در شهرستان می شوند، هشدار داد که منتظر برخورد سخت قانونی و قضایی 

باشند.

خدمت جهادی از اولویت های دامپزشکی در مناطق 
محروم البرز است

مدیرکل دامپزشکی استان البرز با اشاره به تاکیدات مقام معظم رهبری بر حل مشکلات کشور 
با کار جهادی، گفت: کار و خدمت جهادی به ویژه در مناطق محروم و صعب العبور از اولویت 

های جدی دامپزشکی در البرز است.
افزود:  پور در حاشیه رزمایش جهاد دامپزشکی در شهرستان ساوجبلاغ  دکتر علیرضا رفیعی 
با  بدانیم ماهیت فعالیت های دامپزشکی مرتبط  باید  وقتی موضوع رزمایش مطرح می شود 
عنوان مقدس جهاد همراه است و یک حوزه پدافندی دارد که موضوع آن در حوزه حفظ حراست 

از سرمایه ملی و جامعه هدف سلامت عمومی جامعه است .
وی اظهار کرد: ما به عنوان دامپزشکی توفیق داریم در حوزه حفظ و حراست از سرمایه دامی 
مردم از حریم آنها دفاع کنیم و با حفظ و ارتقا بهداشت و سلامت جامعه جهادی عمل کنیم.

رفیعی پور بیان کرد: شرایط پشتیبانی از تولید و سلامت مردم و ارتقا بهداشتی جامعه نیاز به 
از سپاه و جهاد کشاورزی است که این خدمات شامل  پشتیبانی تمام ارگان های دیگر اعم 
واکسیناسیون ، سم پاشی و ضدعفونی اماکن دامی، آموزش بهره برداران با هدف کاهش نیاز 

آنان به دامپزشک و معاینه و درمان رایگان دام خواهد بود.

سامانه هشدار سریع زلزله در البرز راه اندازی شد
رییس مرکز مدیریت فوریت های پزشکی استان البرز از راه اندازی سامانه هشدار سریع زلزله 

با هدف اطلاع رسانی به مردم در این مرکز خبر داد.
دکتر احمد مهدوی گفت : این سامانه با هماهنگی مرکز لرزه نگاری )موسسه ژئوفیزیک( کشور 

و وزارت بهداشت و درمان و آموزش پزشکی در البرز نصب و راه اندازی شد.
وی ادامه داد: این سامانه می تواند کمک شایانی در امراطلاع رسانی و پیگیری فوری در موارد 

زلزله به شهروندان و تیم سلامت دانشگاه علوم پزشکی البرز کند.
استان البرز با جمعیتی بیش از سه میلیون و2۰۰ هزار نفر روی حدود 4۰۰ کیلومتر گسل زلزله 

قرار گرفته است.

نقطه اتصال متروی کرج و تهران 8۰ درصد پیشرفت کرد
رئیس سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کرج از پیشرفت 8۰ درصدی  ایستگاه شهید 

سلطانی به عنوان نقطه اتصال متروی کرج و خط پنج متروی تهران خبر داد.
خلیل کوزه کنانی با اشاره به آخرین وضعیت پیشرفت پروژه قطار شهری کرج اظهار 
کرد:  ایستگاه شهید سلطانی بعد از ۱7 ماه تلاش بی وقفه به حدود 8۰ درصد پیشرفت 

سازه رسیده و وارد مرحله نازک کاری شده است.
وی افزود: طی سه ماه اخیر حدود ۶ کیلومتر روسازی و ریل گذاری خط انجام شده و 

خوشبختانه این پروژه با سرعت قابل قبولی در حال تکمیل است.
رئیس سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کرج بیان داشت: هدف ما این است که تا 
سال آینده طول متروی کرج را به ۱2 کیلومتر برسانیم و متناسب با نقدینگی و درصد 
جذب بودجه، تجهیزات خریداری کنیم.کوزه کنانی گفت: با پیگیری های انجام شده در 
حال حاضر مشکل نقدینگی برای تکمیل قطار شهری کرج نداریم و پیگیر این هستیم 
که بتوانیم تعداد رام های قطار را افزایش دهیم.وی اضافه کرد: با خرید قطارهای جدید، 

شهروندان می توانند با سر فاصله کمتر بین ایستگاه های مد نظر خود جا به جا شوند.

علت تیراندازی جنون آمیز سرباز وظیفه یگان امداد ساوجبلاغ
 در دست بررسی است

مرکز اطلاع رسانی فرمانده انتظامی البرز اعلام کرد که فرمانده انتظامی این استان ، برای علت 
تیراندازی جنون آمیز سرباز وظیفه یگان امداد شهرستان ساوجبلاغ به سمت یکی از مامورین 

درحال گشت دستور ویژه صادرکرده است .
سرباز وظیفه یگان امداد شهرستان ساوجبلاغ، به دلیل نامعلوم، به سمت یکی از پرسنل این 
یگان که با هم، در حال گشت زنی بودند، در یک اقدام جنون آمیز و با اسلحه در اختیار، شلیک 

که منجر به فوت وی می شود.
در ادامه این اطلاعیه آمده است: قاتل در ادامه و پس از تیراندازی به سمت یکی از شهروندان، 
که منجر به فوت وی نیز می شود، خودرو آن شهروند را به سرقت برده و بی هدف، به سمت 
استان های غربی حرکت می نماید که با اقدام اطلاعاتی صورت گرفته، خودرو شناسایی، طی 
تعقیب و گریز، قاتل بدون توجه به دستور ایست پلیس، به مسیر خود ادامه می دهد که عوامل 
انتظامی با رعایت کامل قانون بکارگیری سلاح، به سمت خودرو شلیک، که بدلیل واژگونی 

خودرو، ضارب نیز فوت می کند.


